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Transcript 3-daagse Educatieserie Bewustzijnsverruiming met Martijn van 
Staveren 

 

 24-10-2024 deel 1-3 te Zwaanshoek  

 

 
Zo, lieve mensen, lieve jij, van harte welkom. Fijn dat je gekomen bent. Ik heb 

even rustig de minuutjes door laten lopen na tienen. Want het moet ook allemaal 
goed binnenkomen. Dat is ook belangrijk. En we hoeven niet precies om stipt tien 

uur te starten. Want het is ook een pittige dag op zich om door te nemen wat ik 
met jou samen wil doornemen. Dus vandaar ook zo van wat ontspanning, 

hartelijkheid, even vertoeven. En ik heb vandaag mijn headsetje niet bij me. 
Normaal doe ik met deze dagen graag een headsetje op, dat ik die microfoon niet 

hoef vast te houden. Maar die ligt nog in mijn gang thuis, in een kratje, onder de 
beamer. Fijn dat je gekomen bent. En ja, daar is ook moed voor nodig. Om 

eigenlijk voor jezelf te komen. Dat is het. Je bent hier om jouw reden en ik ben ook 
geïnteresseerd in wat die reden is. Of jij het jezelf er bewust van bent. Het is een 

driedaagse die als je daar doorheen loopt, ook voor de mensen als je het al een 

keer eerder hebt gedaan, of meerdere keren, toch opnieuw starten. Niet vanuit je 
archief van je geheugen van wat ik al eerder gezegd of wat er al eerder is ontstaan 

in jezelf, helemaal blanco erin, en als je dan even niet zou weten hoe dat moet dan 
zeg ik maar van nou je hebt er tot nu toe eigenlijk helemaal niet goed gesnapt, 

even de teller op nul niet omdat ik dat zeg maar in jezelf van teller op nul zetten en 
helemaal op de onderste laag in mezelf terecht komen van daaruit opnieuw gaan 

bouwen. Want het verhaal waar wij mee te maken hebben hier is dusdanig complex 
dat het doorlopen van de informatie en het doorlopen van het bewustzijn 

geprobeerd gesnapt te worden door het hoofd. Dat we het snappen en dat je het 
snapt. Op het moment dat je het snapt, dat is het gevaarlijke van hoe deze 

lichamen hier werken, zodra je iets snapt, dan wordt dat opgeslagen. Als een soort 
punt van waaruit je voortaan weer verder moet werken. En het gevaar daarvan is 

dat als je iets denkt te snappen, of je mind denkt iets te snappen, en de betekenis 
die het dan heeft gekregen, dan heeft de mind ook macht om steeds vanuit dat 

punt verder dingen te willen ervaren, te willen voelen en ook verder te kunnen 

snappen en dan zit je op een spoor, als je het net niet... als jouw mind het niet 
goed snapt maar jijzelf van binnen wel zit je net op het punt dat je mind je kan 

ontvoeren dus daarom ook gewoon puur in het nu zijn hiervan open en alles wat ik 
tot nu toe in mijn leven heb meegemaakt het heeft een reden dat kan ik iets 

meedoen maar wat het is hoeft niet datgene te zijn wat ik gisteren dacht en dat 
maakt per definitie ook de reden waarom je hier vandaag bent anders.  

 
Nou ik heb ook eventjes lekker in het zonnetje gezeten even een paar triljard 

lichtcellen opgevangen. En dat zei ik al van ja het is wel 8,3 minuten oud... het 
licht, maar we komen dichterbij bij het tijdloze licht.  

 
Ja, een mooie hoeveelheid mensen, zo'n 60. Ik moest dat wel in de gaten houden 
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toen bij de inschrijving. Ik zat echt even in te voelen van tot waar. Ik kwam op dit 
aantal, ik heb niet gekeken wie er allemaal, want dat doe ik nooit. Maar ik keek 

naar het aantal en voelde van oké, hier moet ik stoppen. En ik heb in deze ruimte 
hier in 2014 of 2015, 2015 ben ik hier toen gestart. Zaten met ongeveer 30, 32 

mensen. Toen wilde ik ook niet, ja, we zaten ook in een soort cirkel. En dat was, 
voor de één was dat heel prettig, voor de ander was dat niet prettig. Ik heb toen 

ook gedacht van nou dat is wel goed om met een groep van 30, 32, 34 mensen te 
zijn. Omdat we toen ook met oefeningen en bekrachtigingen en het werken vanuit 

de kosmische kracht in de mens, ook in groepjes van twee samenwerkte met 
mensen. Dus dat je iemand anders assisteert in datgene wat de ander al zelf kan, 

maar waarbij je de mind, het denken van de ander ontlast. En misschien gaan we 
het ook nog wel doen, de volgende keer ofzo. Het zou wel prima kunnen.  

 
IN HET TEKEN VAN DAG 1- VAL VAN HET BEWUSTZIJN 

 

Nou, nogmaals, fijn dat je gekomen bent, want het is een hele belangrijke tijd. 
Deze drie daagse is een beetje opgeknipt in drie verschillende energiebewegingen. 

De eerste dag, dat is deze dag, dat is een dag waar we het hebben over de val van 
het bewustzijn. Om een beetje een soort van weten met gevoel erbij, voelend-

weten, weten-voelen, van wat de val van het bewustzijn ongeveer kan zijn. Kijk, 
het is niet zoals ik het precies zeg, want er zijn ontelbare werelden die te maken 

hebben met neergang van hun eigen bewustzijn. Er zijn heel veel werelden waarin 
niet de volledige kracht van de wezens die daar leven toegang heeft in het veld 

waarin ze leven. Dat is niet iets specifieks wat alleen hier gebeurt. En dat heeft ook 
allemaal weer verschillende oorzaken en verschillende achtergronden. Dus de reis 

naar de val van het bewustzijn, het afnemen van intentie kracht, dus wat je hier 
ook voelt, dat je een intentie kracht in je draagt om iets te willen doen, je voelt iets 

en je kunt dat omzetten in een handeling en vervolgens ook in de handeling het 
ook echt neerzetten. Dus die grondslag eronder, het gevoel waarom je dat wil 

doen, dat dát ook in andere werelden zo is, dat die kracht daaronder ook op 

verschillende manieren ook aangetast is. Dus het is een universele situatie. En ik 
denk dat dát gewoon heel goed is om te beseffen. Dat er paradijzen en de 

oorspronkelijke werelden, de werelden waarin er alles klopt, waarin iedereen die 
daarin leeft de intentie kracht gewoon volledig in zich draagt en dus ook invloed 

heeft op de werkelijkheid waarin geleefd wordt. Dat dát niet een vanzelf 
sprekendheid is. Dat dát wel een goed punt is. En dat is ook iets waar ik in mijn 

bestaan hier op de aarde, heb ik daar best wel veel mee te maken gehad, en nog 
steeds hoor, dat daar een enorme weerstand op wordt gelanceerd. En het maakt 

niet uit dat het naar mij toe is, dat is allemaal prima. Maar de weerstand die zit op 
het onderwerp van, goh, vertel je me nu dat de situatie waar we hierin zitten in de 

aarde, de hele soort, de hele planetaire samenleving, die verdeeld is in allerlei 
culturen en allemaal systemen, verschillende religies, verschillende achtergronden, 

visies, ideologieën, vertel je nu dat die trammelant ook elders bestaat. En als je dat 
durft open te leggen, en dat is dus gewoon zowat er aan de hand is, dan kan er ook 

een grote schrik ontstaan. Want dan betekent het dat er een hele grote hoop wat 
heel veel mensen hebben, van dat alles naast deze werkelijkheid gewoon païs en 

vree is, perfect is en goed is, dat dát beeld niet helemaal klopt. En dan gaat er ook 

een groter kosmisch realiteitsbesef open. En dan gaat ook het hart open en dat kan 
pijn doen. Om te beseffen dat het niet alleen maar licht en liefde is en pracht en dat 
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het niet alleen zo is dat de wereld waarin jij nu leeft met grote uitdagingen te 
maken heeft, maar dat dát een veel grotere gebeurtenis is en dat vele andere 

werelden en sterren wezens en sterren rassen en menselijke rassen, dat ook weten 
en dat dát ook een onderdeel is van het bestaan. En dat is best wel een 

mogelijkheid dat dát weerstand kan oproepen. Maar het is niet alleen kommer en 
kwel, maar het is ook niet alleen maar lichte liefde. En dat zien we eigenlijk 

gemengd terug hier op de aarde. Hier zie je het ook. Ik heb een heel mooi leven. 
Maar ik besef mij heel goed elke dag weer dat ik in een leven ben terecht gekomen 

hier, waarin er naast de enorme levensvreugde de echtheid die je met elkaar kan 
ervaren, en de echtheid die je met jezelf kunt ervaren, en met de natuur, en door 

ergens te zijn, dat die zich ook afspeelt in een wereld waarin gewoon veel verdriet 
is. En ja, dat is wel emotioneel, maar voor mij, zoals ik er naar kijk is het ook een 

grote verbindingskracht. Ik voel me heel diep verbonden met de wereld, niet alleen 
via de mooie dingen. Ik ervaar zelf heel sterk juist de aanzuiging, de trekkende 

kracht van mijn hart naar de plekken waar het moeilijk is. Dat is ook voor mijn 

gevoel de enige plek waarin ik kan opereren. En al het andere is ontspanning. Klopt 
het zo een beetje? Want dat is toch wat we allemaal op een bepaalde manier 

ervaren? Dat is ook iets wat ons heel diep verbindt.  
 

WAT IS EEN ERVARING 
 

Ja, nou goed, gisteravond kreeg ik een berichtje van iemand dat iemand anders die 
ik ook ken niet meer hier op aarde is en mijn hart maakte even een dubbele tik, er 

gebeuren gewoon verschillende dingen ik heb het ook echt over de mensenkracht 
en ik weet niet of ik de juiste woorden gebruik voor jou maar er gebeuren gewoon 

verschillende dingen enerzijds gebeurt er in mij vreugde. Vreugde dat dát mooie 
mens hier op de aarde is geweest. In deze werkelijkheid. En dat ik deze persoon 

heb mogen ontmoeten. Dat is gewoon goud. De uniekheid van ieder mens. En de 
emotie zit er dan in dat ik ook voel en besef. Dat die ander ook in die wereld is 

waar emoties worden ervaren. Waar ook geknokt moet worden om te leven. 

Misschien is dat voor jou niet zomaar zo, noem ik het nu. Waarin er inzet geleverd 
moet worden om er te zijn. Ik besef dat die ander ook op de bank thuis heeft 

gezeten. Met tranen in de ogen over de dingen die hier gebeuren en die wordt 
meegemaakt. Het verlies van misschien de vader van die persoon of een prachtig 

mooi dier. Al die menselijke frequenties. Al die gebeurtenissen die maken dat het 
leven hier zo over hobbels en dalen gaat en dan slaat mijn hart even een keer extra 

vanuit een heel diep respect, een liefde voor dat mens, die er dan hier nu niet meer 
is, maar het gaat dan over de eer en het respect voor het leven wat die persoon 

hier heeft geleefd. Dat gebeurt dan en dan maakt dat me ook weer blij. Het is een 
bijzondere wereld waar we leven. En ieder mens, jij, ik, je buurman, je buurvrouw, 

de mensen die je leuk vindt, maar zeker ook de mensen die je helemaal niet leuk 
vinden of zich niet leuk laten zien. 

Ook die mensen maken diezelfde dingen mee. Ieder mens. Ieder mens die hier 
leeft, elke kosmische aanwezige die hier leeft, ervaart alles ook wat jij ervaart. Dat 

de betekenis daarvan anders is voor die persoon, dat laten we los. Maar het wordt 
ervaren. Dat is een ingrijpende, diep beseffende, ja, constatering. En zo sta ik hier 

ook met jou, samen, vandaag hier zittend, en hand in hand, elkaar de hand reikend 

en de harten naar elkaar toe. Omdat ik weet, en jij weet het ook, nu dat we hier 
zijn, kunnen we maar beter de strijd opgeven die de mind voert om alles te willen 
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snappen. Om daaruit de ander te willen verbeteren of jezelf te kunnen profileren als 
dat je beter bent, of beter weet, of verder bent. Maar dat je ziet van, goh, dat is 

een gezamenlijke reis. En het is ook fantastisch natuurlijk waar andere mensen mij 
mogen assisteren en een stuk emotie of gebeurtenissen wat zij hebben 

meegemaakt ook aan mij kunnen geven. Waardoor ik dat misschien wel helemaal 
niet eens hoef te ervaren. Misschien ervaar ik het wel gewoon door me open te 

stellen voor de anderen. Misschien is het wel zo dat hoe dieper ik mezelf open stel 
voor de ervaringen van anderen, dat daarmee bepaalde scripten die er zijn 

waardoor ik dat ook zou moeten ervaren, of dat ik het zou moeten ervaren, komen 
te vervallen.  

Want wat is een ervaring?  
Is een ervaring puur dat jij het zelf helemaal doormaakt?  

Of is het als je het ervaart, is het een ervaring als je het voelt?  
Dus fysiek, is het een ervaring iets alleen als je het fysiek ervaart, als je het echt 

driedimensionaal meemaakt?  

of is een ervaring iets als je je er volledig mee verbindt en het daardoor diep 
doorleeft? Interessante vraag vind ik hoor, voor ons allemaal. Want eigenlijk zitten 

we nu gelijk op het snijvlak van twee verschillende realiteiten. En we weten 
allemaal, jij weet dat ook, ik weet het ook, dat ik, jij, dat we in staat zijn om dingen 

te ervaren zonder het feitelijk fysiek mee te maken. Dat is interessant. Dat is iets 
enorms. Precies dat stuk, dat je het niet fysiek allemaal hoeft mee te maken, maar 

dat je geestentoestand, je bewustzijnstoestand in staat is om het te ervaren zonder 
dat het zich ook moet afspelen in de materie, dat is de oorsprong. Dat is de 

oorspronkelijke kosmische en innerlijke kracht van ieder wezen die met het gezicht 
naar het leven staat en het leven verwelkomt op elke manier, moeilijk en 

makkelijk, moeilijke dingen makkelijke dingen en dan kom je dus hier in deze 
wereld en dan wordt je uitgedaagd om dat licht van alles en iedereen te kunnen 

ontvangen en dan kom je erachter dat het best wel moeilijk is om alles te kunnen 
ontvangen hier dat je eigenlijk zegt van dit wil ik helemaal niet en die persoon al 

helemaal niet want die heeft al tien keer dat gedaan.. is het nou afgelopen en dat.… 

en die toestand in de wereld dat is de schuld van die dus die mensen worden voor 
mij als dader aangewezen en in feiten ben je dan al direct van je oorsprong af en 

toch zegt ook iets aards in je van ja maar ik heb wel gelijk want het is zo. Dus je zit 
eigenlijk direct op het snijvlak van twee verschillende… het waarnemen van 

verschillende mogelijkheid. Dus daar zijn de lezingen die ik ook gedeeltelijk 
uitdraag en ook deze dagen op gebaseerd het weten dat we allemaal in staat zijn 

om dingen te doen zonder exact te manifesteren in de materie en wat we hier op 
de aarde heel veel aan het doen zijn is dat we eerst denken dat het in de materie 

neergezet moet worden om het vervolgens te kunnen beleven dat is nou precies de 
omgekeerde wereld. Wij zijn wezens dat we het eerst voelen. We gaan in onze 

intentie, we gaan het voelen, we voelen iets, daar gaan we op fantaseren en dat 
wordt een heel groot innerlijk proces. We voelen het, het lichaam laat het zelfs 

voelen. Je kunt blij worden, je kunt verdrietig worden zonder het echt te ervaren, 
kun je heel diep verdrietig worden, heel diep boos worden, kun je heel gelukkig 

worden en heel in verbinding zijn met de kracht van het leven en toch kijk je om je 
heen en er gebeurt eigenlijk helemaal niks en toch gebeurt het in jezelf en dat 

expansie, het expanderen daarvan dat vermogen dat is wat we hier op de aarde 

weer komen aanschuiven en daar is iedereen bij nodig en dat is eigenlijk een 
persoonlijke taak en een wezenlijke taak voor jezelf, aan jezelf. Want eerst moet je 
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jezelf onder de loep genomen worden door jezelf om te kijken van wie en wat ben 
ik eigenlijk en waartoe ben ik in staat? En welke issues heb je dan te maken in 

mijzelf? Welke onderwerpen gebeuren er allemaal in mijn leven die ertoe lijken te 
leiden dat ik als het ware niet meer met mijn gezicht in het licht kan staan. Dat ik 

niet meer het leven volledig kan ervaren. En eigenlijk is het heel plat uitgedrukt, 
dat we doordat we niet meer het leven van anderen volledig kunnen ervaren, dat 

we allemaal mitsen en maren tussen hebben gezet, daardoor ervaren we het zelf. 
Dus er is iets aan de hand in deze werkelijkheid waardoor als je je niet openstelt 

dat er via deze werkelijkheid waarin we leven, en daar gaan we het over hebben, 
dat datgene wat je blokkeert, wat je afwijst, dat het zich door jouw pijn afwijzing, 

want je wijst iets af met pijn om jezelf te beschermen. Dat dát gene zich toch via 
een bepaalde route toch weet te vinden tot jouw leven. En het springt erin. En het 

zal zich op alle mogelijke manieren laten zien. En niet alleen op hele heftige en 
krachtige manieren, maar ook op hele sluimerende manieren. Zachtjes... Zachtjes 

tikt het ongeluk op allerlei plekjes je hele leven lang. En dan denk je nou, als het zo 

op dat niveau blijft, kan ik het wel handelen. En de mondhoeken gaan steeds 
verder gaan verder hangen. Maar dat zijn de invloeden die hier zijn, ik denk dat het 

gewoon goed is om ook die kleine dingen te kunnen zien. Nou ja daarvoor zullen we 
dus een heleboel inzichten in het eigen bestaan, inzichten terug moeten halen. 

Want we zijn een beetje als mensheid verdoofd geraakt door de prikkels van 
buitenaf. Ligt ook een grotere opdracht in ons dat weet je ook, je kunt als mensen 

deze wereld wel eens het idee hebben dat het een stukje beter met jezelf gaat. En 
dan ga je dingen beter snappen, kan je dingen loslaten, komt er daarna meer 

vreugde tevoorschijn. En dan kan het ook zijn, en dat gebeurt hier wel erg veel, dat 
als het beter met je gaat, dat je dan eigenlijk ook het idee hebt dat je het hebt 

bereikt. Maar er liggen grotere kosmische redenen ten grondslag achter dit 
bestaan, wat dit hier is. En daar moeten we het dan maar eens gewoon met elkaar 

over hebben.  
 

Het uitgangspunt van deze lezingen en seminars die ik hier op aarde met jou 

bespreken en vele andere mensen is dat er een herkenning plaatsvindt in ieder 
wezen zelf, een herkenning plaatsvindt waartoe je in staat bent dat je het kunt zien 

dat je het kunt doorvoelen en dat je het ook inzet. Dat je jezelf weet om te buigen. 
En dat je jezelf ook weet in te zetten. En niet alleen maar uit dankbaarheid en 

nederigheid. Maar ook gewoon omdat je ziet hoe het in elkaar zit. En dat je je 
aandacht hier ook echt lanceert. Dat je niet meer reactief bent op wat er van je 

wordt verwacht. Dus het is echt een hele andere beweging. En dat is bijzonder dat 
jij daar ook mee bezig bent. Maakt deze ontmoeting.  

 
Dus vandaag gaan we het hebben over de val van het bewustzijn, zo'n beetje de 

matrix, de matrix, de opgerichte wereld, het experiment.  
Wil er wat dingen over tellen, omdat het heel erg snel weer naar het persoonlijke 

niveau toe gaat in deze wereld. Je kunt heel diep verbonden zijn met grotere 
redenen en diep verbonden weer opnieuw verbonden zijn met jezelf. En dat is 

allemaal heel goed en dat is ook heel waardevol. Daar gaat het ook uiteindelijk om 
dat je weer verbinding maakt met jezelf. Maar degene die beseft in wat voor 

omgeving hij of zij verblijft, die heeft ook andere ogen de wereld in. En wat hier 

steeds geprobeerd wordt, is in alle processen waar we doorheen gaan, waar jij 
doorheen gaat, wat er geprobeerd wordt is om eigenlijk steeds weer die oude ogen 
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aan te krijgen. Dus dan gaat het wel een stuk beter met je. Je hebt een heleboel 
dingen doorvoeld, je hebt een heleboel dingen neergezet, losgemaakt en alles. En 

dan toch kan het zijn, en dat gebeurt hier dus wat ik al zeg best wel vaak, wordt er 
vanuit die nieuwe, betere, ruimere situatie, wordt er toch weer met de oude ogen 

gekeken naar het leven. En dat is niet wie we zijn. Dus we hebben een onderscheid 
tussen een kosmische aanblik naar de aarde en we hebben een aardse aanblik. Dus 

we zijn gedeeltelijk aardemens en we zijn kosmische mens. En voor ons is dat een 
enorm grote doorstap te maken in dat je verbinding hebt met beiden, maar dat je 

voornamelijk kijkt met de ogen van je kosmische mens zijn. Wat deze wereld is. 
Die ogen ook aan en openhoudt. Dan kijk je ook met de ogen van de bronkracht. 

En contact hebben met de ogen van het aardemens. Want die heeft ook behoeftes. 
Die vindt het ook fijn om dingen te doen hier op de aarde. Dus dat is heel 

belangrijk. En zodra het beter gaat op aarde, gaan de kosmische ogen heel vaak 
hieruit. Ook van mensen, en juist van mensen, die behoorlijk stevig met 

onderwerpen bezig zijn. En er gebeuren dingen in dit veld, er gebeuren dingen en 

dan zijn ze met allerlei dingen bezig. En dan kosmisch, oorspronkelijk bewustzijn, 
liefdeskracht, kwantumfysica, dan gebeuren er dingen en dan toch zijn ze dan op 

het punt gekomen dat het een heel stuk beter gaat en dan toch gaan ze met dat 
stuk hoe het nu beter gaat de oude ogen weer aanzetten, omdat vanuit, dat is 

eigenlijk een psychologisch effect, een psychisch effect, het is een effect van de 
psyche van de mens, als je de ogen van de oude ogen aanzet, dan kun je namelijk 

constateren hoeveel beter het met jezelf gaat. Als je de kosmische ogen aanhoudt, 
dan zult je zien dat dát niet zo is. Dan zult je niet kijken in beter en minder of 

slechter. Maar dan zult je zeggen tegen jezelf. Zo meissie, zo kerel, mannetje. Ik 
ben er goed door heen gekomen door al die processen. Zelf flink opgerekt en 

geestelijk gevoed. En wat een oeroude wijsheid en volwassenheid in mijzelf. 
Geestige volwassenheid is er nu aan en er is nog meer. Er is meer te doen. Voor 

jezelf en uiteindelijk ook voor de wereld. Vanuit de nieuwe ogen bekeken, dat zijn 
de kosmische ogen dan. Als je naar jezelf kijkt, dan zie je eigenlijk gewoon dat je 

constant bezig bent. Je bent constant aan het bouwen, aan het creëren en aan het 

scheppen. Je bent constant eigenlijk alles op losse schroeven aan het zetten. Want 
je ziet met je kosmische ogen hoe snel alles wordt vastgezet. Hoe alles snel wordt 

vastgezet in een betekenis. Dus het is eigenlijk veel makkelijker om die kosmische 
ogen weer uit te zetten en weer terug te gaan naar die aardse ogen. En dan kun je 

zeggen, oh ik ben al een heel stuk verder. En dat is het grote gevaar. Ik spreek 
over een groot gevaar, omdat daarmee de openbaring, wie de mens is, wie de 

mensheid is en wie jij bent, stagneert. En dat is één van mijn missies om dat 
samen met jou en op de aarde met elkaar hieruit te zoeken en we hebben geen 

religie nodig en spiritualiteit. We hebben onszelf nodig en ook ondersteunen en 
supporten en niet in onderscheid denken maar in het met elkaar op de aarde 

iedereen zit er in iedereen en als er dan iemand overlijdt die nou zoals een paar 
dagen geleden, ik wist niet van het bestaan, want ik weet helemaal niet van 

popsterren en al dat soort dingen af. Maar iemand die uit het raam springt en dan 
overlijdt op de grond. Ja, dan wordt daar dan een heel verhaal op gelanceerd. 

Televisie, even aan, zap, daar wordt ook over gepraat en daar wordt over gepraat. 
Allemaal meningen en allemaal negativiteit. Maar het enige wat ik voel en besef, is 

wat ik net eigenlijk ook zei. Ook die persoon heeft de ervaring hier gehad. En ook 

die persoon heeft vreugde, liefde, plezier, emotie, moeilijkheden en allerlei andere 
toestanden ervaren in deze werkelijkheid. Dat is een broeder. Een familie van ons. 
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En dan is er even een moment in mezelf dat het eventjes heel bewust leeg is, dat 
noem ik dan even stilte, en dan gaat er iets in mezelf naar die persoon toe, niet 

naar die persoon want die is hier dan niet meer, even vanuit hier bekijken, maar 
een eerbied, een respect, zeg maar een soort dankjewel. Dat is iets wat we heel 

goed moeten beseffen.  
 

Deze dag, wat we met elkaar doorlopen is ook wat mij betreft bedoeld, ook om met 
elkaar daarover te praten. Ik wil wat dingen vertellen, en jij kunt daar ook op 

reageren of je kunt ook zelf iets zeggen zonder te reageren. Voor mij zijn dit wel de 
meest essentiële startpunten.  

 
Door dit allemaal te doorlopen, waar we over praten, leveren we ook fundamentele 

bijdrage aan het functioneren van deze wereld. En dat is heel erg belangrijk en heel 
waardevol om te beseffen dat jouw persoonlijke ontdekkingen of je wezenlijke 

ontdekkingen, dat die een invloed een hebben op hoe de realiteit zich gedraagt. 

Dus je zit hier voor jezelf, maar het heeft ook effect op de wereld hoe die 
functioneert. Nou ja, we mogen ons zelf ook feliciteren aan elkaar. Dat we de 

moeite nemen om bij elkaar te zijn en over deze onderwerpen te spreken.  
 

AANSPRINGEN HERINNERINGEN 
 

Het uitgangspunt is dus om je persoonlijke personage hier, als wie je hier lijkt te 
zijn, en je weet dat je dat niet als enige bent, maar om dat stuk gereedschap, 

aardemensgereedschap, dat stuk gescriptheid, om dat in dienst te stellen van je 
grotere potentieel. Het betekent eigenlijk dat er een opstaande plaats vindt van 

jouw bewustzijn in het lijf, in het aardse karakter. Er komen dus ook andere visies, 
andere gevoelens, andere bewegingen, andere motieven komen er tevoorschijn 

waarom je dingen wel doet of juist helemaal niet meer doet. En het ten dienste 
stellen van je persoonlijkheid aan een grotere eigen wezenlijke kosmische 

potentieel, dus niet aan iets anders maar jezelf. Dat maakt ook dat jij tot leven 

weer terugkeert dat je opstapt, eigenlijk opstaat uit het uit de (boeken?) dodenrijk. 
Jezelf tot leven wekt en als we daar gewoon met elkaar over praten op een manier 

wat heel erg past ook bij de situatie die we hier allemaal ervaren zult je ook 
merken dat dát je elkaar ook assisteert om tot leven gewekt te worden. Je geeft 

elkaar informatie, je geeft elkaar gevoel, inzichten mee, waardoor je elkaar 
assisteert om nog een tandje bij te zetten in jezelf, om nog meer wakker te worden 

met je eigen gevoelens. Binnen die gevoelens die er allemaal aanspringen, liggen 
ook herinneringen, omdat herinneringen zijn emoties en herinneringen zijn 

gevoelens die geblokkeerd zijn.  
 

IN SLAAP GEVALLEN RAS 
 

Ik spreek over in slaapgevallen ras, waar we zelf een onderdeel van zijn, een 
kosmisch hoogstaand ras op emotioneel niveau, die niet meer weet wie ze is, geen 

herinnering heeft aan thuis, niet weet waar het leven eigenlijk werkelijk over gaat 
en zich uit alle macht vasthoudt aan de persoonlijke processen. En als emoties in 

die persoonlijke processen worden gedeblokkeerd, als emoties die in de weg staan 

of waar je niet eens bewust van bent, als die worden gedeblokkeerd, dan worden 
die emoties stromend. En zodra emoties stromend gaan worden, ze worden niet 
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afgeremd, gedempt of geblokkeerd door jouzelf, dan springen herinneringen ook 
aan. En dan zijn de eerste lagen van herinneringen gevoelswetensvelden, dat je 

dingen weet. Ineens kun je weten dat je ergens een huis hebt, niet hier. Ineens 
weet je dat. Dat is dan geen fantasie, maar dan weet je dat. Dat zijn de lagen waar 

we de afgelopen jaren allemaal doorheen zijn gegaan. Het is echt belangrijk om dat 
gewoon van begin af aan nog een keer goed door te laten stromen. Dan kun je het 

weten. Ik wil niet zeggen dat het daardoor makkelijker wordt, want je zult merken, 
en dat heb je waarschijnlijk al gemerkt, dat hoe meer je weet van jezelf, het 

wetende voelen, hoef je het allemaal niet letterlijk te herinneren in een exactheid, 
maar dat je het met je gevoelens wetend kunt herinneren, zult je ook merken dat 

er ook een soort hang of een emotie op ontstaat, uit ontstaat, omdat je voelt dat 
heel erg kostbaar is dat bij jouw echte leven hoort naast het echte leven hier hebt. 

En dus bewust worden je bewust worden de terugkomst van de mens en 
wederopstanding van het bewustzijn van de mens van de in slaap gevallenden, in 

slaap gewiegd, zonder toestemming of vanuit zichzelf dat betekent het wakker 

worden betekent ook dat er heel veel emotie is en dus ook heel veel gevoelens van 
je wereld thuis ook aangaan. En dan is het echt goed met je voeten op de grond 

staan en ook echt zorgen dat je van deze wereld houdt. Als je niet jezelf gaat leren 
om van deze wereld te houden, als je de inzichten nog niet helemaal volledig tot je 

door laat gaan, dan kun je met de informatie waar wij het met elkaar over hebben, 
kun je gaan opstijgen en ongelooflijk graag naar huis willen gaan. En daar gaat 

niemand over, ik ook niet. Iedereen moet alles zelf weten en uitzoeken, maar het is 
wel mijn betrokkenheid om dat hier te benoemen. Want deze wereld heeft ook 

nodig dat jij hier met je voet op de grond staat en dat jij juist heel erg betrokken 
bent bij de natuur en bij de mensheid en bij de dingen die hier niet goed gaan. Dus 

ja, de niet-wetenden, de mensen die niet contact maken met hun emoties die 
geblokkeerd staan, niet deblokkeren, die hebben het feitelijk in deze wereld het 

makkelijkst. Heb je er wel eens over nagedacht, van, goh, was ik maar eens een 
keer weer eventjes lekker zo onwetend zoals het misschien vroeger was, of hoe 

andere mensen leven. Dat is best wel een job, het is wel een job, het is een 

bewustzijnstaak hè om het allemaal te kunnen voelen en er allemaal mee bezig te 
zijn. Dat is wat. Je kunt dat ook niet stilzetten.  

 
Iemand spreekt: [niet hoorbaar in de opname]. 

Martijn: Nee. En toch, je zegt, je kunt dat niet doen, want als je zo ver bent kun je 
niet meer terug. En toch zijn er wel mensen die dat wel kunnen. En dus je mag 

jezelf ook als een behoorlijke uitbraak zien binnen een systeem, planetair systeem, 
eigenlijk een dimensie systeem is dat, waarin de beweging om terug te gaan er ook 

nog steeds is. En dan kom je gelijk op een top level, niet hoog van, oh kijk mijzelf 
interessant zijn, maar toplevel van de hartskracht. Want als je één keer het leven 

echt voelt en je maakt die keuze, en wat er dan ook gebeurt, en wat er ook op je 
afgevuurd wordt, en wat voor mooie dingen er ook gebeuren, ook moeilijke dingen, 

je weet, hier ga ik voor en ik hou dit overeind. En dat is ook precies wat in het 
kwantumniveau, in hoe deze werkelijkheid ontworpen is en wat er allemaal 

doorheen loopt, nodig heeft. Deze werkelijkheid hier heeft nodig mensen die 
volledig gecommitteerd zijn aan de levenskracht. Die het inzicht en het besef 

hebben waar ze toe in staat zijn. Wat ze voelen. Wat het leven eigenlijk echt is, hoe 

je daarvan kunt genieten, hoeveel liefde er aan de aarde wordt gegeven en vooral 
is er behoefte aan bewustzijn in dat lichaam wat niet van de aarde is. Dat is wat 
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hier echt nodig is. En dat is waar de hele mensheid in verkeert. Het zijn allemaal 
bewustzijnstoestanden waar beschavingen in verkeert. De mensheid hier, deze 

mensheid is in elkaar geklapt door gebeurtenissen, daar gaan we het zo over 
hebben, maar die gebeurtenissen die ertoe hebben geleid dat de mensheid hier in 

elkaar is geklapt en de grote forse ingrepen die zonder toestemming zijn verricht, 
waar andere sterrenreizigers op dit moment nog behoorlijk mee in hun maag zitten, 

om allerlei redenen, die hebben er wel toe geleid dat we als een beschaving in een 
bewustzijnstoestand verkeren. En dan heb ik het niet over de samenleving op zich 

in de modellen. Dat ondersteunt het alleen om het in stand te houden, maar we 
hebben te maken met een ras, een soort, waarvan het bewustzijn zo 

gedegenereerd is, dat ze eigenlijk niet weet waarom ze leeft. En dat is wat wij hier 
komen doen, dat is wat jij ook komt doen. Als jij het commitment in jezelf, niet 

naar een ander, niet naar een god, niets, naar jezelf, naar de manier hoe jij het 
leven ervaart, hoe jij met andere mensen wilt leven, het contact wat je met hen 

wilt hebben. De keuzes die je maakt. Als je het commitment met jezelf aangaat. 

Dan zult je ook merken dat dát levend wordt. Als een licht vibratieveld. Als een 
energieveld. Dat ben jij zelf. Jij schept dat. Wordt actief in jouw lichaam en buiten 

jouw lichaam. In het metafysische lijf. En dat worden instructievelden. 
Communicatie netwerken die een ander scenario oproepen in beweging te komen. 

Dat is waarom we dus de voorgeschiedenis van hoe het zover heeft kunnen komen 
waarin we nu terecht zitten, wat veel te groot is om dat zomaar te benoemen, maar 

in toch wel een dag zoals vandaag doorlopen, waarom het zo belangrijk is om te 
weten, want jij moet weten, besef hebben voor jezelf op jouw manier waarom je 

dat meemaakt wat je nu meemaakt. Jij moet weten, niet voor mij hoor, maar je 
moet weten wat de achterliggende reden is waarom je in het leven zit waar je nu 

zit. Je moet daarmee ook durven te gaan beseffen dat je te weten komt hoe je dat 
kunt veranderen en dat er niemand is buiten jezelf die dat kan behalve jij en dat 

beseffen dat is nodig en dan kunnen we ook aan het werk. En in feite doen we dat 
al bij al, maar je merkt zelf wel dat er in de afgelopen paar jaar heel veel gebeurt in 

het matrixveld. De hele wereld verschuift, alles verandert. En gek genoeg 

verschuift het ook nog precies, lijkt het zo, zoals bepaalde boeken hebben 
voorspeld. Van waar dan dat boek, hè? Zou het ook kunnen gebeuren zonder het 

boek? Is dat boek misschien te vaak gelezen? Is er te veel over gelezen? Is er te 
veel over gesproken? Zijn er veel machtige creators op aarde die daarin 

aangesloten zijn op dat netwerk? Faciliteren ze als agents van die gebeurtenissen?  
Wat is ons bewustzijn? Wat is het echt? Waar geloven we in? Wat versterken wij in 

feite als we ergens daadwerkelijk ook echt in geloven? En dan kom je op allerlei 
interessante onderwerpen uit. Is het mogelijk om iets te versterken? Of is het zo 

dat je het niet versterkt, maar is het zo dat je het binnenhaalt? En is het dan de 
bedoeling om het niet binnen te halen? Of om je er niet meer bezig te houden? 

Nou, toen ik me er nog nooit mee bezig hield, gebeurde het ook wel. Of moet ik me 
er juist wel mee bezig houden? Moet ik het juist wel binnenhalen? Moet ik het juist 

inladen in mezelf? Om vervolgens mijn pilaar van bewustzijn en mijn oppermacht in 
mezelf, over mezelf, in liefde, door dat scenario heen te zetten. Stap voor stap 

komen we als mensheid steeds dichterbij. Een enorme ontknoping. En als je er 
gewoon om je heen kijkt, dan zie je het ook. Ik vind het fascinerend om hier te 

zijn. Om het spel van de massahypnose en het inlijven van bewustzijn van andere 

mensen om dat gade te slaan. En ook om te zien dat die andere mensen die 
worden ingelijfd door iets, ik heb daar geen oordeel over in plussen of minnen hoor, 
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maar ook dat die mensen elkaar allemaal opzoeken. Dat ze het ruiterlijk met elkaar 
eens zijn, dat er politieke bewegingen uit voortkomen, maatschappelijke dialogen. 

Het is heel interessant wat hier allemaal gebeurt, wat bewustzijn eigenlijk is. Dat 
bewustzijn ook kan samenvloeien, dat mensen het met elkaar eens kunnen zijn 

zonder dat ze weten waarom. Een simpele vraag stellen van hoe komt het dan dat 
je het daarmee eens bent? Ja, dan valt het gordijn vaak al op de grond. Want 

mensen weten helemaal niet, het bewustzijn van de mens, dat is die mens 
helemaal zelf niet, het bewustzijn van ons aardse stuk, weet vaak helemaal niet 

eens waarom we het eens zijn. We weten helemaal niet waarom we samenvloeien 
met die persoon. We weten helemaal vaak niet waarom wij bezig zijn met dit, waar 

al die andere mensen ook mee bezig zijn. En dat is ook mijn vraag die ik hier nu bij 
je neerleg. Wat maakt dat je hier vandaag bent? Zou je daar eens eventjes goed in 

jezelf naar willen kijken? Niet denken, maar bij jezelf aankomen. Wat maakt dat je 
hier vandaag bent?  

 

Vanuit wat, in welke kracht en (/van?) energie ben jij aan het leven? 
Waar ben je naartoe op weg? 

 
Kijk daar alsjeblieft met rust en aandacht naar[stilte] 

 
Het is dan bijzonder hè, dat je helemaal naar jezelf toe kunt gaan, met een hele 

eerlijke, echte vraag. Want in alles wat ik vertel, met mij kun je niet meedoen. En 
met je buurman en buurvrouw ook niet. We kunnen wel samen iets doen, maar het 

gaat hier puur over jou. Interesse ligt hier ook echt op jou. Ook kosmisch gaat de 
interesse hier over jou. Wat maakt dit moment? Wat is het? Wat ben je aan het 

doen? Wat is je bewustzijn? Waar ben je mee verbonden? Niet wat zijn de 
problemen, maar waar ben je mee verbonden? Dus al die netwerken er tussenuit, 

van alle tegenwerkingen en al die aardse dingen weg, trek je eruit en dan blijft het 
gevoel over. Waar ben je mee verbonden? Wat leeft er werkelijk in je? En dat waar 

jij dan terecht komt, dat is ook het pad wat er ligt. Dat is een pad van groot 

geestelijk welzijn, grote zingeving in je hartsbewustzijn en in je gevoel. Om een 
zinvol leven hier te kunnen ervaren. Waarin er ruimte is voor jezelf, er zin is om 

dingen te doen, waarin je elke dag met een sprong wakker wordt. Een slaak van 
verzuchting en ontspanning in bed stapt, misschien wel een pijn in het lichaam hebt 

door de inspanningen, maar van binnen voelt van ja, zo. En dat pad leg je open, 
door te komen bij jezelf. Dat is waarom je hier vandaag bent. Dat verbindt ons ook. 

We komen hier niet iets leren, ook al staat er een woordje “educatie” boven, we 
komen hier alleen iets herinneren en het openen. En die weg moet je zelf van 

binnenuit toestaan. En ook heel bewust die weg open leggen. Niet denken in wat er 
wel en niet kan. Het gaat om je vreugde vanbinnen. Het gaat om je bestemming. 

Misschien is dat niet altijd direct in beeld goed terug te zien. Maar het is een 
gevoelsweten. Waarmee je verbonden bent. Daar zou je zo nu in één keer in 

kunnen lopen. Je bent gelukkig, onmiddellijk. Dus dat is echt je wezenlijke stuk. En 
waarom ik deze vraag stel, naast dat het ons, jou zelf, jezelf weer verbindt met 

jezelf daardoor. Want ik ben hier niet om iets te leren of om te snappen maar ik 
ben hier omdat ik dat al ben. Daar staat mijn leven nu van in het teken. Van die 

innerlijke missie waarvan ik ook voel dat het een verbinding is met het leven en 

ook met andere mensen. Daar moet je wel heel zuiver in zijn zoals in alles, hier 
ook. Moet je ook zeggen, oké, ik kijk naar mijn leven op dit moment. Dan zie ik 
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eigenlijk twee soorten levens. En dan gaan we dus kijken, en daar gaan deze 
educatiedagen ook over, dat jij in staat bent, en dat ook doet, om die twee paden, 

om dat kosmische pad, dat pad binnen in jezelf, dat hartspad, ook in je leven te 
brengen en ook te bewandelen. En niet in de mitsen en maren en de overtuiging 

dat het niet kan aanwezig bent. En dat is geen spirituele beweging, maar dat is een 
bewustzijnsbeweging. Dat is iets wat ieder mens, ieder wezen is, ieder wezen, ieder 

mens heeft en is de kracht om dat pad wat je van binnen weet, om dat ook in de 
wereld hier tot uiting te laten komen. Maar daar zitten dingen tussenin. En die 

maken dus dat de kosmische voorhoeden, groepen, als het ware door kunnen 
worden vertraagd. En daar kijken we naar. We kijken naar ons leven, wat we hier 

leven. Dus hou dat goed vast in jezelf. Wat maakt dat je hier nu bent? Wat jouw 
essentie is? Van waaruit je beweegt? Als je buiten bent, hoe je jezelf kunt voelen in 

de situatie zoals het prettig is voor jou. Hoe je jezelf dan ervaart, dat je ook dat 
waar het over gaat, om je zo weer te kunnen ervaren, dat dát ook het uitgangspunt 

is van waarom je hier bent.  

 
DIALOOG - WAAROM JE HIER BENT 

 
De uitdaging en uitnodiging is ook om goed naar elkaar te luisteren. En te luisteren 

met dat stuk van die ervaring. Het hoeft niet je persoonlijk reis te zijn, maar je 
kunt het wel ervaren. Dat is echt een grondslag van de schepping.  

 
[er vinden diverse dialogen in de zaal plaats die niet zijn uitgeschreven in dit 

transcript]  
 

Ik denk dat we gewoon zo ook in die verzachting ook kunnen luisteren naar elkaar. 
Want het is niet zo persoonlijk alleen jouw verhaal, het is ook iets, als je de 

woorden eraf durft te halen, is het achter de woorden, het is allemaal trilling, het is 
allemaal emotie, het is frequentie, het is bewustzijn. En als je nou een taal zou 

spreken die niemand zou kunnen verstaan, dan zou onze mind ons niet kunnen 

volgen wat je nu zegt. Als we je nu niet zouden kunnen verstaan, als je, doordat je 
zou spreken in een taal die we niet begrijpen, dan zou onze mind ons niet kunnen 

foppen in wat we denken dat je zegt. Daar luisteren we ook naar, want daar gaat 
het uiteindelijk om. Het wordt opgetakeld via de woorden in een situatie, waarin we 

aan kunnen toewijzen aan de situatie waar de pijn zit, de boosheid, het verdriet. En 
ook onze passie en plezier, want we horen allemaal dat je ook met je woorden. Je 

kunt voelen, door niet naar de woorden te luisteren, kun je voelen in de frequentie 
wat het met je doet, wat er gebeurt. En dan ga ik toch even zeggen, bijna altijd 

wordt door de woorden, de zuivere frequentie wat het is, de uiting van de mens, 
wordt door de woorden de boel opgetakeld naar weerstandsniveau. En daar ben je 

super goed in, maar daar zijn wij ook goed in om dat daar ook in te gaan 
beluisteren dan zitten we gelijk op de grote kosmische verstoring die zich hier 

afspeelt en dat versterkt elkaar en dus dat merk je ook dat jouw weerstand sterker 
wordt en dat het observatieveld wat daarnaar luistert ook sterker wordt. Dan krijg 

je dat weerstandsveld en dan is het interessant want dan willen we ook dingen 
tegen elkaar gaan zeggen. Eigenlijk gaan we dan iets doen wat dat hele systeem 

eigenlijk van ons afdwingt. Er zit zo'n programma achter en het vraagt iets anders. 

Het vraagt iets anders voor jou, maar het vraagt ook iets anders voor de mensen 
om je heen. Voor mij, voor ons. En dat is waar het allemaal over gaat. Dat heeft te 
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maken met het grote experiment wat hier gehackt is, de pijn die er is uit 
voortgekomen, de restanten waar we allemaal in zitten. Maar ook wat we daaraan 

kunnen doen. Ja en dat, jij noemde het woord veiligheid, is een energieën, ruimte, 
borging, er is rust, observatie, elkaar loslaten in plaats van vastpakken. Loslaten is 

de grootste kracht. Bij het loslaten van elkaar kan de ander in zijn/ haar essentie 
vibreren. Kan de ander ook de pijn doorleven zonder beïnvloeding van buitenaf, kan 

de ander ook de pijn gaan los vibreren en kan de pijn weer openspringen naar 
levensvreugde. Elke vorm van weerstand zorgt eigenlijk voor dat het versterkt 

wordt in de mind. Dat kun je ook voelen. Ik ben je zeer dankbaar dat je het hier 
met ons deelt, dat je het ook laat zien, laat voelen met elkaar, is heel waardevol. Er 

is nog nooit in al die jaren dat ik jou heb mogen ontmoeten is nog nooit een keer in 
mij geweest dat ik je heb afgewezen of dat ik iets raars over je heb gedacht. Ik kan 

altijd luisteren als iedereen, ik kan naar iedereen luisteren, ik kan naar jou luister 
dus aan ons de taak, onze taak in ons hart om daarop af te stemmen binnenin dat 

we eindeloos kunnen luisteren en als jij dus dan drie dagen vol gaat praten dan zijn 

dat drie educatieve dagen waarin het gaat of je weerstand loos kunt luisteren dan 
geef ik je geen carte blanche om dat te gaan doen. Ik werp ook geen dingen op 

want ik ben ik heb die macht niet en die wil ik ook niet. Ik denk dat het heel goed is 
dat we goed kunnen zien dat iedereen doet hier een oproep aan de ander om 

ontvangen te worden in en niet met woorden maar in de kracht, in de energie, in 
de ruimte. Dan kun je echt in een keer een huiluitbarsting krijgen. Zo diep dat je 

voelt wat de pijn van de ander is. Dat je je hart en je bewustzijn kunt openen. En 
dan gebeurt het. Dan kom je echt tot elkaar. En dat zijn grote kosmische 

opdrachten om door dat aardse stuk heen te drillen. En alles wat hier gezegd 
wordt, hoort allemaal bij elkaar.  

 
WEERSTANDSVELDEN 

 
Weerstand is een héél machtig gereedschap om vrij bewustzijn om dat te beperken 

of af te remmen. Dat is een collectief proces. De mensheid houdt zichzelf met 

elkaar in de groef. Er zijn allemaal mensen hier op de aarde die de ability hebben, 
de kunde en het voelende in zich om te assisteren, om die collectieve groef te 

doorbreken. Dat kan. Dat is ook wat we nu doen. Daarom wordt er zoveel angst op 
opnieuw opgeroepen, om mensen weer opnieuw in die groef terug te brengen, in de 

gedachten van de ander. Maar kijk, het gaat ook helemaal niet om persoonlijke 
processen. Dat is hier wat ik nu gelijk wil zeggen. Het gaat niet om persoonlijke 

processen. Via persoonlijke processen worden ons dingen getoond. En als we niet 
opletten, dan denken we dat we onszelf moeten ontwikkelen op persoonlijk proces. 

Maar dat is het niet. We stellen onze persoonlijke situatie open om een grotere 
kosmische potentie, die werkelijke zijn, in aanwezig te laten komen. Want dat 

persoonlijke issue ga je namelijk niet oplossen. Dat los je niet op. Persoonlijke 
problemen kun je eigenlijk niet oplossen. Het enige wat je kan doen is je wezenlijke 

gevoel in de persoon aanwezig laten komen. En daarmee ga je uit die groef. 
Daarmee ga je in ieder geval omhoog de groef uit. En dan komt er nog een kracht 

dat je de naald er ook uit moet duwen. En daarom is het waardevol dat we luisteren 
naar persoonlijke stukken. Maar je moet goed opletten dat dát systemen zijn... om 

een groter deel van jezelf, waar het echt over gaat... om die buiten beeld te 

houden. En dat zou buiten beeld blijven als je de illusie gaat krijgen dat je aan 
persoonlijke processen moet werken. Kijk, en daar zijn heel veel podcasts over. De 
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een naar de andere. Die allemaal opkomt met allemaal podcasts over persoonlijke 
processen, wezenlijke transmissies, et cetera, trauma's. Maar er is iets anders. Dus 

we moeten dat wel beluisteren. We moeten er ook naar kijken. Door voelen. Maar 
we moeten naar een andere verdieping naar onszelf.  

 
[er vinden nog enkele dialogen plaats in de zaal die niet opgenomen zijn in dit 

document] 
 

INTERGALACTISCHE COALITIEGROEPEN EN AARDSE OPRUIMTEAMS 
 

Ja, het moet ook veel eenvoudiger gemaakt worden. Kijk, er is zoveel aan de hand 
en je hebt gewoon aan een zeg maar doorsnee mensenleven hier, heb je eigenlijk 

gewoon ruimschoots tekort aan tijd om te doen wat er allemaal op je afspringt, 
waarvan je denkt dat het iets te maken heeft met jou. Dus dat kan het dus ook niet 

zijn. Daarom wil ik ook zo na de pauze met elkaar starten, als een hele belangrijke 

voorronde om wat energie los te maken in je mind, in ons gevoel. Goed luisteren 
naar elkaar, ook goed luisteren naar je weerstanden, maar ook om naar een ander 

niveau te kunnen reizen. Want vanuit de grote coalitiegroepen die vrije werelden 
ondersteunen, interacteren, dat noemen we dan hier op aarde buitenaards, maar ik 

noem het gewoon intergalactische coalitiegroepen, wordt er naar de aarde gekeken, 
in de tijdspannen waarin we nu zitten, wordt er naar de aarde gekeken als zijnde 

dat er grote opruimteams gearriveerd zijn. En die opruimwezens, die informatie die 
niet congruent zijn met de kracht, die dus verstorend zijn, die we ook ervaren in 

lichaam, geest, emotie, alles, dat zijn restanten van hele grote gebeurtenissen. En 
wij leven in die restanten van die gebeurtenissen. En het is goed te beseffen dat 

een persoonlijke verbetering in je leven een verbetering is voor je welzijn, je 
welzijn neemt daardoor toe, maar er ligt iets groters boven. En als je op je 

persoonlijke niveau gaat werken, met de illusie dat je vanuit dat stuk een meer 
deel van je wezen kunt gaan ervaren, dus dan draai je hem eigenlijk om, je moet 

eerst naar persoonlijke processen doorlopen en daardoor kan je een wezenlijke 

missie gaan uitdragen, daardoor kom je dan in een heel grote afleidingsmanoeuvre 
terecht. En voor ons is het belangrijk, voor ieder mens die verbonden is met de 

levenskracht, met een grotere, respectvolle, allesomvattende, verbindende 
levenskracht, is het zeer waardevol om te beseffen dat er een woord aan 

verbonden zou kunnen worden, dat je een opruimkracht bent door het leven 
volledig te gaan leven en niet persoonlijke ontwikkelingen in te willen duiken. Dus 

dat vraagt een andere benadering en dan kun je ook ineens zien dat het, en het 
gaat niet om dat ik het zo zeg, maar het mogen ook allemaal andere woorden zijn, 

andere trillingen. Ik geef het alleen maar dit op dit moment aan woorden, maar dat 
je kunt zien, inderdaad, er zijn mensen die worden echt werkelijk wakker op de 

aarde. En ik ben ook een van hen, ik ben ook wakker. En ik zie en merk en voel ook 
dat er op de aarde, rondom, overal, dat er mensen wakker worden, loskomen van 

programma's, ook programma's van spiritualiteit en allerlei programma's, en dat 
die mensen zichzelf weer herkennen en voelen waartoe ze in staat zijn. En die 

kracht die in die mens aanwezig is, dat is een collectieve kracht, die komt terug en 
dat is een opruimkracht, die brengt iets wat er in een andere tijdspanne is gebeurd 

en waarvan de effecten nog steeds achter de schermen doorzetten in deze 

werkelijkheid, worden die restanten die in ons zitten, die worden beëindigd, die 
worden opgeruimd. En dat is wat er eigenlijk aan de hand is.  

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath & Milou                      Pagina 14 van 55                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

 
Daar wil ik zo met elkaar een beetje een start in maken. En ik zeg het dan even 

nog een keertje voor de helderheid, ik leg het op een bepaalde manier uit, omdat 
het dan het meest makkelijk is voor mij om het op die manier uit te leggen op dat 

moment. Maar als jij hoort dat het andere woorden moeten zijn en andere situaties, 
wees het dan vooral niet oneens met mij, want dan krijg je weerstand. Maar luister 

dan met je eigen oren en je eigen gevoel en bouw het dan op vanuit hoe het voor 
jou moet zijn. Snap je? Het gaat om een gezamenlijk gesprek, want het is een 

grotere missie die we hier op de aarde aan het uitvoeren zijn. Want er moeten hier 
ook dingen opgeruimd worden. Dat is ook waar we dus mee te maken hebben. Dus 

er is een andere taak in ons om grotere bestemmingen die bij deze werkelijkheid 
horen hier te kunnen laten vrijkomen. Oude pijnen, oude discrepanties in het veld 

wat ooit gebouwd is, dat dát weer aan kan springen, dat de boel weer open kan. En 
het heeft ook te maken met jouw wezen, wie je werkelijk zelf bent. Wat ook een 

effect heeft op wie je werkelijk zelf bent en ook hoe je terug gaat naar huis. Daar 

wil ik het straks met jullie over hebben. Dan houden we nu een korte pauze. Dank 
je wel, dank je wel  

 
[Pauze] 

 
 

Transcript 3-daagse Educatieserie Bewustzijnsverruiming met Martijn van 
Staveren 

 

 24-10-2024 deel 2-3 te Zwaanshoek  

 

KIJKEN NAAR WEERSTANDEN 
 

Het is ook zo'n dag, de eerste dag, want dat zijn toch op dit moment, ook al zijn 
het niet, zijn we toch een groep. We moeten het ook met elkaar beseffen te doen. 

Iedereen doet voor zichzelf, maar je bouwt wel met elkaar een veld op. Dat 
betekent ook dat je kijkt naar weerstanden. En daar hoef je niet iets mee te doen. 

Je beseft dat ze er zijn en je gooit ze maar los. Dat is wat we moeten doen. En dat 
is ook mooi om te doen. Om te ontdekken dat weerstanden ook weg kunnen gaan 

zonder dat je ermee bezig hoeft te zijn. Meestal gaan wij er altijd helemaal mee 

bezig in deze wereld. En dan komen er hele interessante gebeurtenis uit voort, 
gesprekken, discussies en het wordt alleen maar erger. Het is heel mooi om te 

beseffen dat je weerstanden ook kunt laten functioneren door er niet op te 
reageren. Ik heb even wat borden weggehaald van bezoekers uit andere werelden. 

Want vandaag is het, en bij de andere twee dagen ook, sec is het dat we ons niet 
laten beïnvloeden. Ook niet positief. Wij moeten het doen, wij zijn het. Dus ook 

geen borden op dit moment van andere intelligenties en liefdevolle anderen 
aanwezigen. Het zijn trillingsvelden die meewerken, meebewegen via het 

onderbewustzijn. We moeten niets meer vanuit het onderbewustzijn van buitenaf 
doen. We moeten het zelf doen. Dus daarom heb ik ze maar gewoon weggehaald. 

Niet omdat het niet mag of zo, maar om die reden. Oké, is er nog iemand die iets 
moet zeggen of voelt kwijt te moeten naar aanleiding van deze ochtend?  
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DIALOOG – WAAROM BEN JE HIER 
 

Iemand uit de zaal: [Geeft aan het wel voelen van het antwoord op de eerder 
gestelde vraag van vandaag over “waarvoor ben je hier?” maar het antwoord niet 

in betekenis te weten] 
 

Iemand anders uit de zaal: [Geeft aan dat het voelt als verplichting om hier te 
zijn. En zien dat in de wereld mensen zitten te wachten op hun eind en daar ook 

naar leven. En de nutteloosheid. Om daar verbinding mee te maken als reden om 
hier te zijn] 

Martijn: Ja. Kijk we hebben allemaal een eigen gevoel, een eigen verbinding. Ja, ik 
noem het dan de trekkende kracht van je binnenkant. Dat je voelt waarom je 

ergens bent, waarom je hier nu bent, wat het leven nu is op dit moment. Kijk, en 
dan maak je ineens iets mee van een emotionele omvang die je nog nooit eerder 

hebt meegemaakt. En dan is de reden waarom je hier bent of wat je te doen hebt 

of wat je voelt ook weer eens anders, hè. Daarom is het zo gevaarlijk om met je 
mind aan te wijzen waarom je hier op de aard bent en wat je zou moeten 

neerzetten. Want het is natuurlijk ook verbonden aan je eigen emotionele binnen 
intelligentie. En als dat zich verder open spiraalt en dan oude stukken die voor een 

tijdje de reden waren waar je mee bezig bent of wat je zou moeten neerzetten hier 
op aarde in deze werkelijkheid, die komen dan ook weer te vervallen. Dus het is 

misschien ook wel heel mooi om wat je zegt van, sowieso is mooi wat je zegt, maar 
misschien is het ook extra mooi dat je zegt van, goh, ik weet het niet wat dat is. Ik 

kan het niet bedenken. Maar dat kun je wel voelen. Ik denk dat het gewoon heel 
goed is om dat een beetje bouwend op kracht bij te zetten. Wat ik vanochtend zei, 

van dat we een beetje in beeld gaan brengen. Ik zeg het woord beetje erbij. We 
kunnen het volledig in beeld brengen, maar het is toch beknopt natuurlijk.  

 
WAT DE ACHTERGROND IS VAN DEZE REALITEIT  

 

Wat de achtergrond is van deze realiteit. Dat je ook kunt zien van waar bevind ik 
mij hier eigenlijk. Wat is dit voor een wereld? En ook dat er een verwondering kan 

komen dat je hier überhaupt bent. In plaats van het is niet leuk om hier te zijn of 
het is hier zwaar, verwonderd te kunnen zijn. Dat je in zo'n realiteit hier aanwezig 

kunt zijn. Daarvoor kijk ik altijd om een start te maken naar het hier en nu. Dat is 
voor mij heel erg belangrijk om die koppeling hier met de aarde ook te leggen. 

Gelukkig leven we in een tijd waarin we dat nu allemaal kunnen verwijzen, aan iets 
vast kunnen koppelen, want deze werkelijkheid hier laat ons eigenlijk letterlijk zien 

dat we in staat zijn in een vrij korte tijd, dat is dan de technische wereld, techniek 
is ook bewustzijn, dat komt voort uit bewustzijn, dat we in staat zijn op de aarde 

om virtuele werkelijkheden te creëren. Dus een omgeving te creëren, te scheppen, 
te programmeren waar je met je bewustzijn in terecht kunt komen.  

En ik weet een, voor de zomervakantie, ik denk dat het ergens in mei was, ik weet 
het niet helemaal zeker, maar ergens daar in die regio las ik een artikel en een 

klein filmpje erbij van softwareprogrammeurs en hardware ontwikkelaars van 
NVIDIA GeForce  

[website https://www.nvidia.com/nl-nl/geforce-now/],  

NVIDIA dat is een NVIDIA cooperation in Amerika en eigenlijk een van de grootste 
video chip bouwers van de aarde. En er was een team dat had een nieuwe soorten 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath
https://www.nvidia.com/nl-nl/geforce-now/


 
 

René & Yanadath & Milou                      Pagina 16 van 55                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

chips ontwikkeld en software bij 60 mensen mannen en vrouwen die zaten in die 
werkelijkheid met de virtual reality bril, maar een hele geavanceerde die nog niet in 

de markt is. Die hebben ze opgezet en ze zijn daar anderhalf uur in die 
werkelijkheid geweest, waarbij de werkelijkheid in die virtuele omgeving nog echter 

was dan de werkelijkheid waarin wij leefde. En dat was zoiets, ze hebben al die 
mensen gemonitord met apparatuur en brein. Mensen raakten dus verstrikt. Het 

brein raakte in de war van wat is nou de werkelijkheid en niet. Toen hebben ze na 
anderhalf uur dat project afgebroken. En brillen af. Een aantal mensen van het 

teamlid moest ook echt gedeprogrammeerd worden. Omdat de techniek er volledig 
is om een werkelijkheid in je te voegen die naadloos exact gelijk is aan deze 

werkelijkheid. En er was ook een stuk waarin beschreven werd dat ze dus door de 
gang van de onderzoeksruimte waar ze met elkaar waren, moesten met de bril op, 

ze deden de bril op, ze waren in die ruimte waar ze dus ook echt fysiek waren en 
dan liepen ze naar buiten toe door de gang heen via het programma. Ze wisten dus 

totaal niet meer wat nou echt of niet echt was. Hun herinneringen konden vertellen 

wat niet echt en wel echt was, maar het brein kon het niet meer zien. Toen hebben 
ze het experiment gestopt. De details van de omgeving waren zoals hier, de details 

wegvallen omdat er gewoon niet meer details zichtbaar zijn, zo is dit veld 
geprogrammeerd. Dat was veel helder en scherper. Ze werden ook overladen door 

prikkels, ze konden allemaal dingen zien bijvoorbeeld in de planten kon ze de 
zenuwvaatjes zien van de bladeren ze konden het zand van de potten, kwam echt 

zo scherp naar voren wat we hier de aarde wordt dat dus weg gefilterd of beter 
gezegd is er eigenlijk niet het is de pas als je erop toelegt. Dan gaat het pas 

draaien. Maar goed, dus dat moeten we even goed beseffen dat dát in enkele 
tientallen jaren, nou eigenlijk in de afgelopen vijf jaar, is dat versneld geraakt en zo 

ontzettend ontwikkeld dat dát er is. En dat moeten we goed beseffen dat dát op 
kosmisch niveau al vele miljarden jaren bestaat. Dat is enorm. Ja, en om daarin te 

kunnen komen, moet je je ook durven afvragen, een hele, ja, een vraag die ook 
mee speelde in het hele proces waar we nu in terecht zijn gekomen. Wat zou ik nou 

met mijn leven doen, met mijn bestaan hier doen, als ik vandaag ineens blijk niet 

meer te kunnen sterven? En dat is een basisvraag. Die basisvraag die gooit 
eigenlijk het volledige proces van wat we zien als leven hier omver. Want onze 

gedachten zijn gebaseerd op onze handelingen die we doen en onze vooruitzichten 
die we hebben. En de vooruitzichten die we hebben zijn gebaseerd op dat je op een 

dag doodgaat. En wat je in de weg daartoe merkt is dat je lichaam ouder wordt. 
Aan de andere kant is dat je ook rijker wordt in je ervaring op aardsniveau. Dus dat 

zijn eigenlijk wel de processen die je als mens doorloopt. En nu de vraag aan jou, 
wat zou jij nu gaan doen? Dit zijn geen show vragen ofschoon, dit zijn echt serieuze 

vragen. Wat zou jij gaan doen als je onsterfelijk kunt zijn in deze wereld hier? Ik 
kan het gewoon rustig zeggen, jouw lichaam weet het niet. Om je een antwoord op 

te kunnen geven moet je lichaam, je lichaam weet het niet. Dus om er een 
antwoord, om een voorstelling, om een besef, om er een opening op te gaan 

brengen, daar kan je lichaam geen antwoord op geven. Je denken ook niet. Want 
het denken is helemaal geënterd, helemaal gebaseerd op het systeem. Want zo zijn 

we hier opgegroeid. Dat zijn de programma's van de mind. En als je dan wilt kijken 
van, jee, als ik nou helemaal niet zou sterven, als je überhaupt je lichaam kan 

beseffen wat dat inhoudt, komt dus nooit een einde aan mijn bestaan hier. Wat 

gaat jouw leven dan nog zijn? Waar gaat het dan nog over? Wat ga je dan doen? 
Want ja, je hoeft niet meer te zorgen voor je oude dag. Je hoeft ook geen spullen 
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te kopen om niet ouder te worden. Je gaat ook nooit dood. Dus je kunt ook niet 
denken, nou dit doe ik tot mijn 60e, 62e, 63e. Of ik heb een korte tijd, ik wil die, 

die en die dingen nog doen, dus daar ga ik mijn leven nu op afstemmen. Nee, want 
je leven zal nooit meer stoppen. Wat is je identiteit dan nog? Wie en wat komt er 

dan tevoorschijn? Waar stem je je op af? Wat wordt je leven dan? Je wordt 
depressief..., ja [Martijn herhaalt inbreng uit zaal]. Nou ja, kijk, dat is een heel 

eerlijk en open antwoord, want waar zitten wij eigenlijk op dit moment? Waar zijn 
wij mee bezig? Wat ben ik aan het doen? Wat is voor mij waarde? En is de waarde 

die ik zeg te ervaren bij iets, is dat ook werkelijk zo? Als ik nu in een keer een knop 
in kan drukken, of het wordt voor mij geregeld, dat ouderdom stopt. En dat alles 

reverse-engineerd wordt door het lichaam terug naar ongeveer 25, 26 jaar, tot aan 
de 30ste, daar ergens. En daar blijf ik. En ik kom er ook nooit meer uit, uit dit 

proces. Ik kom er dus nooit meer uit. [Martijn herhaalt inbreng uit zaal] Nee, dan 
kan je hier niet meer weg. Dat is heel interessant wat er allemaal op popt. Dat zijn 

eerlijke/ innerlijke processen, eerlijke gedachten die ook bij heel veel mensen wel 

hetzelfde zijn, maar toch bij ons allemaal verschillend. Want jij hebt een ander 
leven dan ik. Je hebt ook andere gevoelens, andere gedachten, andere 

vooruitzichten, andere ervaringen. Wat is het leven nog? Wat wordt het leven? 
Waar gaat het leven over? Als je onsterfelijk bent. Moment... [stilte] 

 
Laten we maar eens even door gonzen zo. Gons maar zo rustig door van wat is het 

leven? Waar gaat het om? Wat is het? Wat gebeurt er hier, bij deze opening? 
[stilte] Het leven spreekt rechtstreeks tegen jou. [stilte]. We gaan eventjes daarop 

doorvragen energetisch. Wat moet er dan nog in stand gehouden worden van wat 
er nu leeft?  

 
[Iemand uit de zaal zegt: maar als je in het nu leeft is er toch geen tijd]. Maar in 

deze voorstellingsronde mogen we daar gewoon even naar kijken. Gewoon naar 
kijken. Want in feite is dat precies wat je zegt, maar we zitten ergens geplakt 

tussen twee verschillende niveaus in onszelf. We zeggen dat we onsterfelijk zijn, 

maar gedragen ons al zodanig niet. Dat is niet om dat te willen veranderen het is 
een energie vraag. Wat zou je in stand moeten houden? Ik ga even flink erin hoor. 

Moet jij in stand houden en onderhouden de vriendschappen die er zijn die je dan 
nu hebt? Want dan zult gij daar tot in de eeuwigheid voor moeten zorgen op de 

manier wat hier hoort bij de aarde. Het zijn eventjes wat knopjes, gewoon 
procesknoppen. Is dan de persoon die je hier nu bent, aan de hand van het 

verleden wat we nu zo even benoemen, het verleden, hoe je bent opgeleid, hoe je 
in elkaar bent gezet, door de omgevingsinvloeden, door de invloeden van je vader 

en je moeder, door de invloeden van het collectieve veld, door de invloeden van de 
mind control, de personage die er is, de invloeden van het hart aan de binnenkant. 

Bestaat die persoon dan nog? Wat komt er tevoorschijn uit jezelf? Wat staat erop 
als je het verschrikkelijke nieuws krijgt dat je niet meer dood kunt?  

 
[iemand uit de zaal spreekt en Martijn herhaald: Alle maskers kunnen af, 

anders moet je die eeuwig door blijven dragen]. Ja, die zijn ook gerelateerd, 
verbonden aan het proces ervoor, wat we dan noemen als het opkomende leven tot 

het moment dat je onsterfelijk wordt. We vragen eigenlijk naar een oorspronkelijke 

staat van bewustzijn. En in plaats van dat we dat buiten onszelf ophangen en met 
allerlei voorstel rondes gaan over hoe dat dan ergens anders is, een andere 
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dimensie die hier gewoon dwars doorheen loopt, waar de grote rijken zijn van de 
oneindigheid en goedheid, waarin alles klopt en harmonieus in elkaar zit, toetsen 

we dat gewoon door hier te kijken. Want hier moeten we wakker worden. Hier 
moeten we in een soort voorstel ronde komen van wat dat zou kunnen zijn. Wat 

hebben oorlogen dan nog voor zin? Zouden er nog oorlogen zijn als niemand dood 
kan? Wat valt er allemaal weg? Deze hele werkelijkheid. Letterlijk alles. Want hoe 

zou dat zijn? Als eigenlijk alles wat er wel gewoon is, maar helemaal niet meer 
functioneert of niet meer functioneel is en dat iedereen gewoon in een keer 

compleet iets anders voelt en alles gewoon loslaat. Moeten we daarvoor eerst 
onsterfelijk worden? Moeten we dat werkelijk eerst ervaren of kunnen we dat 

zonder de fysieke ervaring gewoon beleven en zien. Weten, tot ons krijgt, in het 
nu. Zoals je zegt, alleen in dit nu. Kan dat? Ja, het kan.  

 
[Iemand uit de zaal benoemd iets, niet hoorbaar op geluidsopname].  

Martijn: Ja? Maar weet je dan nu wie je zelf bent? Dat ga je dan waarschijnlijk 

ontdekken. Dus waar staat deze werkelijkheid als een soort toneelstuk, als een 
decor, noem het maar een decor, waar staat deze werkelijkheid eigenlijk voor in 

dienst? Beperkingen en dus ook om je bewustzijn, dus je zijn, ik noem het ook 
gewoon het voelende denken, gewoon je nadenken, je bewustzijn, om dat niet in 

die richting te krijgen. En daar er zijn redenen voor waarom dat niet mag. Want 
anders wordt het beleefd. De mensen die dat beleven, die hun bewustzijn daarin 

laten komen, en dat komt dus dan in je bewustzijn tot leven, die mensen, die 
krijgen ook een andere identiteit. Er gaan andere informatievelden gaan draaien. 

Één van de vele lagen die zijn uitgeschakeld bij de mensheid. Je kunt anders kijken, 
je kunt zien, je neemt andere beslissingen. Heel veel dingen vind je gewoon niet 

meer belangrijk in de waarde van dat het een belang heeft voor jou. Het is er wel, 
het gebeurt hier, het is er wel, maar het heeft geen belang, geen invloed op mijn 

bestaan, op wie ik ben. En ik kan volledig zien dat dát er is, maar het heeft geen 
invloed.  

 

I. PROJECTEN HET OPRICHTEN VAN WERELDEN, HUAGARDIAANS 
EXPERIMENT 

 
[start 24:50min op de opname] Zo zijn er heel veel verschillende dingen gebeurd, 

ik noem het even in tijd gebeurt, die te maken hebben met het ontstaan van deze 
werkelijkheid hier. Want er zijn zeer grote rijken, die zoals wij dan in zeg maar 60 

jaar tijd zijn wij in een technologische ontwikkeling gebracht. We hebben het niet 
zelf gecreëerd, we zijn erin gebracht. Zijn er rassen, en dat zijn ook mensenrassen, 

die onsterfelijk waren en met hele grote projecten bezig waren. Enorme projecten. 
Mooie projecten. En de projecten die worden dan genoemd het oprichten van 

werelden. Realiteiten. Het oprichten van in het metaverse, het complete universum 
waarin alles ligt ingebed, om daar werelden in op te richten. En dat gebeurt met 

een techniek en met bewustzijn wat hier op de aarde gewoon nu niet is. Althans 
niet in onze realiteit. En die werelden zijn opgericht, die werkelijkheden zijn 

opgericht. En er zijn verschillende dingen gebeurd en ik wil het specifiek over dit 
deel hebben, van waar wij ons in bevinden, want dat is waardevol om dat te mogen 

beseffen. En feitelijk moet je dat ook beseffen. Om je zeggenschap terug te halen, 

in je eigen bestaan, dat er een ras is, een beschaving, een menselijk ras, die 
onsterfelijk is, die een wereld heeft opgericht, meerdere werelden, maar één wereld 
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heeft opgericht om daarin de koninkrijken, de werelden van hen, in uit te breiden. 
Laat het niet bij een verhaal, maar zet het voor jezelf om in een beeld of in een 

weten. Hele mooie, zeer gewaardeerde menselijke wezens, die het leven koesteren. 
Die volledig contact met het leven hebben. Onsterfelijk, onbegrensd in de zin van 

dat ze niets wat ze kunnen denken niet kunnen realiseren. Geen afhankelijkheden, 
geen onderdrukkingen. Elk mens doet ertoe en ieder mens wordt ook ruimte voor 

gemaakt. Het zijn werelden en dat is een experiment, heel veel verschillende 
experimenten, maar dat experiment wat zij hebben ingericht, daar heb ik het nu 

over, dat is een experiment waarin er dingen niet goed zijn gegaan. Dat heeft een 
hele complexe reden waarom dat dingen niet goed zijn gegaan, maar de 

uiteindelijke effecten van dat die experimenten niet goed zijn gegaan liet zich zien 
in dat de mensen die zich koppelden in die realiteiten, die zich verplaatsten en in 

het laatste geval heb ik het, waar het hiermee te maken heeft, heb ik het over 
verplaatsten, dus de oorspronkelijke menselijke rassen die de experimenten 

oprichten, een deel daarvan verplaatsten zich in die opgerichte werelden. Die 

opgerichte werelden zijn organische realiteit, maar gebouwd met techniek en 
bewustzijn, zijn al zodanig toch op aardsniveau te zien als een virtuele 

werkelijkheid. Een opgerichte wereld, maar ze zijn echt organisch. Als je er 
binnenkomt ruik je, voel je de bomen, de struiken, alles is puur echt en levendig. 

Het probleem was dat er een storing in zat, waardoor zij daar niet meer uit konden. 
Dus de binnenkomende expeditie groepen, die daar zich echt letterlijk in 

verplaatsten, konden op een gegeven moment er niet meer uit. Dat is een storing 
in het veld. Aards gezien, de bril kon niet meer af. Maar zij zaten echt fysiek in dat 

veld. En nu hier op de aarde hebben we virtuele werkelijkheden, die worden 
geprogrammeerd op een harde schijf. Maar de techniek is er al op aarde om het in 

plaats van op de harde schijf, om het te programmeren in het veld. Die techniek. 
En dan heb je dat je niet hoeft te verplaatsen met een bril op een harde schijf. 

Maar dan kun je met je eigen bewustzijn en je lichaam verplaatsen in die 
opgerichte wereld. En het eruit teruggaan, daar zat een storing in. Ze konden er 

niet meer uit. Dus die onsterfelijke wezens, die daarover geen angst hadden, en 

gewoon met thuis konden communiceren, bleven dus achter in die opgerichte 
wereld. Ze bouwden daar kleine dorpen, steden en het werd een hele civilisatie. 

Een civilisatie van die wezens die in die opgerichte wereld onsterfelijk waren. 
Oorspronkelijke wezens die het niet erg vonden om daar te zijn, omdat ze 

onsterfelijk waren. Dus ze hadden ook geen drang, geen dwang, geen angst van ik 
kan niet meer terug. Maar er waren wel, aards woord, uitdagingen slash zorgen. 

Want natuurlijk, en daarom stelde ik net ook de vraag, omdat je denkt wat er wel 
en niet allemaal blijft, ook als je onsterfelijk bent, wil je gewoon naar je huis. Dit 

heeft niets met spiritualiteit te maken, dit heeft gewoon te maken met wat je hier 
op de aarde ook kunt voelen. Dat je gewoon zin hebt om naar je huis te gaan. En 

dat kon niet. Ze zijn daar heel lang gebleven en doordat de toegang naar dat 
universum, dat is een universum op zich vanuit de oorspronkelijke wereld waar het 

experiment is opgestart. Doordat de toegang daarheen en de interactie tussen die 
wereld en de oorspronkelijke wereld anders werd ingeregeld door de verstoring, er 

niet meer mensen in te krijgen die niet terug konden en onderzoek te doen waarom 
ze niet terug konden, is de ingang naar die wereld is gestopt. Dus kwam een grote 

uitspraak binnen de oorspronkelijke realiteiten van die mensen dat er niet gereisd 

kon worden naar die wereld. Het moest stoppen totdat het probleem eruit gehaald 
kon worden. Dan zijn die mensen die daar hebben geleefd, die daar leefden, die 
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zijn hun eigen bestaan op gaan zetten. Dan praten we echt over vele honderd 
miljoenen jaar. Het gaat het begrip voor ons dat we nog maar 60 jaar met techniek 

werken natuurlijk ver te boven, heel ruim zien, werelden werden gebouwd daar 
binnenin, ontwikkeld. Toen is er in dat bewustzijn een episode gekomen in dat 

bestaan dat er een beïnvloeding heeft plaatsgevonden in dat hologram, in die 
realiteit, in die taal waar dat experiment uit gebouwd is. En dat zorgde ervoor dat 

er een einde kwam aan, en dat is een heel vreemd verschijnsel, een einde kwam 
aan hun onsterfelijkheid. Er begon iets te lopen, iets te draaien, in dat universum 

waar de onsterfelijke woonden, daar begon iets te gebeuren waardoor de 
oneindigheid van hen begon af te remmen. Dus de eerste tekening van veroudering 

vond plaats. En dat is een heel langdurig proces geweest, waarin ook in dat 
moment bekend was dat dát een kracht is, die overal bekend is onder de naam de 

archontische intelligentie hier op de aarde, maar een microbische intelligentie die in 
de taal van opgerichte werelden kan her-programmeren. En toen werden die 

mensen steeds minder onsterfelijk. In één tel werden ze minder onsterfelijk naar 

onsterfelijk en werden ze ook ouder. Ze werden steeds ouder. En er is een moment 
gekomen dat die ouderdom, dan heb ik het over de fysieke uiting, dat heb ik nog 

niet gezegd, maar het is de fysieke uiting, dat die ouderdom bij hen naar een 
maximumpunt ging, waardoor ze eigenlijk niet ouder konden worden dan wat het 

lichaam kon laten zien in oud zijn. Dus je zag de mensen, de hele beschaving, die 
er als hele oude mensen uitzag. Fysiek konden ze niet dood, dus dat bleef bestaan. 

Maar hun onsterfelijkheid in hun aanzien was helemaal naar een oude uitziende 
bevolking verschoven. En zo noemden ze hen ook de ouden in de menselijke 

rassen. En dit is, er zijn heel veel verschillende dingen gebeurd binnen de 
menselijke koninkrijken. Maar er één groot intergalactisch soort, die ze de ouden 

noemen, en die ouden, die er dus ook heel oud uitzagen, maar niet konden sterven, 
die konden dus er ook niet uit. En die zijn gaan onderzoeken, door de tijden heen, 

of zij zelf, in hun eigen quarantaine eigenlijk, waarin ze verkeerden, of zij zelf een 
experiment zouden kunnen starten, om een emotie, die is een trilling, te kunnen 

waarnemen zodat die via de waarneming, door te bestuderen daarvan, het kunnen 

zien, het kunnen ervaren, zoals vanochtend, je hoeft het niet letterlijk zelf te 
ervaren, mee te maken fysiek, om de ervaring ook te ervaren in je gevoel aan de 

binnenkant, zijn ze op zoek gegaan naar een heel groot experiment om iets op te 
zetten waardoor ze die trilling, waardoor ze ouder door zijn geworden, waardoor ze 

die konden repareren. En waardoor ze ook in zicht konden krijgen in de 
problematiek die in hun eigen hologram, in hun eigen universum zich afspeelde. Ze 

moesten dus van binnenuit zelf engineren. Ze moesten van binnenuit zelf de 
oplossing opzoeken, omdat die van buitenaf vergrendeld was. En zo zijn ze een 

experiment gestart, naast dat experiment waar ze zelf op vast zaten. En dat 
experiment hebben ze opgezet. En dat is een wereld, en dat is dit universum waar 

wij nu in bestaan. Daar hebben ze ook een quarantainestaat afgekondigd. Niemand 
mocht zich daarmee bemoeien. En daar hebben ze leven gezaaid. Ze hebben 

werelden gebouwd. En dat doen ze door middel van krachtige trillingen en 
geluidsgolven, en watergeluidsgolven, vibraties waarbij uit hele universa ontstaan. 

Vermengd met hun eigen bewustzijn kunnen ze dat manifesteren. En zo is er een 
universum opgericht waarin zij een mensensoort hebben gebouwd. Naast het 

studeren van allerlei andere werelden in kaart brengen, hebben ze een 

mensensoort gebouwd die eigenlijk puur alleen cyborgs zijn. Dus echt puur alleen, 
ik noem het even cyborgs, er zit, oude woord, er zit geen ziel in. Dus het zijn 
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levende wezens die daar leven, ze leven, ze bewegen, ze kunnen eten, ze kunnen 
drinken, ze kunnen het leven ervaren, ze kunnen dankbaarheid voelen, maar er zit 

geen connectie tussen, er zit geen bedrading aan vast waardoor een ander in een 
ander universum de bril op kan zetten en dat lichaam kan besturen. Het draait 

vanuit het programma van die opgerichte wereld. Dat hebben ze opgezet. Dat is 
een heel grote werkelijkheid. Dat is een werkelijkheid waar heel veel verschillende 

scenario's hebben afgespeeld. De ene beschaving is dan gekomen. Het gaat niet 
alleen over de aarde, het gaat over het hele universum wat we hier hebben. Dat is 

echt enorm hoor. Dit is echt met je aardse begrip, verstand kun je dat alleen maar 
aannemen. Je kunt het eigenlijk niet begrijpen, het lichaam kan dat niet begrijpen. 

Dat er ontwerpers zijn, ontwikkelaars, die leven zaaien om vervolgens in een heel 
universum dat leven op de aangewezen plekken te laten zijn. Waaronder ook de 

aarde. Wij hebben het specifiek over de aarde, en zijn dus dat experiment gestart. 
En dat experiment dat is er voor hen puur op gericht om een emotie en dat is een 

trilling. Dus om een trilling weer aan te zetten in hemzelf die uitgezet is door 

andere intelligentie die dat experiment binnen is gegaan, waar zij in zaten. Dus ze 
hebben een oorspronkelijke wereld, een experiment opgericht, en zijn zichzelf gaan 

verplaatsen in dat experiment. In dat experiment is er iets gebeurd waardoor ze 
ouder werden en helemaal degenereerde. Daardoor is hun intelligentie ook 

aangetast. En binnen dat stuk waarin zij zaten, zijn er dus trilling frequenties 
uitgevallen waardoor ze ouder werden, hebben ze een eigen experiment opgezet 

om dat te kunnen bestuderen om daar een leven te zaaien en dat leven te laten 
ontdekken wat leven is om dat leven in contact te laten komen met een grotere 

kracht dan het biologische leven en dan door dat te observeren springt het bij 
henzelf als observers weer aan. En op het moment dat het bij hen weer aanspringt 

en zij het veld kunnen repareren waarin zij zitten, kunnen ze eruit. Dat is ook 
gebeurd. Dat experiment dat zij hebben opgericht, het experiment dat zij hebben 

opgericht om voor zichzelf trillingen terug te halen en eruit te kunnen. Dat 
experiment, dat is er nog steeds. En dat is dit experiment.  

 

[Iemand uit de zaal: jij zegt net ze zijn er uit].  
Martijn: Jij bent ook in hen. Ik pakt zo wel het bord hoor. Maar ik doe het bewust 

eventjes zonder tekeningen. Eerst even een voorstelling. Want het is kneden, op 
een hele eenvoudige manier, kneden, om iets wat weggehaald is. En daarin zit ook 

de invasie van de Anunnaki beschavingen, die daarin gekomen zijn en die dingen 
hebben gedaan, waardoor wij uiteindelijk nu een effect hebben hier als mensen, 

levend in dit hologram, terwijl wij hier helemaal niet vandaan komen en eigenlijk 
helemaal niet feitelijk onderdeel zijn van dit experiment. Dus een totale verstoring 

van allerlei verschillende afkomst-en en afzenders. Dus wat ik nu vertel is, er zijn 
mensen die onsterfelijk zijn. En zelf kom je ook uit zo'n wereld waar je onsterfelijk 

bent. Daar zit geen begin en geen eind. Het universum heeft ook geen begin en 
geen eind. Er bestaat geen begin en geen eind, er bestaat daar een totaal andere 

reden van bestaan. Dat kun je daar niet eens denken, want het is een denken van 
de matrix hier, begin en eind. Hier is het groen of rood, zwart of wit. En als we 

zeggen, ja, maar er is ook iets tussenin en dat is grijs. Nee, het is zwart en wit en 
wat er tussenin zit komt voort uit zwart en wit. Maar daar is geen zwart en wit. En 

daar bestaat ook niks er tussenin, want het komt er niet uit voort. Dus de 

grijstinten bestaan daar niet. En de kleur rood bestaat daar ook niet. Omdat groen 
er niet is. Dus wat is er dan eigenlijk wel? Dus het is een totaal ander systeem, een 
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heel ander belevingsveld/levensveld. Wat je met het denken van de aarde hier 
gewoon eigenlijk niet kunt ervaren. Daarvoor moet je naar binnen toe.  

Dat is ook de weg waar we over deze drie dagen gaan, om daarin terecht te kunnen 
komen en te kunnen doorgronden vanuit jezelf, wie en wat je bent, waar je bent, 

wat dit is, maar ook vooral wat je ermee kunt doen en wat je eraan kunt doen.  
Dus wat ik vertelde is dat er mensen zijn die onsterfelijk zijn, zij bouwen werelden, 

richten werelden op, verplaatsen zich ook in de werelden, ze gingen erheen door 
thuis te blijven en zichzelf te verbinden met die werelden in de lichamen die er zijn. 

Dat deden ze, remote. Maar ze hebben ook echt verplaatsingsteams. En waar ik het 
nou net over heb gehad, is dat er een groep verplaatst is die er niet meer uit kon. 

En dat ze niet meer uit het experiment konden. En daardoor, door de hack die er 
plaatsvond in hun experiment, ouderdomsverschijnselen kregen. Dus het lichaam 

degenereerde. Daardoor werden ze heel oud en werd ook dat volk, wat zich 
verspreidde in allerlei verschillende sterrenstaten, werden de ouden genoemd. Om 

daaruit te kunnen komen, moesten ze het probleem van het hologram oplossen, 

waarom ze er niet uit konden. Om dat op te kunnen lossen, moesten ze eerst weer 
kunnen komen tot de inzicht en de intelligentie van binnenuit, maar dat waren ze 

niet, want ze waren oud. Een ouderdom betekent, en dan komt die ouderdom 
betekent een verval aan informatie, een verval aan bewustzijn. Een verval aan 

informatiebewustzijn, dus uitgetekend in het lichaam zie je ouderdom terug, er 
vallen velden uit. Nou, toen hebben zij een experiment zelf opgericht, en in dat 

experiment hebben zij leven gezaaid en dat leven hebben ze gezaaid om te kunnen 
observeren. Ze hebben dat gezaaid om te kunnen observeren, als één van de 

laatste strohalmen, hebben ze leven gezaaid om te observeren hoe dat leven 
zichzelf gaat ontdekken, hoe dat leven gaat ontdekken dat er, zeg maar, grotere 

bestemmingen zijn waarmee ze in contact kunnen komen. En door dat te zien dat 
die wezens die leven in hun experiment om waar te nemen, zij kijken niet met de 

ogen, zij informeren zichzelf op een hele andere manier, door waar te nemen dat in 
die biologische entiteiten de levenskracht ontstaat dat er dus een andere trillingen 

tevoorschijn komt die overeenkomt met de oorsprong dat door dat waar te nemen 

wordt ook in hen weer geactiveerd. Heel eenvoudig gezegd is dat wat er gebeurt. 
Dus oorspronkelijk experiment, verval van hen zelf en een experiment wat nodig is 

om hun verval te kunnen stoppen en eruit te kunnen. En toen zei ik net, ze zijn 
eruit. Zij zijn uit die wereld weg. Maar het experiment, cirkel 3, wat natuurlijk geen 

cirkels zijn, het loopt allemaal door elkaar heen. Dat is een wereld die zij hebben 
opgericht. En dat is een wereld die vervolgens in hele lange tijden daarna een eigen 

ontwikkeling heeft gekend. Alle eigen processen heeft gekend. Zij hebben daarna 
gekeken, zij zijn daarbij betrokken. Ze observeren dat, ze houden dat in de gaten, 

ze monitoren dat. Zij zijn de designers van die wereld. Dit zijn hele hoge koninklijke 
wezens. En afhankelijk van welke tijdspannen je dit nu bekijkt, zien ze de zus uit of 

zo uit, is maar net vanuit welke tijdspannen wij worden bezocht door hen. Het is 
heel lastig om te zeggen hoe zien ze er nu uit, want ze kunnen eruitzien als net niet 

helemaal mensen als ze zich uit die tijdspannen tonen aan ons. Maar ze kunnen er 
ook uitzien als koninklijke mensen als ze zich tonen aan ons uit de tijdspannen 

vanuit hun oorsprong. Dus tijd is daarin heel lastig. Je kunt eigenlijk ook niet 
precies zeggen, als je bezocht wordt door iemand, wie dat zijn. Omdat je niet weet 

uit welke tijdcyclus ze komen. Dat is heel lastig. Dus je moet er maar gewoon bij 

wegblijven om dingen te willen classificeren en te duiden van wat en wie iets is. 
Dus dat experiment, dat is deze wereld, heeft een enorme hoeveelheid historie. Er 
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is heel veel gebeurd in dit universum. Dit universum is ontzettend veel gebeurd. 
Vooral is het belangrijk om te beseffen dat het experiment van deze wereld gewoon 

doorgang heeft gekregen. Nadat de ontwerpers van deze realiteit zelf hun doelen 
hebben behaald, is dit universum wel door gaan draaien.  

 
DIALOOG – DESIGNERS ONTKOPPELT UIT HOLOGRAM EN WIJ NIET 

 
Iemand uit de zaal: Hebben ze ons hier laten zitten? 

Martijn: Nee, hebben ze niet. Want toen was jij er nog helemaal niet waar ik nu 
zit.  

 
Iemand uit de zaal: Maar zij hebben hun onsterfelijkheid terug kunnen halen? 

Martijn: Zij hebben hun onsterfelijkheid terug kunnen halen en hebben hun eigen 
ontkoppeling uit dat hologram kunnen bewerkstelligen. En ik vertel dat allemaal in 

heel kleine secties door de jaren heen, omdat er hele gekke gevaren op liggen als 

dat in één keer wordt benoemd. Dus er zitten wat tussenfases tussen, omdat wij 
namelijk informatiedragers zijn. Het moet hier komen, het lichaam moet het weten, 

je moet het niet geloven, maar het lichaam moet het weten om vervolgens 
bepaalde onderliggen informatie van het lijf in beweging te krijgen want het zit in 

onze database want deze lichaam die wij nu hier ervaren zijn wel restanten van hun 
uitvinding in de basis.  

 
Iemand uit de zaal: [...?] dit heb je nog nooit eerder verteld. 

Martijn: Nee, maar het is wel heel belangrijk want dit wat ik nu vertel gaat ook het 
hele Egyptische proces de Egyptische piramides, de tijd, de piramides over de hele 

aarde, de verborgen piramides, de piramides ook op andere planeten, alles in een 
ander daglicht zetten van wat hier nou eigenlijk aan de hand is, en in wat voor 

soort tijd wij zitten en welke invloeden hier nu nog steeds meespelen. En vooral, los 
daarvan weer, los daarvan door het inzicht, wat is het antwoord vanuit mijzelf, in 

mijzelf, wat is het antwoord vanuit mijzelf op deze wereld, op deze werkelijkheid?  

 
DIALOOG – ONTWIKKELINGEN AARDE GEBRUIKT EN VERVOEGD IN 

KUNSTMATIGE KOSMISCHE INTELLIGENTIE, WAT LEIDT TOT DE VAL VAN 
DE MENSHEID  

 
Ik geef je een microfoon. Ik weet toch precies waar ik ben, dus ik ga gewoon straks 

rustig door. Je interrumpeert mij toch niet. Dus je kan gewoon zeggen wat je wilt.  
 

Iemand uit de zaal: Wie of wat of hoe komt het, wat maakt het dat in deze 
werkelijkheid die trilling van oorsprong is gekomen, dat oorsprong hier wel is 

kunnen komen, terwijl dat het in hun opgerichte wereld er niet was.  
Martijn: Dat klopt, dat is een hele goede opmerking en dat heeft te maken met de 

ontwikkelingen daarna, wat er daarna is gebeurd. Laat ik het heel eenvoudig 
zeggen dat als jij en wij de mensen met een bepaalde achtergrond hier niet zouden 

zijn, dan zou hier geen oorspronkelijke vibratie in dit universum zijn. Dus even heel 
hard, scherp onder sneden, als er geen observatie is, als er geen lichtbewustzijn is, 

als er geen oneindigheid bewustzijn hier aanwezig is, dat besef jij op jouw manier, 

hoeft helemaal niet zoals ik het zeg, maar jij beseft op je eigen manier dat je al 
heel oud bent en dat je er altijd al bent geweest, dat weet je op de een of andere 
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manier voel je dat. Het is niet gekoppeld aan deze werkelijkheid hier. Daardoor, 
doordat er mensen zijn hier die dat ervaren, daardoor, eigenlijk feitelijk door jou, 

want jij zegt het, daardoor is het hier. Goed laten inzakken in jezelf. Jij stelt de 
vraag niet aan Martijn, jij stelt hem hier als Supreme Commander van het hart. Hoe 

het kan dat hier die oorsprong nu wel is, door jou. Daarom zoeken we elkaar ook 
op. We zoeken elkaar op omdat we uniek zijn in onze gewoonheid. En door met 

elkaar in contact te komen, komen er essenties bij elkaar die zich bewegen achter 
de matrix. En die doen dingen. Maar ik kom er wel op verder, zo. Maar je mag 

verder door praten hoor, maar ik ga het zo verder doorlopen. 
 

Iemand uit de zaal: Hoezo dan in deze wereld, in plaats van per restrictie in de 
opgerichte... 

Martijn: Waarom in deze wereld en niet in de opgerichte wereld? Omdat wij daar 
niet over gingen, en daar is dat ook niet gebeurd. Zoals in elke wijk, in elke wijk 

gebeuren andere dingen in het wijkgebouw. En zo moet je het gewoon zien. De 

dingen hebben niet allemaal een voorbestemming. Dat is wat wij vaak denken, als 
het daar is moet het daar ook zijn. Maar dat is niet zo. Iets heeft een hele andere 

agenda, een hele andere achtergrond. Er zijn geen andere redenen waarom dat 
daar niet gebeurde. Omdat daar ook andere waardes in dat veld zaten en ook 

andere onderzoek gaande waren door achterliggende redenen die niets te maken 
hebben met dit opgerichte stuk. Het zijn puur totaal verschillende realiteiten. Zo 

wordt er ook naar gekeken, naar grote star coalitions, wordt er gekeken naar dit 
universum met totaal andere redenen, en hier zijn ook andere dingen belangrijk, 

die in andere werelden, ook opgerichte werelden, die ook problemen hebben totaal 
niet daar spelen maar toch gaan ze niet die oplossingen daar hierin brengen.  

 
Iemand uit de zaal: Ik sluit direct aan waar we ook vanochtend over hebben 

gepraat je zei van in de oorspronkelijke wereld hebben we geen angst om hier 
terecht te komen. In de oorspronkelijke wereld hebben we geen angst om hier 

terug te komen omdat er ook het weten is dat de uitgang al geregeld is. Er is die 

assistentie en dus hoeft er gewoon geen angst om te zijn. Hoe zit het dan met de 
wezens uit oorsprong die dan de ouden zijn geworden? Wisten ze dan ook dat die 

uitgang er toch was, terwijl ze in een beleving van miljoenen jaren zaten dat die er 
niet was?  

Martijn: Ja, maar je moet kijken naar in wat voor omgeving zij verbleven. En in de 
omgeving waar je verblijft heb je ook te maken met de wetten die je zelf hebt 

geschapen in die omgeving. En de omgeving waarin zij verbleven, waarin zij 
woonden, waarin ze leefden, zich ontwikkelden, het leven ervoeren, projecten 

opzetten, is in een omgeving die gescript is door hen zelf, met andere wetten en 
andere mogelijkheden. En het moment dat zij door hadden dat het script wat zij 

hebben gemaakt, het ontwerp van die wereld, op een hele geavanceerde manier 
fundamenteel werd aangepast door een andere intelligentie, toen hadden ze niet 

meer een volledig zeggenschap daarover. Maar er is nooit angst uitgebroken. Maar 
wel bezorgdheid. Je kunt hier op de aarde, je kunt eigenlijk alles toetsen hier. Hier 

op de aarde kun je ook bezorgd zijn over iets. Dan voel je je aangetrokken tot een 
bepaalde situatie. En toch ben je angstvrij. Dat kan hier. Hier kan dat ook. En dat 

hadden zij ook. Maar ze hadden geen angst. Ze weten, wij kunnen hier uitkomen. 

Dat is ook altijd zo gezien. Maar ze moesten het wel van binnenuit repareren, want 
daar zit ook de besmetting. En dat zijn geen kleine dingen hoor. We praten echt 
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over grote rijken, grote werelden met enorme mooie steden en natuurgebieden en 
uit reizende groepen. Eigenlijk gewoon vele malen groter dan wat we hier op de 

aarde nu zien en ons kunnen voorstellen, hadden zij gerealiseerd. Dus dat is echt 
enorm. En als je onsterfelijk bent, maar je wordt wel ouder en je weet wie je bent 

en je weet wat je kunt, maar je moet zoeken naar de waarde om dat weer aan te 
kunnen zetten, dus je moet zoeken naar de waarde die hoort bij dat 

softwareprogramma waarin je leeft, wat in eigenaarschap is, in eigendom is van 
een andere kracht, je moet dat zien te achterhalen, dan ben je daar wel bezorgd 

over. Eigenlijk zijn dit de dingen waarover mensen nu, terwijl hier kunstmatige 
intelligentie in opkomst is op de aarde, waar mensen nog geen enkel idee hier op 

aarde over hebben van wat dit allemaal inhoudt. En ik ga het je nu gewoon zeggen, 
wat hier op de aarde ontwikkeld wordt, dat heb ik ergens in de Crowd Power ook al 

in het begin verteld, wat hier op de aarde ontwikkeld wordt, wordt in een 
toekomstlijn die hoort bij deze aarde later gebruikt en vervoegd in kunstmatige 

kosmische intelligentie, wat leidt tot de val van de mensheid. En daarom heb ik ook 

gezegd ik kom terug uit de toekomst om het daarover te hebben. Want als wij die 
koerswijziging hier inzetten, het is een heel grote cyclus waar we doorheen lopen 

vandaag, als wij die koerswijziging hier inzetten. Door hier een paar fundamentele 
zaken aan te passen, wordt die uitvinding niet gemaakt, omdat we datgene die die 

uitvinding maakt, die in ons aanwezig is, verwijderen. Dus er is iets wat door ons 
heen werkt, dat merken we allemaal op de aarde, er zit een kracht door ons heen 

te werken, waarvan we soms ook wel denken dat we het zelf zijn. Dat je 
woedeaanval hebt en dat je misschien iemand wil doden, ik noem even zware 

dingen. Maar dat ben jij zelf niet. Dat is een andere kracht die gaat daar dus 
doorheen. En die kracht, niet op een negatieve manier, maar op een hele sensitieve 

intelligente wijze, heeft ook de technologische wereld opgericht hier. En zorgt er 
ook voor dat precies die uitvindingen worden gedaan, om in een toekomst zich te 

vervoegen in een grotere kunstmatige intelligentie waardoor daardoor in een 
andere tijdspanne Archon ontstaat. En hier wordt die in een kiem gesmoord. Wij 

zijn het ras wat daar tussenin zit. En niet omdat we uitverkoren zijn, nee! ik ga er 

straks nog allemaal veel meer op verder. Maar wij zitten er tussenin omdat we hier 
nu ook gewoon, nu ga ik het zeggen, toevallig zijn. Terwijl we hier, vele mensen op 

de aarde, hier gekomen zijn door de archontische intelligentie uit een andere tijd 
die voortkomt uit dit. Dus dit is echt een heel, we moeten eventjes een beetje 

switchen. Daarom zei ik probeer het geheel te snappen, maar veel belangrijker is 
dat je snapt dat je doorziet dat je niet alles hoeft te ervaren om het weer terug te 

gaan in je bewustzijn en het herkennen in je dagelijks leven hier op aarde. Hoe ga 
ik met mijn man om, hoe ga ik met mijn vriendin om, hoe ga ik met mijn kind om, 

hoe ga ik met mijn nichtje om, hoe ga ik met dieren om, hoe ga ik met de natuur 
om, hoe ga ik met mensen om die kwaadaardig zijn, hoe ga ik met mensen om die 

mij iets willen aandoen, hoe ga ik met wereldbeelden om. Want die parasieten die 
gedragen zich op je beeldscherm over op allemaal manieren, en het enige is wat ze 

willen is dat je op de grond terecht komt op je knieën geketend en dat je gaat 
reageren en luistert naar de scriptmasters. Dat is wat ze willen. Want er zit iets 

achter, ze drukken, ze vinden het heel vervelend dat wij hier nu zijn. Maar dit is 
even een voorproefje, komt zo nog wel, we lopen even iets te ver vooruit. Ja, maar 

dus even antwoord geven op jouw vraag. Die heb ik net beantwoord, helemaal het 

begin van dit woorden-watervalletje.  
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Iemand uit de zaal: Was er dan ook een lijden dat erbij past bij dat verouderen?  
Martijn: Er zijn momenten gekomen waarin het ras is terecht gekomen in een 

enorme neergang, ja. [Stilte]. En zelfs zo erg dat er onderling oorlog uitbrak. 
 

[Iemand spreekt maar niet verstaanbaar voor transcriptie]  
Martijn: Ja dat zit ook in, maar dat zit veel later zit dat, maar het gaat om de 

voorstelling er onder wat je kunt zien want kijk wij zijn hier nu ook en dan moeten 
we ook inzicht hebben jij bent hier nu ook en wat heb jij hier allemaal mee te 

maken. Heb je daar iets mee te maken of niet? Dus die plek moet je voor jezelf, ik 
kan ook niet zeggen wat jij hier mee te maken. Ik kan alleen exact schetsen, 

schetsen is niet exact anders noem ik het dubbel, exact schetsen wat er gebeurd is 
hiervoor en dan kun jij voor jezelf doorlopen, dat moet je helemaal zelf doen, 

doorlopen van wat is nou de waarheid hierin? Hoe zit het voor mij waar kan ik 
mezelf in vinden. Het zit in je, in je oorspronkelijke deel. Het zit in je bloed van je 

bewustzijn wat er gebeurd is en eigenlijk iedereen weet dat deze krachten te zijn, 

iedereen weet dat er werelden worden opgericht, iedereen weet ook dat er 
werelden in problemen verkeren, iedereen weet ook dat daar nare dingen 

gebeuren. Dat er mensen en andere beschaving zijn gevallen maar er zijn ook 
mensen die zijn een andere beschavingen zijn opgekomen die hebben deze cycli 

beëindigd. Dus dat is een enorm grote gebeurtenis  
 

DIALOOG – ONTKOPPELING HUAGARDIANEN VIA DE WERELD VAN 
TARTARIA 

 
Iemand uit de zaal: Jij hebt het over de betekenis van ons in dat geheel en wat 

de vraag die mij en toen straks bij me op kwam toen jij het had over het 
experiment wat opgericht is door de ouden om te gaan observeren.  

Martijn: Dus deze werkelijkheid.  
 

Iemand uit de zaal: Ja, deze werkelijkheid. Dat het ging om de levenskracht 

terug te zien komen. Is de connectie die ik daar maak met ons de juiste? Of was 
dat hier ook ons, zijn vraag net, was dat die oorspronkelijkheid hier teruggekomen 

is door ons. Dus is doordat wij hier teruggekomen zijn, hebben de ouden dat weer 
kunnen realiseren? Is dat een sprong die klopt?  

Martijn: Nee, daar moet ik verwijzen naar een gebeurtenissen uit de Matrix, uit de 
opgerichte wereld, wat we hier op de aarde nu langzaam gaan zien als de wereld 

van Tartaria. Dat is een episode heel ver hiervoor. Daar hebben de 
Huagardiaanse beschaving, de designers/ de ontwikkelaars zich op kunnen 

ontkoppelen. En daarna zijn er hele ernstige dingen gebeurd. Toen zij zich 
terugtrokken, toen kwamen er anderen binnen. Dus dat is een, er zit een hele 

periode tussenin. Het moment dat het experiment, dus deze werkelijkheid waarin 
wij nu leven, in alle confederaties is dat bekend gemaakt van dat er weer een 

werkelijkheid, een universum, vrij was van de experimenthouders, het experiment 
daarin voltooid is. Ik noem het nu voltooid, want er zitten allemaal haken en ogen 

aan. Dus je kan het mij op verschillende manieren horen uitleggen, maar ik ga nu 
naar deze uitleg toe omdat dit ook essentieel is om dat te beseffen, dat de leading 

edge over dit universum, dus door de ontwikkelaar zelf, dat die eraf is. En dat is 

door in alle grote confederaties, in alle dimensies, waar echt grote, er zijn enorme 
grote ambassades, is bekend, en dat is ook gezamenlijk gebeurd, dat wordt 
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ingeluid, dat wordt ook gezien als een heel groot moment dat er zonder de 
ontwerpers, zonder ontwerpers, een universum is, een realiteit die zichzelf verder 

gaat ontwikkelen. Is dat losgegooid, losgekoppeld en is er ook over die 
werkelijkheid een intergalactische, een interkosmische non-interventie afgekondigd. 

Dus niemand, niemand mag zich bemoeien met de ontwikkelingen, het ontstaan 
van die universa. Dus alle levenswezens die daarin zijn, de vele miljarden wezens 

die daarin leven, in zo'n universum, die zullen ook een eigen confederatie door de 
tijden heen gaan ontwikkelen. Het zullen intelligente wezens van menselijke origine 

zijn en van andere soorten en dat mag niet op interventie plaatsvinden die zullen 
zelf zich ontwikkelen en die zullen zichzelf gaan verbinden met elkaar en er komen 

hele grote confederaties uit voort. En dat is ook wat er is gebeurd en hier op de 
aarde zijn de ontwikkelingen ook doorgegaan door de vele lange tijden. 

 
DIALOOG – SAMENSMELTING TECHNOLOGIE CYBER LICHAAM  

  

Iemand uit de zaal: Mag ik het dan zo zien dat je in essentie zegt dat eigenlijk 
het experiment is geslaagd. En dus dat de designers waarom ze dit experiment 

hebben opgezegd, dus eigenlijk weer terug konden. Maar dat de besmetting 
achterbleven eigenlijk is verergerd. Omdat je ook zegt dat hier de broncode van 

archon aanwezig is. En dat wij hier eigenlijk voor de taak staan niet nu om net als 
de designers terug naar ons huis te gaan, naar onze werkelijkheid, maar dat we 

door hier op te staan archon te niet doen. De bron van de besmetting opheffen. 
Martijn: We laten iets geen doorgang krijgen, er gebeurt hier iets essentieels niet 

en dat.… als jij je met de wereld verbindt, daarom is het zo waardevol om juist niet 
in de cabal en de illuminatie en je terug te trekken. Ik heb afgelopen tijd meerdere 

mensen mogen ontmoeten die volledig helemaal los zijn van het leven en echt 
compleet in de illuminatie en de cabal terecht zijn gekomen en helemaal nergens 

verbinding mee hebben. Maar als je dat wel doet, je kunt zien dat deze hele 
toestand waarin we nu verkeren op de aarde, dat komt voort uit dat de mens op 

het punt staat naar een compleet andere soort te vergroeien. Dus de 

samensmelting met technologie. Daar is op zich niets mis mee, want het lichaam is 
ook een cyber lichaam, is ook technologie. En er zijn dingen in ons lichaam 

uitgezet, uit geprogrammeerd, gedeactiveerd door weer andere ingrepen. Dus het 
is ook allemaal mogelijk om het met technologie, kun je ook het cyber biologisch 

lichaam, kun je ook weer aanzetten. Dus het hoeft niet iets negatiefs te zijn. Dus 
mensen die waarschuwen voor de grote transhumanisme en de machtsovername 

door AI, mensen die daar heel veel angst over neerzetten. Dat zijn, sommigen 
weten het ook bewust, want dat zijn eigenlijk Anunnaki bloedlijnen die dat doen. 

Die hebben ook die boeken geschreven om iedereen te waarschuwen voor de grote 
ondergang van de kunstmatige intelligentie om de mensen met het hart en de 

binnen intelligentie bang te maken en zich terug te trekken en in de meest 
belangrijke tijd waarin we leven niet verbonden te zijn met die kunstmatige 

intelligentie ontwikkeling, zodat het zich gewoon juist kan doorzetten door onze 
afwezigheid, door onze kwantum fysische afwezigheid kunnen ze hem erin zetten. 

En daarom heb ik het er ook steeds over van nee, het is niet negatief, technologie, 
het heeft niks met negativiteit te maken, het heeft te maken met dat we er gewoon 

bij moeten zijn. We moeten het durven verwelkomen op een manier, en dan ga je 

met de rechterhersenhelft voelen, niet denken, voelen, naar beneden naar het hart 
en dan kun je zien met jouw eigen ogen, met je kosmische ogen, kun je zien hoe 
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technologie een verhelderende, levende, heropenende functie heeft voor de functies 
van het lichaam van de aarde die juist gedeprogrammeerd zijn geraakt. En als die 

technologie zo gezien kan worden, dan zult je ook merken dat die technologie zich 
op de proppen, het zich aan dient, op de proppen komt, en dan zult je ook zien dat 

het wordt ingezet op een manier die goed is voor het welzijn van de cyber 
biologische entiteiten die wij hier lichamen noemen. Maar wat hier gebeurt is dat 

het allemaal aan de linkerkant van de hersenen wordt geplaatst, het is ernstig, het 
is ernstig, het zal de ondergang zijn et cetera. En daarmee drukken ze juist die 

mensen aan de kant. Dus de observers, wie jij bent, met het licht hart, het levende 
water, die zonder angst, omdat ze onsterfelijk zijn, zonder angst naar alles kijken, 

die gaan dit proces niet meer begeleiden. En dat is precies weer dat snijvlak waar ik 
het vanochtend ook over had, het voelen aan de binnenkant en het denken aan de 

buitenkant. En technologie zit heel erg aan de buitenkant, denken we, maar 
technologie kun je ook aan de binnenkant voelen. En dat is een verhuizing op zich. 

Wij hebben zelf in andere werelden, hebben wij technologie ontwikkeld vanuit de 

hartskracht. Waarbij we technologie manifest maakten, voelend vanuit de 
binnenkant. Waardoor het een harte kracht was, uitdrukking in technologie, ten 

dienste van het leven en als tussenstation tussen verschillende andere werelden en 
ook als mogelijke communicatiesystemen tussen opgerichte werelden onderling 

waar ook disputen zijn. Dus die hele angst die moet er af. Die moet gewoon aan de 
kant.  

 
DIALOOG – TECHNOLOGIE BEVOORRADEN MET EIGEN KOSMISCHE 

PERCEPTIE  
 

Iemand uit de zaal: Zijn dan die ontwikkelingen van de laatste jaren van 
kwantum physical medical testing devisus ook een soort ontwikkeling die dan een 

cyborg deel van ons zijn kunnen helpen omdat dus dat allemaal gaat om testen via 
de elektromagnetische frequenties van je cellen en de organen. Het gaat ook altijd 

via computersystemen. En er zijn ook de laatste tijd die gaan via geluidsaudio's. 

Dat je dan de correctie krijgt in de balans van je eigen stem, zeg maar, dat dan op 
de frequentie zitten van je eigen onvolkomenheden en dingen van verstoringen van 

jezelf, psychisch en emotioneel en fysiek.  
Martijn: Maar we komen daar steeds dichterbij dat technologie verschillende 

niveaus van bewustzijn is. Maar wat nou zo ontzettend doorslaggevend is in dit 
proces, en daarom is deze dag ook echt eventjes door die cyclussen heen, welke, 

met welke ogen kijk je? Iedere keer, dat is waarom ik het erover heb, ik kijk met 
mijn kosmische ogen, ik kan niet anders kijken. En als ik mijn best doe om eens 

een keer aards te kijken, loop ik daar vrij snel op vast. A: word ik er niet lekker 
van, ik word gewoon onwel. Maar ik voel me er ook echt niet gelukkig bij. En waar 

jij het nu over hebt, als je dat met aardse ogen gaat bekijken, dan is die 
technologie, dan wordt die technologie niet bevoorraad met je kosmische perceptie. 

Dus iedere keer als er angst optreedt, en daar gaan ook bekrachtiging en 
oefeningen over, iedere keer als er angst optreedt, dan moet je jezelf terugbrengen 

naar je hoofd, rechterhersenhelft, goede dingen denken, niet bang zijn. Dit kan ook 
iets heel goeds zijn. Rechts en naar binnen toe, en dan kun je een kosmische visie 

hebben, kosmische ogen hebben, naar dat o zo ontzettende moeilijke en angstige 

moment.  
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Iemand uit de zaal: [Vraagt wat technologische genezingsapparatuur werkelijk 
werkt] 

Martijn: Alles valt en staat met hoe je naar iets kijkt. Dat is heel belangrijk. Dat 
bestaat uit verschillende segmenten. En als je als leidende persoon die pijn heeft op 

een bepaald niveau, kijk naar een hele mooie grote kosmische ontwikkeling, een 
apparaat dat ons kan helpen te ontstoren. Als je het met de ogen doet van deze 

wereld hier, dan zal dat apparaat door mij niet worden genoemd als iets goeds. 
Maar ik zal het ook zeker niet iets fouts noemen. Voor mij is het het begrip van 

goed, krijgt het het etiketje goed, op het moment dat er met je kosmische ogen 
naar gekeken kan worden. En daarom moeten we deze cyclus even afmaken… 

 
VERVOLG I. PROJECTEN HET OPRICHTEN VAN WERELDEN, HUAGARDIAANS 

EXPERIMENT [zie start cyclus onderwerp pag. 4 t/m 8] 
 

Want we zijn nu geparkeerd in het experiment van waarin besloten is van non-

interventiebeleid, dit experiment, dit universum hier moet zich verder ontwikkelen. 
En dat zijn allemaal biologische entiteiten. Daar is geen bezieling, dat zijn even 

oude woorden en daar is een ontwikkeling geweest waardoor er een bepaald niveau 
is gehaald en uiteindelijk ertoe heeft geleid dat deze lichamen die we hier nu 

ervaren dat die andere intelligentie in zichzelf aanwezig kregen. Ik moet even 
zoeken naar juiste woorden, het is heel raar krom Nederlands wat ik nu zeg. Maar 

er is een moment gekomen waarop het lichaam van de aarde, dus van deze aarde 
die wij als zodanig, de onderdeel van het experiment, er is een moment gekomen 

dat die lichamen van de aarde ineens de levenskracht, dus kwantum fysische, ik 
noem het even het woord, goddelijke aandachtskracht geactiveerd kregen. Er is 

een moment geweest dat de lichamen niet luisterden alleen maar naar het systeem 
waarin het leefde, maar waarin de lichamen ineens intelligentie uit gingen zenden, 

gingen uitzenden, waardoor het script van dat experiment ging veranderen. Dus de 
oorzaak en gevolg. Dus de oorzaak en gevolg van het ontwerp werd verstoord, 

volgens de definities van het script werd dat verstoord, doordat er mensenwezens 

in die situatie van dat experiment leefden die met hun bewustzijn oorzaak en 
gevolg gingen afbuigen. En dat heeft dus te maken met die oorsprong. En hoe dat 

dan kan, dat is dus weer een ander verhaal daarnaast. Dus dit is het eerste stuk, 
even in een notendop, dat er werelden opgericht kunnen worden, dat er doelen 

achter zitten, dat die doelen behaald kunnen worden, of dat die doelen ook niet 
behaald kunnen worden, dat die doelen nog steeds staan, of dat ze gedeeltelijk 

behaald zijn, en dat op een gegeven moment een loskoppeling komt van de 
ontwerpers, om het leven ook daarin verder zich te laten ontwikkelen of dat het 

wordt beëindigd. Dat gebeurt ook. Hoor je dat? Experimenten worden ook 
beëindigd. Dat bestaat ook. Dat er een groot experiment is waarin leven is, 

planten, dieren. Als je hier groot naar wil kijken moet je al die dingen durven 
opnoemen, want dat is ook alles wat er is. Dat dieren, wezens, alles, dat het doel is 

behaald door de ontwerpers en dat dát experiment wordt gestopt. Boem, af. Wij 
noemen dat hier op aarde, dan wordt het vernietigd, de aarde wordt vernietigd. Is 

niet zo. Vanuit andere kosmische ogen is dat een beëindiging van een experiment. 
Maar de dag dat de oorspronkelijke wezens, de Koninkrijk wezens, zich ook wisten 

te vinden in dat experiment, toen kon het niet meer beëindigd worden. 

 
DIALOOG – WAAR KWAMEN OORSPRONKELIJKE WEZENS VANDAAN IN HET 
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EXPERIMENT? 
 

Iemand uit de zaal: Maar waar kwamen die vandaan? Het experiment krijgt 
zomaar ineens leven, maar daar was het ook voor bedoeld, daar was het voor 

opgezet. Dus ergens wordt dat leven door geactiveerd. Buiten het experiment, dus 
dat is buiten ook het besmette experiment, dus dat is buiten de matrix is het 

geactiveerd. Toen ze zich ontkoppelden, waar zijn ze toen heen gegaan?  
Martijn: Terug naar huis.  

 
Iemand uit de zaal: Oké, helemaal in het begin van na de pauze geloof ik, begon 

je met, er was een experiment en binnen dat experiment is een nieuw experiment 
opgezet en dat zijn we nu aan het uitwerken. En het oorspronkelijke experiment 

zijn dan een van de vele experimenten waarvan opgerichte werelden worden uhm, 
zoals er eindeloos veel experimenten zijn.  

Martijn: Nou kijk, ik bouw iets op, het zijn allemaal cycli om vervolgens ook in dag 

2 en 3 te werken met die creatiekrachten letterlijk vanuit jezelf. Mijn poging die ik 
onderneem is om een soort van inzicht te brengen. Want het gaat niet zozeer om 

de exactheid ervan, maar het besef dat dit al bestaat en dat je daarin ook aanwezig 
bent. En dan komt ook de vraag van waarom en wanneer is dat dan gebeurd dat 

wij hier zijn gekomen. Waarom zijn wij hier gekomen? Want de experimenthouders, 
dus de Huagardianen hebben toch zelf uiteindelijk ook dat kunnen observeren wat 

ze nodig hadden. Maar dan gaan we ervan uit dat wat zij nodig hadden, dat dát 
gelijk is aan de komst van oorspronkelijke wezens. En dat was niet zo. Het zijn 

twee verschillende dingen. Het is veel te complex om dat helemaal zo, daar kunnen 
we wel eens een keer een sessie op houden met allemaal uitwisselingen, maar dat 

zou dan de hele educatieve momenten, dus de bekrachtigde momenten, ook 
helemaal weggaan. Er is een moment geweest waarin, er zijn tientallen 

beschavingen in het experiment zijn er gekomen, tientallen beschavingen. Daar zijn 
er een aantal van ten onder gegaan, beëindigd. Die zijn gestopt. Dan wordt het 

experiment opnieuw opgestart. Dan komen er enorme grote trillingen door het 

experiment heen. Ik heb het nu over de aarde. Grote trillingen die alle materie uit 
elkaar laten vallen. Terug in water en zand. Dat is wat er gebeurt.  

 
Iemand uit de zaal: Is dat wat je bedoelt met de 53 en 54ste keer. 

Martijn: Ja. En dan zijn er weer nieuwe cyclus opgestart en is er nieuw leven 
gekomen en dat is opgebouwd en er zijn een aantal van die levens die toen op de 

aarde zijn ontwikkeld, die hebben zichzelf zo ver weten te ontwikkelen dat ze ook in 
een onsterfelijkheid terecht zijn gekomen. En dat zijn dus biologische entiteiten, dat 

zijn dus cyborg beschavingen, maar zo moeten we ze niet noemen dat zijn levende 
wezens met tranen en alles wat emotie is en die zijn, hebben zichzelf zo weten te 

ontwikkelen dat ze onsterfelijk zijn geworden en in contact zijn gekomen met een 
kracht buiten zichzelf waardoor die kracht door zich hebben opengesteld waardoor 

die kracht, een levenskracht, ook in hen kwam. Dus het is een vermenging van 
frequentie, van talen, en toen zijn die beschavingen vertrokken uit het hele 

experimentele universum en die wonen nu ergens anders. En die vallen nu, als je 
het met begrippen, klopt allemaal niet hoor, maar als je het in begrippen zou willen 

neerzetten met woorden, zijn het nu ook oorspronkelijke wezens. Alleen dat zijn 

oorspronkelijke wezens die een start kennen. Nou, ik heb destijds wel eens tijdens 
bepaalde seminar dagen gezegd, daar zitten nog differentiaties tussen. Het is niet 
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alleen opgerichte werelden en oorspronkelijke, want dan gaan we heel dualistisch 
denken, dat is wat ons hoofd dan wil doen. Maar er zijn ook oorspronkelijke rassen, 

die kun je echt oorspronkelijk noemen, die zijn onsterfelijk, ze zijn creators, echte 
scheppers zijn het. Ze manifesteren leven, ze scheppen leven, maar ze weten van 

zichzelf wel dat ze ooit de basis terugvinden in de wereld van UMNA. Dat is het 
universum waarin wij hier leven. Daar zijn ze ooit gezaaid en opgestaan en zich 

ontwikkelt. En ze zien het ook zo, in de eerbied naar de ontwerpers, dus de 
Huagardianen, dat dát hun ouders zijn. Die hebben hen geobserveerd en hebben 

dat deel van hen door de observatie laten versmelten in trilling, uitwisseling, 
communicatie in die rassen. Dus er is op een kosmisch niveau wordt er ook 

gesproken over, eigenlijk over familie, dus de achtergronden van de beschaving. 
Nou dus er zijn eigenlijk onsterfelijke wezens die volledige scheppers zijn in de 

organische taal, die het leven overal brengen, maar die wel weten waar het leven 
ooit gestart is. En dan blikken zij terug, en wij praten hier over heel veel jaren, 

over tientallen, zo'n honderden miljarden jaren praten we dan terug, maar voor hen 

is dat tijd technisch anders, zij praten over coördinaten, niet over tijd.  
 

Iemand uit de zaal: Maar dat is niet hetzelfde als de kinderen van de 
Huagardianen?  

Martijn: Nee, want die komen uit Zutphen [gelach]. Maar ik parkeer hem hier 
bewust, omdat je moet op een gegeven moment ook weer een nieuwe cyclus 

kunnen opstarten. En dat doen we strakjes, en dan gaan we verder over dat 
moment van wat er met andere rassen van de mensheid is gebeurd en hoe dat 

geleid heeft tot en dan komen we op de val van bewustzijn van zeg maar ons als 
wie wij zijn als wezens en we komen uit op de matrix, over de invasie van de 

matrix en op onze aanwezigheid in deze wereld dan komen we dus op de grote 
geschriften uit, we komen op de grote tekeningen uit, dat je die volk kan zien, die 

grote gouden koepel, dan kom je uit op de hemelse werelden, zo noemen we dat 
dan hier op de aarde, de thuiswerelden. Dan kom je op de zuivere vrede wereld uit. 

En hoe het komt dat je hier nu terecht bent gekomen. Maar dat stuk kan ik alleen 

bespreken als ik dit stuk hiervoor een beetje in beeld heb gebracht met jou. En 
alles is eraan gedaan dat dát niet ontbloot mag worden. Er mag wel enigszins iets 

over vermoed worden, maar eigenlijk mag het niet benoemd worden. Want op het 
moment dat het benoemd wordt, en ik vertel het uit mijn eigen ervaringen, dan 

wordt het ook een ervaring van de voorstelling van de ander. En op het moment 
dat we samen kunnen kijken, samen kunnen kijken naar de mogelijkheden, niet 

kijken naar het verhaal van Martijn, dat is niet interessant. Als we samen kunnen 
kijken naar de mogelijkheden, en ieder verbindt zich met het eigen veld, en 

iedereen voelt ook waar hij of zij mee verbonden is, en het gaat daarheen, dan 
ontstaat hier op de aarde de lichtwereld van oorspronkelijk bewustzijn. En dan 

wordt de fakkel weer ontstoken en dan voel je die vredeskracht dan komt ie op, 
komt ie op uit het witte zand komt ie omhoog en schijnt over de hele wereld heen 

en die gaat door het netwerk van de matrix heen. 
Daar wil ik het zo met elkaar over hebben waarom wil ik het erover hebben omdat 

het gaat over de dingen die jij hebt te doen in jouw leven. In hoe jij omgaat met 
het leven. Hoe je omgaat met je ervaringen die je hebt gehad. En de pijnen en 

verdriet die er zijn. En waarom sommige dingen zo vreugdig moeilijk kunnen zijn. 

En wat er door ons heen loopt, zodat we het kunnen helen. Want wij zijn 
opruimteams. Wij komen iets beëindigen door iets nieuws, door iets nieuws, iets 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath & Milou                      Pagina 32 van 55                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

wat er al is, iets nieuws te lanceren. Dat is er allemaal, maar we moeten wel 
beseffen dat de dingen, die het nieuwe, wat er al is om het te lanceren via jouw 

bewustzijn, toegang te krijgen in deze werkelijkheid, dat daar dingen tussenin 
staan, vervuilingen, verstoringen, onbegrepen emoties, dingen die we niet willen 

voelen omdat we er bang voor zijn, terwijl het zo fijn is om te huilen. Het is zo fijn 
om te huilen. Het is zo fijn om te huilen als je verdriet hebt. Zelfs als je verdriet 

hebt over iets wat misschien helemaal niet hoeft. En toch raakt het je. Het is zo fijn 
om te huilen. En zo wordt het lichaam en de geest van het lichaam, want het 

lichaam heeft een eigen geest, wordt ook gereinigd en schoongemaakt. En dan kan 
het bewustzijn van jezelf, god, daarin aanwezig zijn. En dat is iets wat we allemaal 

zonder spiritualiteit kunnen doen. En dat moeten we ook zonder spiritualiteit.  Het 
gaat om bewustzijn. Laten we daar straks maar over verder gaan.  

 
DIALOOG –UIT DE TOEKOMST KOMEN 

 

Iemand uit de zaal: Ik voel dat ik uit de toekomst kom. Dat vind ik heel raar, 
maar ik weet nu door wat er in mijn lijf opengaat, voel ik dat dát echt waar is. Dat 

ik dat echt wel eens even goed tot mezelf door moest laten dringen.  
Martijn: Het is ook diep ontroerend. En het is ook zo normaal. Maar om te 

ontdekken, en het lichaam wat zo vol gestikt is met allerlei andere informaties. Ja, 
indrukwekkend he? Heel emotioneel.  

 
Iemand anders uit de zaal: Ik denk dat we allemaal uit de toekomst komen.  

Martijn: Wij komen allemaal uit de toekomst omdat deze werkelijkheid die we nu 
ervaren die de tijd die hier ervaren is omgebogen bewustzijn en dat dát is ongeveer 

vanaf het punt dat het ontstaan is, is dat ongeveer een half miljoen jaar in de 
toekomst van de aarde dat het zich afspeelt. Ik weet wel dat ik een heel fijn 

gesprek had, meerdere mails ook met de inmiddels overleden J.O. Ik had er wel 
heel fijne contacten mee via de mail. Het kwam nooit tot een uitwisseling. Maar ik 

weet nog wel wat zij wilde weten. Hoe die toekomst er over 500.000 jaar uit ziet. Ik 

zei, daar kan ik niet over praten. Want die toekomst waar ik vandaan kom hoort 
ook niet bij deze aarde. Ik heb het nooit kunnen vertellen. En dat is helemaal goed 

dat het nooit verteld is. Maar dat zijn van die dingen in mijn bewustzijn, dat zijn 
dingen die draag ik heel diep in me. Dat dan bepaalde dingen niet hebben kunnen 

uitpakken en dat ik toch die persoon helemaal voel. In alles wie zij is en wat ze in 
Nederland heeft gedaan en over de hele wereld. Kunnen het eens zijn of oneens, ik 

denk dat het echt volledig harten-kloppend is dat je gewoon ieder mens, ook J.O., 
die zo hard heeft gewerkt, dat je die mensen kunt zien en ze alle hartelijkheid 

stuurt, voor de harde inzet. En ik moet eerlijk zijn, ik merk zelf dat ik haar naam 
bijna nergens tegenkom. Als ik dingen lees over de cabal van Illuminatie, of ik kom 

iets tegen dan, het is net of, ze heeft iets heel groots gedaan, en het is net nu dat 
ze weg is gewoon gewist is, bijna niet meer genoemd. En dat is eigenlijk wat hier 

op de aarde gebeurt. Verbeeld je niet dat je een heel groot belangrijk persoon bent. 
Ik verbeeld mij dat ook niet, maar geef elkaar wel de credits van het hart van wat 

je allemaal hebt gedaan. Zo mooi. Dus J., we zien je 
 

[pauze] 

 
Transcript 3-daagse Educatieserie Bewustzijnsverruiming met Martijn van 
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Staveren 
 

 24-10-2024 deel 3-3 te Zwaanshoek  

 

[Pauze] 

 
[Muziek: Secret Garden op 432 hz] 

 
VAARDIGHEDEN IN IEDER MENS - WAAROM GEEN DIRECT CONTACT - UFO 

 
Ik weet nog dat ik in 2010 begon met de educatiedagen te organiseren. Het was 

eerst in lezingen in Friesland, toen nog. En toen waren er ook middagen in het 
buurt gebouw. Ook toen ik ermee begon, gewoon wat in Nederland, toen vertelde 

ik ook. En het staat ook een beetje in de aankondiging ook, dat de vaardigheden 
die ieder mens in zich draagt, dus gewoon puur je bewustzijn, en ik noem het hier 

vaardigheden omdat je weer eigen moet worden, maken, dat dát ook een 
instrument is om contact te hebben met andere intelligenties. Voor mij, vanuit wie 

ik ben, is het een volkomen normaal-heid, iets heel normaals, dus niet spiritueel, 
dat je met een niet aan de aarde gebonden bewust zijn. Dus niet in-

geprogrammeerd in de aarde en de afspraken die hier bij het denken horen in 

ruimte en tijd te denken. Maar voor mij is het iets heel normaals dat dát bewustzijn 
rechtstreeks kan communiceren met andere levensvormen. Dat is voor mij heel 

normaal. En de vraag van hoe komt het dat mensen dat contact niet openlijk 
hebben, dat er niet echt rechtstreeks gecommuniceerd kan worden, zit direct 

verbonden aan het bewustzijn, wat puur aarde bewustzijn gebonden is. En eigenlijk 
aarde gebonden, aarde gemanipuleerde, aarde gebonden bewustzijn. We spreken 

een taal die we niet zijn. We denken een taal wat niet bij ons past. We kiezen 
dingen vanuit de logica en ook vanuit geprogrammeerd gevoel, geprogrammeerd 

behoefte. We zijn in bewustzijn aan het navigeren waar we vanuit de binnenkant, 
via onze binnenkant zelf, dus dat is niet het lichamelijke bewustzijn, maar het 

binnen bewustzijn kunnen we wel communiceren, we kunnen wel voelen dat we 
contact leggen met de levenskracht, we kunnen voelen dat we contact kunnen 

leggen met allerlei andere werelden, we voelen ook dat het contact er is, je kunt je 
erop op richten, maar als je dus aan de buitenkant kijkt, dan zie je dat het daar 

heel of afwezig is, of dat het zich gedraagt op een manier dat lijkt alsof het de 

voorkeur heeft om het niet met jou aan te gaan, maar met een ander het contact. 
Zoiets zeg maar. En als je kijkt naar de wereld, hoe het ufofenomeen, het 

verschijnen van objecten, waar dan ook, hoe zich dat gedraagt, als je je daarin 
verdiept in wat er allemaal in de hand is en wat allemaal bekend is, dan zie je ook 

hoe dat fenomeen, het contact leggen, eigenlijk net geen contact en toch is het 
fenomeen er in volle opmaat. Als je daarnaar kunt kijken dan zie je ook van ja, zou 

er een verband zijn tussen de manier hoe het hele fenomeen zich gedraagt en mijn 
bewustzijn. Dat is ook wat ik in de aankondiging schrijf, dat deze cyclus van drie 

delen, ook, en dus juist het bewustzijnstoestandsveld activeert van jezelf in jezelf 
om contact te hebben. Dat is ook een belangrijke stroming van waarom ik dit doe. 

Want ik zie buitenaards helemaal niet zozeer als buitenaards, we praten er wel zo 
over, maar ik zie buitenaards wezens en mensen in andere levensvormen zie ik 

gewoon als bezoekers in een enorm groot veld aan allerlei werelden en ik ben ook 
in zo'n wereld. Zij zeggen echt niet tegen mij dat ik een buitenaardse ben. En toen 
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ik dus daarmee begon, daarover begon te spreken, weet nou wel, het gebeurt 
eigenlijk nu nog wel, hoor, dat vooral ook door die coronatijd en het schaken van 

mensen op een bepaalde plek, dat je een complotidioot bent, dat je een rechtse 
extremist bent of een linkse extremist bent. Al dat soort dingen. Het laat ook zien 

dat het contact leggen met intelligenties, met andere bezoekers, andere 
aanwezigen, dat dát constant gefrustreerd wordt. De hele agenda is erop gericht 

om steeds dat grotere kosmische bewustzijn, je eigen bewustzijn, om dat onderuit 
te halen, te frustreren. Dus het corona moment, alle dingen die erop volgen, de 

wereldse gebeurtenissen, zorgen er toch steeds voor dat hoe bewust je ook bent, 
en hoe spiritueel je dus ook bent, dat je toch steeds aangelijnd wordt aan het 

aardse, aan de aardse ogen. Steeds weer gebeurt dat. Dat is ook waarom ik dus 
praat vanuit deze educatieve dagen, dat dit dé doorgang is om contact te leggen. 

Dat zijn forse woorden, maar ik zeg het wel. Want ieder mens die zichzelf ruimte 
gunt, ieder mens die luistert naar het eigen gevoel, en die ook kosmische ogen 

heeft, en kan zien wat hier allemaal aan de hand is, die het ufofenomeen kan zien, 

die de wereldse gebeurtenissen kan zien, die het verlichte hart van de wezens kan 
zien, zichzelf kan voelen, die de liefde in de wereld kan voelen, dat je elkaar 

assisteert om ergens doorheen te komen. Iedereen die in dat bewustzijn zit, die 
kan ook gewoon rechtstreeks contact hebben. Die mensen kunnen ook samen met 

elkaar dat contact leggen. Het is helemaal niet zo moeilijk. Het enige wat het 
vraagt is om het ook te zijn. En om het te zijn, jezelf te zijn, is in deze wereld de 

grootste opdracht. Omdat we in een lichaam leven waar allerlei dingen doorheen 
lopen die niet van ons zijn. Merendeel van de gedachten die wij ervaren zijn 

gewoon niet door ons geproduceerd. Dat is echt gigantisch. Dat je in zo'n wereld 
kan zijn. Dat gewoon gedachten, boem, boem, zijn. Je hebt je er niet eens je best 

voor hoeven doen om dat te denken. Maar als je jezelf wilt aanzetten om, hè 
woord, een ander te vergeven, dan moet je eerst door allerlei kanalen heen gaan, 

gevoelens. Dan moet je in je gedachten komen en dan moet je het ook nog bij 
elkaar weten te brengen dat je een gedachte creëert waarin je heel bewust denkt, 

en dus voelt eronder, heel bewust denkt van ik vergeef jou. Echt zelf denken is iets 

enorms. En dat is wel de wereld waar wij in leven. Dus bekrachtigen, jezelf 
bekrachtigen, je zelf scheppende vermogen aanzetten, zelf denken vanuit je eigen 

gevoel, ook erachter komen dat heel veel gevoelens die je hebt helemaal niet 
betekenen dat jij denkt dat het is. Er ook achter komen dat heel veel gevoelens ook 

helemaal niet dat gevoel zijn waarvan jij dus denkt dat dát het betekent, dat is iets 
anders. Ontdekken dat gedachten niet van jezelf zijn, maar ook dat gevoelens die 

je hebt, ook nog gefalsificeerd zijn. En dan is het hek van de dam, daar zijn dus de 
dagen op gebaseerd, eigenlijk alle dagen dat ik hier op de aarde ben in deze 

wereld, om mee te werken, mee te werken, ik doe niks, ik werk alleen mee, net als 
jij ook mee, we werken samen met elkaar, om te kijken, is het mogelijk om 

onderscheid te vinden vanuit een innerlijk inzicht tussen echte gevoelens van 
mijzelf en de gevoelens die voortkomen uit de aardse systemen? En dan kom je dus 

op thema's uit van trauma's, aangeleerde processen, overtuigingen, aannames, et 
cetera, et cetera. Maar het zorgt er wel voor dat wij vrijkomen uit het 

geprogrammeerde aardse systeem en daardoor kunnen kijken, zelf kunnen denken, 
opnieuw her-activeren jezelf te laten denken. Jij denkt vanuit je gevoel dat het 

brein jouw gevoelens kan ontvangen en dat het brein op basis daarvan denkt en 

dat het ook echt uniek is. Uniek. Er zit niks achter. Er zit geen computer achter. Het 
komt helemaal uit jezelf. Wauw. Ik voel zonder betekenis helemaal door de angsten 
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heen gegaan. Ik durf en ik kan helemaal voelen wat dit is, wat het met me doet, 
waar ik heen ga in mijn gevoel. Wow! En ik kan op basis van dit gevoel, kan ik zelf 

het gevoel in mijn hoofd krijgen en ik kan zelf met mijn hoofd wat ik in heb, kan ik 
deze gevoelens helemaal vervolmaken. Ik kan ze helemaal opzetten en groter 

maken en ruimer en bruisender. Ik kan ze ergens heen zetten, ik kan ze ergens 
naartoe brengen. En dan wordt het brein een ontvanger van het hart. Nou en dat is 

een essentieel stuk waarom ik ook praat over de matrix, waarom ik spreek over 
het experiment, de experimenten waar ik het net over heb gehad. Om ook nog 

daartussenin naar het vervolg van het experiment te gaan, ook in de vraag te 
komen en een klein stukje toelichting, want we hebben een hele grote herziening 

nodig hier op aarde. En dat is echt niet mals. Ik ben me er heel erg bewust van dat 
dát niet zomaar even makkelijk allemaal voor iedereen is. Vooral voor de aardse 

lichamen.  
 

BETEKENIS GOD, GODDELIJK 

 
Maar waar wij doorheen moeten gaan is dat we kunnen zien wat nou eigenlijk God 

is. Dat God, God, het woord God, de frequentie van God. Maar vooral wat God voor 
jou dus betekent, het woord, de energie. En wat het betekent voor jou in je gevoel? 

En dan durf ik daar gewoon op te leggen de vraag van is jouw gevoel over wat het 
goddelijke nou is, is dat nou echt jouw gevoel ook als je God hebt herzien, als je 

God uit de context hebt gehaald van wat er in boeken staat dat het een persoon is 
met een baard en een hand door de wolk die rijkt naar beneden toe of dat God iets 

anders is een andere vorm. Het kan best wel zo zijn dat tot nu toe, wat God is aan 
kracht, wat het is aan betekenis als energie, als verbindingselement, als iets 

gezamenlijks misschien, kan het best wel zijn dat het gevoel wat daar bij jou in 
aanwezig is, dat dát nog steeds een aards gevoelssysteem is. De grote herziening, 

het omslagpunt is ook dat dát wordt herkend, dat jij dat ook echt werkelijk zelf 
bent. En dat is een enorme samensmelting met je wezenlijke kracht als mens, als 

koninklijk wezen, als mens die van het leven houdt en die ook geïnteresseerd is in 

andere bezoekers, die de wereld bezoeken en jezelf en je innerlijke binnenkant. 
Wat is God? Wat is dat eigenlijk? Niet om te definiëren, want het valt niet te 

definiëren met woorden, hoewel dat waar wij vandaan komen heel goed 
definieerbaar is. Iedereen weet het. Al die wezens die de mensheid bezoeken, één 

brok liefde zijn en verbinding, die weten allemaal wat God is. Het lijkt op niets wat 
hier op de aarde wordt gedacht, helemaal niets. Maar het wordt wel geëerd in ieder 

mens hier op de aarde. [stilte] 
 

HOE ONTSTAAT INFORMATIE IN JEZELF? 
 

Als jij thuis zit of waar dan ook, en je staart naar buiten toe, met dat staren. Je 
denkt en voelt na over bepaalde dingen in je leven of in de wereld. Dan is het 

moment van staren, eigenlijk het loslaten van gedachten, is ook een 
trillingsverandering van het brein. Staren betekent eigenlijk dat je altijd een beetje 

naar een meditatieve toestand schakelt. En als je dan in die meditatieve toestand 
zit en je hebt iets in jezelf opgenomen, een gevoel of een aandachtspunt in je 

bestaan, en je bent daar niet letterlijk over aan het nadenken, maar je hebt je 

aandacht er gewoon op, dan in die momenten is het mogelijk dat je in één klap 
gewoon weet wat er aan de hand is. Je weet wat je moet doen, en dat je het ook 
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niet moet laten. Je weet wat de reden is dat dát er is waar je over nadenkt. Poef, in 
één keer is die informatie er. Dan is de vraag, komt dat nou van buiten, die 

informatie, dat je dat weet? Of ontstaat die informatie gewoon in jou, door jouzelf? 
Wordt er iets naar je toe gezet? Of verandert jouw bewustzijn waardoor jij zelf in 

staat bent, vanuit dat bewustzijn, wat we dan even meditatief noemen, dat je dat 
vanuit dat bewustzijn gewoon zelf letterlijk creëert, schept, de kennis. Dat de 

kennis niet van buiten komt, maar dat de Almachtige aan de binnenkant het 
gewoon zelf kan scheppen, het antwoord. Hoe kan het dat je dan ineens zomaar 

iets weet? “Ja, krijg het ingegeven”, “van wie?”. “Het werd me gezegd”, “door 
wat?”, “ja, door het goddelijke lichtveld.” “waar?”. Als mens in deze wereld moet je 

zeer serieus en diep ernstig rekening houden met dat je alles zelf kunt scheppen. 
Zelf je eigen bewustzijn de antwoorden scheppen. Dat maakt alles totaal anders. Al 

het andere is de matrix. Hoe heftig dat ook is. Al het andere is oorzaak en gevolg. 
Opvolgactie, opvolg denken, opvolg voelen, opvolg volgend. Er is een andere weg. 

En zolang God buiten onszelf geplaatst wordt, en in een bepaalde vorm buiten 

onszelf wordt gezien, hebben we niet de kosmische ogen aan over onszelf. En er 
zijn echt tijden gekomen, in andere perioden, dat de mens het werkelijk niet meer 

kon bevatten wie zijzelf is hier. En het grote gevecht wat zich afspeelt rondom de 
kronen van de mensheid, de kronen van het voelende bewustzijn, de voelende 

intelligentie, het grote gevecht draait er ook om dat uit alle mogelijke en met alle 
mogelijke middelen wordt geprobeerd om de aandacht niet te krijgen op wie en wat 

de mens nou eigenlijk echt zelf is. Kijk, dat we in een energieveld leven, dat mag 
duidelijk zijn. We zitten nu ook met elkaar in deze ruimte en we zijn allemaal 

energiewezens, we scheppen informatie, we scheppen energie en dat stralen we 
uit. We geven het aan onszelf, het gaat de ruimte in zogezegd. We zitten in elkaars 

energie. Dus er is wel degelijk energie van buitenaf. Maar waarom hebben andere 
mensen het altijd fout als het over jou gaat? Is leuk he.. En er kan best wel een 

keertje een rake tussen zitten hoor, zo is het ook wel. Maar over het algemeen 
moet je gewoon even op het bewustzijnsniveau durven kijken van jezelf. En dat 

weet je. Eigenlijk zit iedereen er altijd net naast. Hoe lief iedereen ook is. En hoe 

mooi het ook is, en hoe veel iedereen ook weet, het is het nét niet. En dat komt 
omdat niemand het antwoord heeft. Het echte antwoord komt van binnenuit, het 

komt uit je eigen bewustzijn. Dat schep jij. Jij schept de kennis. De kennis die zit in 
jou. En om te voorkomen dat jij die kennis zelf schept, terug schept, word je verleid 

om in de kennis van een ander te duiken. In dit geval van Martijn of van wie dan 
ook. Of welke andere boeken of praatpalen. Dat moeten we heel goed beseffen 

allemaal. Want daar houden we elkaar scherp. Zijn we ook eerlijk, moeten we ook 
zijn, want deze wereld hier is er constant op uit om jouw kennis te geven. Maar je 

moet het zelf zien. En de kennis moet je zelf scheppen. Want alles is er al, want je 
komt hier niet vandaan. En alles wat hier gebeurt, dat was al bekend voordat je 

hier kwam. Je weet nog niet wat de ervaring is in het fysieke, en nu weet je het. 
Nou, gefeliciteerd. Nou komt het erop aan of je die innerlijke kennis ook kan 

toepassen. Of je dat innerlijke ook echt kunt denken, scheppend denken.  
 

MENS WAT ENERGIE SCHEPT - INNERLIJK LICHTVELD - INFORMATIE IS 
BEWUSTZIJN  

 

En dan kom je zo op het punt uit van wat God is. Nou ja, we zitten in elkaars 
energieveld, en ik ga natuurlijk niet helemaal definiëren wat God is, maar het is wel 
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een essentieel stuk. We zijn energiescheppers. Op het moment dat je aandacht 
geeft aan iets, dan ontstaat er een scheppend informatieveld. Alle wezens in dit 

universum, in deze realiteit, in allerlei andere realiteiten, en dat zijn er heel erg 
veel, maar laten we maar eens gewoon over één universum spreken, over één 

planeet, nee, we gaan bij deze aarde gewoon beginnen. Als jij één persoon zou 
kunnen zien die energie schept, stel je voor dat je dat kunt zien, dat er energie 

wordt gecreëerd, dan zie je een mens met een innerlijk lichtveld, informatie is 
bewustzijn, met een innerlijk lichtveld en het lichtveld dat rijdt om die persoon 

heen. En als je het zou kunnen zien, dan zou je ook zien dat het niet een lichtveld 
is wat stopt bij een meter. Je zou zien dat het zich op verschillende patronen, 

frequenties, afhankelijk van de afstand van het lichaam naar een ander patroon 
springt, maar je zult zien dat een mens wat energie schept, gevoelens, en het zijn 

ook gedachten, twee verschillende talen zijn dat, zult je zien dat die mens de 
ruimte waarin hij of zij verblijft, vervult met de eigen aandacht, het eigen 

energieveld. En als je nou eens op een afstand van de aarde kijkt, dan zie je dat 

daar zo'n 8 miljard mensen officieel dan, 8 miljard mensen, 8.000 miljoen mensen 
op die aarde leven. En 8000 miljoen mensen die allemaal een leven hebben, die 

scheppen allemaal op hun eigen manier een energieveld. En op afstand kun je ook 
zien dat die energievelden door elkaar heen lopen. En je kunt ook op afstand zien 

dat het één groot energieveld wordt. Dat kun je zien. En als je de aarde dan kleiner 
maakt, kleiner tot een heel klein stipje, dan zie je dat dát energieveld helemaal niet 

bij de aarde stopt, dan zie je in het universum een stipje, je draait je om, je ziet de 
rest van de kosmos, en dan zie je diezelfde informatie ook doorheen gaan. En dan 

kijk je weer terug naar de aarde, en dan kijk je er zo naar, en als je goed kijkt, dan 
zie je dat die frequentie van al die mensen, dat dát eigenlijk een constante 

beweging is. Want die mensen zijn allemaal elke nano seconde anders in hun 
gevoel, en andere gedachten. Dus die frequenties is niet constant hetzelfde, maar 

die zie je bewegen. Zo zie je dus het universum, zie je allemaal bewegelijke 
informaties, allemaal trillingen door het universum gaan.  

 

ELK UNIVERSUM EIGEN HOLOGRAFISCH INFORMATIEVELD DAT 
GRENZENLOOS IS 

 
Nou, dat is niet alleen de aarde, dat zijn vele planeten en vele sterrenstelsels. Als je 

het universum op een afstand zou bekijken, dan zie je dat er zoveel verschillende 
informaties zijn, zoveel verschillende trillingen, al die trillingen, al die werelden die 

lopen door elkaar heen. En dat is een collectieve intelligentie. Zo heeft elk 
universum zijn eigen holografische informatieveld. Dus dat betekent dat als je het 

allemaal zichtbaar, het gaat niet om zichtbaar, waar wij vandaan komen draait het 
niet om zichtbaar, het gaat om iets anders. Het gaat om bewustzijn, dat is iets 

anders dan het zichtbaar maken. Maar mijn voorbeeld is, als je het zichtbaar zou 
maken, dan zou je kijken op een afstand naar het universum waar wij nu in leven, 

en dan zie je dat er een informatieveld is, dat is een hologram. En dat hologram, 
dat zou je in een koffertje kunnen stoppen, kunnen opslaan, in een koffertje. Het 

koffertje neem je mee, in je voertuig. Je gaat het universum uit. Dan ga je 81, 82, 
83 verdiepingen naar een ander universum, die ligt er doorheen. Daar stap je uit 

het koffertje. Dan ben je in het universum en dan denk je, oh ik had hem niet mee 

hoeven nemen want hier is die frequentie ook. Want die frequentie die stopt niet 
bij, die gaan door alle universa heen. Dus je pakt die frequentie ook op als je in een 
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ander universum bent.  
 

TWEE TALEN: ENERGIEVELDEN SCHEPPEN UIT VOELEN EN DENKEN – 
UNIVERSA MET GEOMETRIEOPBOUW EN UNIVERSA MET ANALOGE 

MANDALA WATERBEWUSTZIJN 
 

En zo zijn er niet twee, drie, vier, vijf universa, maar er zijn verschrikkelijk veel 
werelden, verschrikkelijk veel universa, die allemaal door elkaar heen lopen. En al 

die werelden die worden bewoond door, ik heb het over de bewoonde universa, die 
worden bewoond door wezens of voelende wezens, wezens die vanuit zichzelf 

voelen en leven. Of er zijn in de universa, en sommige universa bestaan er ook 
alleen maar uit, uit denkende wezens die systeem gevoelens hebben. Dus wat wij 

op aarde ook hebben, wij hebben het gevoel dat we ons zo en zo en zo voelen of 
dat en dat en dat nodig hebben, maar op het moment dat we uit de systemen 

stappen van hier blijken die gevoelens er niet meer te zijn. Dus het heeft niks met 

ons te maken, maar met het systeem. Dus je hebt twee verschillende soorten talen 
als het ware, je hebt dus werelden waarin wezens energievelden scheppen vanuit 

gevoelens. En je hebt werelden waarin wezens leven die energievelden scheppen 
vanuit denken: systeem. En dat zijn twee verschillende talen. De taal die wordt 

gecreëerd vanuit denken. Dat noemen we hier op de aarde heilige geometrie. En je 
hebt taal die ontstaat uit zelf voelen. Zelf voelen, dus echt je eigen pad. Je eigen 

pad. Ook al ben je totaal verblind zoals hier op de aarde. Niet in de logica 
meegaan. Maar helemaal kiezen voor je gevoel. En dan kom je ook je pijnpunten 

en trauma's tegen. Die kun je allemaal aanpakken. Je kan maar later weg bruisen 
als het ware. Ga ik later nog wel op in. En als je dat vanuit je gevoel leeft. En je 

denkt daar ook en je leeft daar ook vanuit, dan zult je zien dat die taal van die 
energie die gecreëerd wordt, dat dát niet een heilige geometrische taal is, dus niet 

wiskundig, maar dat het een analoge mandala is. Dat zijn de waterklankbeelden, 
die nooit exact gelijk zijn. Dus wezens die leven vanuit een geïnstrueerd systeem, 

aangeleerd denken en aangeleerd voelen, die scheppen een informatieveld wat 

heilige geometrie is. Dus dat is een wiskundetaal. Wiskunde kun je uitrekenen. Je 
kunt met wiskunde uitrekenen hoe het gisteren was. Als je het niet kunt zien, kun 

je het terugrekenen. Maar je kunt met wiskunde ook uitrekenen wat je volgende 
week gaat denken. Of, als je in wiskunde taalmachtig bent, kun je ook zorgen dat 

een ander dat gaat denken. Omdat je de taal van het in bewustzijn van de ander 
kan besturen. Dus je hebt heilig geometrisch denken, systeemdenken, dus je hebt 

universa die hebben een geometrieopbouw, en je hebt universa waarin wezens 
leven vanuit hun eigen innerlijke gevoel, die kiezen voor zichzelf, vanuit zichzelf, en 

geven zich ook in het leven aan de ander en aan het leven zelf. En als je naar die 
frequentie kijkt, dan zie je dat het een analoge mandala frequentie is. Het ene 

noemen we het waterbewustzijn en de andere noemen we wiskunde. Het zijn twee 
verschillende dingen. Beide zijn mooi, en heilige geometrie is niet een kwaadaardig 

iets, heilige geometrie is juist iets heel moois, maar dat is eigenlijk ontwikkeld door 
scheppende wezens. Daar zijn ook de opgerichte wereld mee uit opgebouwd. En er 

zitten allemaal verschillen tussen van heilige geometrieën, maar de levende 
wezens, de rassen die zelf organisch zijn, onsterfelijk, die hebben heilige geometrie 

ontwikkeld om kunstmatige werkelijkheden op te bouwen. En dan zijn in die 

kunstmatige werkelijkheden zijn wezens aan het leven, denken volgens dat 
systeem, dus die scheppen ook geometrische informaties. En zij kunnen ook met 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath & Milou                      Pagina 39 van 55                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

die geometrische informaties weer andere universa bouwen. Dus het zijn twee 
verschillende taalsoorten, zeg maar, twee verschillende taalsoorten.  

 
GOD IS EEN VOELENDE INTELLIGENTIE – METAVERS – VIBRATIE NUL - 

VACUÜM 
 

Nou, als we het hebben over wat is nou eigenlijk God, God is een voelende 
intelligentie. Kijk maar naar binnen. Dat het hart sneller kan kloppen van sensatie, 

van liefde, van spanning, van avontuur, van emotie, van verdriet, van pijn, van 
boosheid. Al die dingen, dat stuk, dat is emotie, is voelen, dus ongecontroleerd 

voelen, dat overkomt je niet vanuit de buitenkant, dat overkomt je vanuit jezelf. 
Het is niet tegen te houden. Het hart gaat als een rits open en je moet huilen. En 

huilen wil niet zeggen dat je per se met natte ogen moet huilen, maar ik kan ook 
een diepe ontroering zijn met je aandacht over iets in de wereld of bij de ander. 

Diep geraakt.  

Een blik van, mijn voorbeeld dat ik heel veel tegenkom, paarden en koeien. Een 
blik, ook van schapen laatst, een heel groot veld met schapen. Ik rijd langs, de 

ogen, ontroerend. Gewoon leven voelen onder mijn borstbeen, die kraakt gewoon 
bijna. Zo mooi, het leven te mogen zien. En die trilling, dus de mandala trilling, het 

vrije bewustzijn, wat niet wiskundig is en kan ook niet voorspeld worden, als je in 
die kracht leeft, als je eenmaal in een geometrische werkelijkheid leeft, en dat is 

dit, als je eenmaal in je eigen mandala kracht leeft, dan kun je niet berekend 
worden door de matrix. Je kunt niet door de matrix, door het veld waarin je leeft, 

wat geprogrammeerd is, kun je eigenlijk niet meer bestuurd worden. Wat de 
matrix dan ook doet, zoals geprogrammeerd, zal je proberen uit te stoten. De 

matrix, de heilige geometrie, is zo georganiseerd dat als jij door de invasie, waar 
we het nog over hebben, is zo georganiseerd dat als jij langdurig in je 

mandalakracht gaat leven en je dus niet meer bestuurbaar wordt, want je kunt niet 
bestuurd worden, als je organisch leeft is er niet te voorspellen wat je gaat doen. 

Dan is de matrix zo georganiseerd dat je wordt uitgestoten uit het veld, dan raak 

je geïsoleerd. Dus je wordt door iedereen op een bepaalde manier bejegend en dat 
zie je ook nu in de wereld mensen die kiezen voor zichzelf die worden dus 

geëtaleerd als extremisten. Zoals ook de hele grote groep mensen in Nederland ook 
autonomen, allemaal, of verstandig is, wordt aangepakt, dat laat ik los want 

iedereen moet zijn eigen weg kiezen. Maar je wordt onmiddellijk uitgestoten.  
Nou, we gaan even terug naar dat Mandela-frequentieveld. Alle levende wezens die 

leven vanuit eigen innerlijke intentie en niet vanuit het systeem, die scheppen met 
elkaar een oneindige hoeveelheid trillingen. En zo kun je zeggen, in mijn voorbeeld 

leggen we duizenden universa als foto's over elkaar heen, die zijn allemaal 
doorzichtig. En dan kijk je door die foto heen, duizenden werelden, duizenden 

werelden zijn het. En dan zien we dus dat al die lijnen van al die informaties en 
bewustzijn van al die wezens die het scheppen, die lopen ook allemaal door elkaar 

heen. En dan komt er een moment, zo leg ik het nu uit, dan komt er een moment, 
en dat is het metavers, dat is een verzameling, dat zijn alle voelende trillingsvelden 

bij elkaar opgeteld, niet alle universa bij elkaar opgeteld. Want er zitten ook 
universa tussen die niet voelende intelligentie zijn. Metavers is alle trillingen vanuit, 

afkomstig uit alle universa, uit alle interstellaire werelden, uit alle planeten, uit alle 

plekken die niet planeten zijn. Al die trillingen die organisch zijn, die komen bij 
elkaar en op een gegeven moment is er een moment dat al die velden bij elkaar 
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opgeteld een lichtveld zijn. Constante vibratie. En dat is vibratie nul. Dus alles komt 
bij elkaar en daardoor ontstaat er een vacuüm. Het past er allemaal niet meer in en 

daardoor ontstaat er een leegte. En in die leegte zijn al die trillingen van al die 
intelligenties, al het leven, al het voelende leven, zijn allemaal in die zone waarin 

niets is, omdat het elkaar opheft, doordat het allemaal maximaal bij elkaar komt, 
anders zou het namelijk een afsluitschil worden. Wordt het een hele transparante 

schil, wordt het helemaal nul. Dat veld is een communicatieveld. En dat veld is 
constant overal aanwezig en dat veld kun je ook lezen als je zelf schakelt naar je 

mandala intelligentie.  
 

ALS DE MENS IN STAAT IS OM EIGEN BEWUSTZIJN TERUG TE HALEN - 
OMKEERDERS 

 
Als de mens hier op deze aarde zichzelf de ruimte geeft om te gaan luisteren wat er 

binnen wordt gevoeld en het kan soms wel eens een grotere weg zijn op bepaalde 

punten als dat je zelf zou willen omdat het voor het lichaam, doordat het gehavend 
is door gebeurtenissen voor deze mensheid, dat zijn die coderingen, kan het wel 

eens zo zijn dat bepaalde dingen die je graag zou willen voelen en die je aan de 
binnenkant in je bewustzijn al lang voelt en weet, kan het best zijn dat het lichaam 

moeite geeft om dat ook te kunnen voelen. Dus heeft het meer aandacht nodig, 
heeft het meer bekrachtiging nodig, heeft het meer bewustzijn nodig, meer 

koestering, meer aanloop, meer aandacht. En als de mens in staat is om het eigen 
bewustzijn terug te halen, dat is de mandala die ontstaat, het denken die ontstaat, 

dan tappen wij rechtstreeks, krijgen we rechtstreeks informatie uit dat nulveld, 
maar we brengen ook onszelf rechtstreeks in dat nulveld in. En dat is de kosmische 

intelligentie. Maar dat is niet God. Er is geen één wezen die de organische krachten 
representeert, die dat zal aanwijzen als God. Er wordt überhaupt niet eens 

gesproken over God, maar als we het een naam zouden geven, dan zeggen we, dat 
is de levenskracht die in ieder wezen is. Ieder wezen is dat. Ieder wezen die leeft in 

eerbied, in vrijheid, in verzorging voor zichzelf en de anderen. De omkeerders, die 

de fluisteraars een plek innemen met bewustzijn van organische aard. Dat zijn 
eigenlijk de Goden, dat zijn de dragers van het licht, dat zijn de dragers van het 

bewustzijn. Maar de samensmelting van al die communicaties, dat wordt niet 
gezien als God. En dat moet ik hier nog een keertje zo heel duidelijk zo naar voren 

brengen. Want als dat wel zo zou zijn, als God dat veld is, dan zouden ook robots 
met dat veld kunnen communiceren. En dat kan niet. En dat is voor een heel groot, 

ook een heel groot verdrietig episode in de kwantum werelden waarin wij leven met 
z'n allen, zijn er een hoop beschavingen die niet kwaadaardig zijn, en er zijn ook 

kwaadaardigen, en daarmee bedoel ik, die trekken vrije wilswezens echt finaal 
onderuit. Maar er zijn een heleboel wezens die deze organische taal niet spreken. 

Die kunnen ze niet voelen. Maar ontzettend graag in contact willen met wezens die 
dat wel zijn. En daar gaan ook hele grote onderzoeken zijn ook gegaan. Niet hier 

alleen in deze aarde, maar in heel de andere wereld. En er zijn afspraken gemaakt 
en soms worden die afspraken gewoon ronduit geschonden en dat komt heel 

ernstig over als een schending van een vrije wil, het is het ook. Maar wij moeten 
ons ook kunnen voorstellen vanuit de binnenkant in ons hart dat er andere wezen 

zijn en dan ga ik nog een stap verder dat het ook mensen rassen zijn die die 

mannelijke mandala krachten binnenin niet meer in zich dragen of nog nooit 
hebben gehad omdat het voortgekomen is uit grote experimenten en dat ze dus die 
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andere taal brengen. Het zijn hele hyperintelligente mensen die heel veel weten en 
die smachten naar contact want die hebben ook uit hun onderzoek geconstateerd 

dat iets niet definieer is, van waaruit je met elkaar kunt communiceren, in 
levenscontact kunt zijn, het leven kunt delen, tijdloos informatie naar elkaar toe 

kunt sturen, tijdloos. Dus 50 miljard jaar terug in een nano seconden tijd daar kunt 
zijn, informatie daarheen kunt brengen in een nano seconde, via die bandbreedte. 

En zij doen het met technologie, en er zijn een hoop ook mensen soorten die graag 
in contact komen. En nou is het zo bijzonder dat, en die episode moet ik dan nog 

benoemen, maar nou is het zo bijzonder dat de wereld die wij nu ervaren op dit 
moment, daar mag echt wel even over onszelf zeggen en bewust worden hoor, ik 

denk dat het ook heel nodig is om dat gewoon wel te doen en ook te zeggen voor 
wie ik ben, wij zijn op dit moment een soort, wij komen hier niet vandaan, maar we 

zijn door de ervaring hier op aarde, zijn wij een soort die alle talen spreekt. Moet je 
even je oor luisteren richten op de kosmos nu. [stilte] 

 

GODSVELD IS COMMUNICATIEVELD UITGEZONDEN FREQUENTIEVELD VAN 
IEDER WEZEN 

 
Wat er met de mensheid is hier op de aarde waar wij nu een onderdeel van zijn, 

tijdelijk, het is echt enorm. Dus het is niet zozeer dat, dat je god moet zien als een 
kracht die al het leven met elkaar verbindt want zo hebben we steeds ook benoemd 

op de aarde en dat is ook goed want je moet er ook doorheen. Je moet iets, het 
oude moet je afscheid nemen daar heb je soms een tussenfase voor nodig. Om het 

brein erop te laten aanpassen. Maar het is niet zo dat het veld waarin wij leven dat 
dát het godsveld is. Dat is de communicatie, het uitgezonde frequentieveld van 

ieder wezen. God is het wezen zelf die het opbouwt. En je moet het in kunnen zien. 
Op een gegeven moment moet je het gewoon zien dat er krachten zijn die een 

aanval hebben uitgevoerd op heel veel beschavingen die een grote invloed hebben 
op het nul-veld. Dus de kracht van het nul-veld, dus de tijdloosheid, de ruimte 

waarin verbinding wordt gelegd, via de verbinding naar elkaar toe wordt gebracht. 

Die ruimte, dat zijn dus de kosmische transportbanden, eigen trillingsvelden die 
gebouwd worden, gecreëerd worden door voelende wezens, is er een aanval 

uitgevoerd op het functioneren van die bandbreedte. Dus door rassen uit hun 
gevoel te brengen, door middel van hyperintelligente systemen, door beschaving 

uit hun gevoel te brengen en ze vervolgens in te brengen in het frequentieveld van 
de geometrie, dus door ze te verhuizen van frequentie, komt het er kort gezegd op 

neer dat die wezens geen Mandala trillingen meer scheppen. En daarmee is de 
kracht van het nul-veld minder. En er zijn hele grote intelligenties daarmee bezig 

om te zorgen dat het krachtveld, het transportveld, wat al het leven elkaar laat 
ontmoeten via die frequentie, om die minder in kracht te laten existeren. Om te 

voorkomen dat er iets gebeurt waar zij een nadelig effect van op ondervinden. Dus 
het is niet een aanval op het veld, maar het is een aanval op levende wezens, om 

ze hun vrije wil af te nemen. Want als de vrije wil weg is, dan ben je in een 
gehoorzaamheid. En als je gehoorzaamt en voelt in opdracht van, voel je niet zelf, 

maar voel je in opdracht van iets anders. Op dat moment ben je kosmisch gezien 
uit. En zo is er een tijd gekomen dat er een enorme kettingreactie is geweest 

binnen de grote rijken van de mensenrassen, de mensenbeschavingen. En die is 

echt gigantisch. Het is echt enorm wat daar allemaal gebeurd is.  
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KUNNEN DEZE HERSENEN GEVOELENS OPVANGEN EN VERTALEN NAAR 
GEDACHTEN? 

 
We hebben er toch met z'n allen vaak over voelen en denken, moeten we toch iets 

meer inzicht in kunnen krijgen. We moeten het zien. Je moet het besef hebben, ja, 
dit ongeveer wat ik al weet en wat hij ook noemt, in dit geval ik, dit herken ik. Ik 

herken gewoon wat er in mij, wat in deze wereld gebeurt. Die oase van 
ontspanning, die totale levenskracht, die ruimte, het geluk, de vreugde, de humor, 

het plezier, de zingeving, het niets doen en toch zo vervuld zijn. Het water, de 
ruimte, het geluk, de vrijheid. Wauw! dat is inderdaad iets wat ik niet kan denken. 

Dat is iets wat ik voel. Dit is het, hè. Dit is iets wat je ervaart via je bewustzijn. Ik 
noem het, dat is het echte leven. Dat is het echte leven waarin je helemaal je 

spieren kan loslaten en als het ware helemaal uitdijt, helemaal de ruimte in, 
helemaal stromend bijna gewoon in contact met de bomen, de natuur, de vogels en 

alles, het water, de rotsen, de natuur, het vuur, de vulkanen, alles, alles, die 

krachten, alles wat is, hier op de aarde en elders, alles, sterrenstelsels, magnifiek. 
Dat deel, dit is zo extreem belangrijk, dat je beseft van ja, dat is geen denken, dat 

is iets heel anders. Als ik denk, dan denk ik in systemen. Is het mogelijk, is het 
mogelijk dat mijn hersenen, die overigens helemaal nooit ontworpen zijn van dit 

lichaam om zelf te kunnen denken. Check. Is het mogelijk dat deze hersenen in 
plaats van in opdracht van systemen gedachten ontvangen van iets, is het mogelijk 

dat deze hersenen mijn eigen innerlijke gevoelens kunnen opvangen? En dat mijn 
hersenen eigenlijk mijn gevoelens kunnen vertalen naar een gedachte. En als je 

dan gaat kijken naar het brein, dan zie je dat het brein ook mandala frequenties 
uitzendt. En dan komt die gouden krans. Dan staat het leven bovenaan, vooraan, in 

dienst van verzorging of een ander het goed maakt. Dan voel je ook dat je iets niet 
naar je toe trekt omdat je het zo graag wilt. Als je ziet dat de ander er moeite mee 

heeft, dan zie je, ik zeg gewoon tegen de ander dat ik het heel graag wil, maar ik 
hoef het niet, want ik zie ook dat het jou verdriet doet. En ik wil ook gewoon dat 

het goed gaat met jou. Dan ben je eerlijk, je hebt ze alle twee genoemd. Boem, 

dan gaat de kroon aan. En daar, in dat veld, in dat stuk, hebben we ook echt 
waarachtige vriendschap met elkaar. In dat stuk, dat is het lichtveld, daar hebben 

we echt vriendschap met elkaar. Als we ons afstemmen op onszelf, en we zijn dan 
met elkaar in deze ruimte, en we zijn met elkaar met wereldse thema's bezig, en 

we maken mooie uitzendingen over de hele wereld, met andere mensen, ook in het 
Engels, maakt allemaal niet uit we doen het met elkaar, dan voel je die vriendschap 

en voel je die coherentie dan voel je het en dan is het niet omdat je het wilt maar 
dan is het er omdat je beseft dat het gewoon zo werkt in jezelf, omdat je het 

herkent, je moet het herkennen. En wees niet boos over dat dingen niet lukken of 
dat ze fout zijn gegaan. Je mag boos zijn maar blijf niet boos want dat zijn allemaal 

geheugens. En dingen die niet goed gegaan zijn, en dat allemaal in opdracht van, 
dat wij zelf niet hebben gekozen, dat zijn allemaal heilige geometrische tekens. Het 

moet opgeruimd worden. De programma's die in je hoofd zitten, die kunnen 
opgeruimd worden door daar zelf aan te werken. En laat het nou precies zo zijn dat 

dát is wat we kunnen doen. En dat moeten we ook doen.  
 

HERSENEN DICHTGETROKKEN IN FYSIEKE TAAL DENKEN – KWABBEN VAN 

METAFYSISCHE VELD 
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Dus ik heb hier bij het nijpende en zeer openlegende dossier wat God nu is, op een 
bepaalde manier een beetje aangeraakt. En dat als je voor de spiegel staat, dat je 

ook naar jezelf kijkt. En dat vind ik ook zo mooi, dat Janosh dat boek geschreven 
heeft, “God ontmoet God”. Het is de godskracht. En God is niet fatsoenlijk. Jij hoeft 

niet fatsoenlijker te zijn. Want als je je gevoelens echt uit, echt je gevoelens uit, 
dan ben je volgens de gedachten in de mind heel vaak voor een ander 

onfatsoenlijk. Als jij werkelijk gaat zeggen wat je voelt, en niet op de ander vuren, 
maar gewoon jezelf openen, zeggen wat je voelt, wat er met je gebeurt, ik merk 

dat dit met mij gebeurt, ik merk dat ik dat voel, dan gebeurt er iets dat je van 
binnenuit, doordat je jezelf toegang geeft door je daarover te uiten, dat kan met 

woorden, maar dat kan ook op een andere manier, dan merk je ook dat je 
hersenen weer recht trekken. Die gaan open. Weet je wel dat de hersenen gewoon 

dicht getrokken staan? Als je dat kan zien bij de mensen, als ze in fysieke taal 
denken, kun je zien dat er een soort, net alsof er een aanrijding heeft 

plaatsgevonden. Dat ligt gewoon in elkaar gekreupeld. Dat zijn de kwabben van het 

metafysische veld. En als je naar de hersenen kunt kijken, terwijl er wordt geleefd 
en gedacht vanuit gevoel, puurheid, wat jij vindt, dan zie je een prachtig, mooi, 

groot trillingsveld, wat wij dus hier in de geschriften als de kroon zijn gaan 
benoemen. En die vibreert het veld in. Die vibreert. Het danst, en het mooi is dat 

mensen die zich hier bewust van zijn, die assisteren elkaar ook nog om de kroon 
verder op te zetten. Als het met mij niet helemaal lekker gaat, en ik zeg ik zit niet 

goed in mijn vel en ik voel me uit balans, maar ik voel toch wel mijn kroon op, want 
ik zit niet in het aardse stuk, maar ik ben wel echt mezelf, maar het gaat niet 

helemaal lekker, en het gaat met jou heel goed, en het gaat met jou heel goed en 
jou heel goed, en ik ben in jullie omgeving, en jullie hebben lekker die kroon aan, 

jullie voelen zich heel goed, dan kan ik gewoon bij jullie gaan liggen op een 
matrasje of lekker in een hangmat tussen de bomen en dan kan ik gewoon in jullie 

nabijheid kan ik gewoon de vibraties ontvangen, die wassen mij en versterken mij. 
Maar zodra er een gedachte komt van oh Martijn heeft hulp nodig en dat en dat is 

er aan de hand denk ik, dan gaat het fout. Dus God, het Goddelijke, de scheppende 

kracht, wij mogen onszelf niet meer toestaan om ons innerlijke mond te houden 
naar onszelf toe. We moeten onszelf schoonmaken, eerlijk zijn, open. En als dat tot 

grote herzieningen leidt, dan is dat soms ook weleens lastig voor jezelf, omdat je in 
herzieningen terecht kunt komen die best wel ontwrichtend kunnen zijn, volgens 

het oude denksysteem. Maar laat je dat toe, dan zult je merken dat je in de 
bevrijding komt. En dat er een hoop van je afvalt en letterlijk alles van je afvalt. En 

dat is wat we hier komen doen. En op die manier vertrekken de Anunnaki uit ons 
lichaam. 

 
DIALOOG – MEMBRAAN – NULVELD IS HET METAVERSE – HIER IS GELIJK 

AAN DAAR CONTACT 
 

Iemand uit de zaal: Een paar maanden geleden heb je hier een verhaal met ons 
gedeeld. Dat je thuis was en dat er in de muur zich een soort portaal opende 

waarna je een behoorlijk significante ervaring hebt gehad met een aantal, met een 
beschaving. Waarbij en passant even zei van ja, en dat is niet, die wezens die 

nemen geen contact met mij op omdat ze denken van nou ik moet even met 

Martijn contact opnemen. Maar omdat jij een werkend[/werkelijk?] membraan 
bent. Dat waren de woorden die je gebruikte. En dus op de een of andere manier is 
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die kalibratie tot een werkend membraan, zie ik dan als een soort sleutel dat je 
kunt interacteren met de Force. En het wezen van religie en spiritualiteit, hoe dat 

als kwantum fysisch wapen wordt ingezet, dat er een externe kracht is die groter is 
dan jezelf en dat impliceert dat omdat we het hebben over de Force en dat dát ook 

extern is, maar wat ik voel is daarbij is dat als je een werkelijk membraan bent, en 
dat zal ook absoluut een moment tot moment iets zijn, dat je daar gewoon heel 

gelijkwaardig mee interacteert eigenlijk en dat bent in plaats van het oude gods- en 
religieparadigma dat je minder bent dan dat.  

Martijn: Ja dat is heel mooi dat je dat zegt, dat klopt. En over die contacten, er 
ontstaat contact tussen mij en een andere intelligentie die helemaal uit een ander 

universa komen of helemaal uit een ander deel van het universum komen en dat 
ontstaat in het moment en binnen een tel is er. In een tel. Terwijl de afstanden, als 

je in afstand denkt, die helemaal niet bestaan hoor, want zo werkt het universum 
helemaal niet. Dat hele zwarte gat verhaal kan gewoon zo de prullenbak in, of de 

Big Bang bedoel ik, maar de afstand die is veel te groot om zo ineens dat ze hier 

kunnen zijn en wat ik ook vertel is dat die frequentie die we scheppen en dat nul-
veld, dat is dus de verplaatsingsruimte waarin jij je verplaatst of zij en je ook je 

boodschap legt, die niet daarheen wordt gestuurd. Want het nul-veld is het 
metaverse en alles wat je daarin legt is overal gelijk beschikbaar. Overal. Overal is 

het gelijk. Dus zij reageren erop, daar, en zijn ook gelijk hier. Dus we zitten heel 
dicht op dat contact. En mijn inzet is juist, en ik hoop dat ik dat zo mag zeggen, 

onze inzet hier op de aarde, wij met elkaar als allemaal special Forces van het hart, 
liefdevolle wezens, onze inzet is juist om dat contact te bewerkstelligen tussen jij, 

jouw mandala kroonbewustzijn, en de beschavingen, of ze dan menselijk zijn of 
niet, dat maakt allemaal niet uit, beschavingen die ook in diezelfde taal 

functioneren. En dat er een interactie kan plaatsvinden tussen dit fysieke lichaam, 
wat allerlei coderingen in zich draagt van allerlei andere intelligenties, dat dit 

fysieke lichaam via mijn bewustzijn, neem ik zelf even als voorbeeld, via mijn 
bewustzijn komt dit lichaam, via mijn mandala bewustzijn, komt dit lichaam met 

alle coderingen erin die niet koosjer zijn, komt dit lichaam in contact met andere 

mensen, andere wezens, of andere special Forces, kom ik mee in contact, wordt 
geobserveerd door hen, waardoor er ook gewerkt wordt interactie komt tussen hem 

en mij. Dus ook tussen hen via mij met het lichaam. Dus eventjes door denken. Er 
komt contact, jij krijgt contact, je hebt contact met hen, jij bent in je mandala 

bewustzijn je echte puur zuiver bewustzijn en dat is geen liefdevolle meditatie 
alleen maar hoor dat is ook soms gewoon van keihard sporten, heel hard 

racefietsen, etc. Je kunt gewoon in dat bewustzijn zijn, dat heeft helemaal niks met 
de activiteit te maken wat je doet. Dat zit in je bewustzijn zelf. Jij hebt contact met 

de special Forces van die andere afdelingen, onderzoeksgroepen, mooie mensen. 
Zij kijken naar jou. Jij bent zelf, jij faciliteert tussen het contact van dit lichaam met 

alle coderingen die er niet in horen, beschadigingen, faciliteert dat dit lichaam in 
contact komt via jouw bewustzijn met deze mensen. En wat er dan gebeurt is dat 

dát contact van hen met jou, die ook in jouw lichaam komt, dat zich dat ook 
doorzet via de collectieve intelligentie, waar wij met elkaar op de aarde in ieder 

geval met elkaar verbonden zijn komen ze ook in contact met jou. En daarom 
wordt er zo hard aan gewerkt om dat contact te traineren. En waar we dus nu 

doorheen zijn aan het gaan op de aarde, hè want de ene zegt “ja nou ja die UAP’s 

of UFO’s dat zijn gewoon al die, ik geloof niet in buitenaardse, zijn allemaal gewoon 
mensen van de cabal”. Klopt, zijn een hoop UFO’s die zijn allemaal onderdeel van 
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een geheim organisatie. En de ander zegt van “ja maar die UFO’s zijn allemaal 
demonen uit het rijk van satan”. Klopt, er zijn best wel wat bezoeken aanwezig die 

inderdaad andere doelstelling hebben die zijn er ook. En weer een ander zegt van 
“ja maar UFO’s dat zijn gewoon mensen uit de hemel, die staan ook op de 

schilderijen”. Klopt, dat is ook zo en er zijn ook mensen die zeggen “ja maar het 
zijn echt wel alleen maar ET’s en UFO’s met ET’s die komen uit andere werelden”. 

Klopt, ook.  
 

Dus wij worden bezocht door zo ontzettend veel. Maar mijn uitgangspunt is, en dat 
is hopelijk een beetje ons gezamenlijke uitgangspunt, is dat we contact leggen 

tussen het aardse bewustzijn fysiek, dat we daartussen faciliteren, en dat we dit 
lichaam als het ware tentoonstellen, laten zien, met jou trillend er omheen en erin, 

aan die beschaving. En dan ontstaat er contact, met een hele grote hoofdletter, 
Contact. Dan aanschouwen de scheppende bewustzijnskrachten aanschouwen 

elkaar, die scannen elkaar, die lopen door elkaar heen, die velden. En dat is wat we 

aan het doen zijn en dat zal een einde betekenen aan de invasie die er nog als 
restante in ons lichaam zitten. En er zijn ook echt nog mensenwezens hier op de 

aarde die in charge zijn, die hier ook echt uitzien als mensen. Er zijn mensen hier 
op aarde die zitten op specifieke plekken en dat zijn eigenlijk Anunnaki mensen. 

Die zitten op bepaalde locaties.  
 

Dus we zitten nog steeds in de naweeën van een enorm groot rijk wat ten onder is 
gegaan met de farao periode en dat soort dingen. En we zitten nu in een 

gecontroleerde, in een gecontroleerde periode met heel veel averij in ons. Maar 
goed jij komt hier niet vandaan, dus dat stuk hebben we niet benoemd. Het komt 

wel, doe ik trouwens de volgende keer door de ochtend want als ik dat er nu 
achteraan gooi dan vraag ik mezelf af hoe voel ik mij daarbij? Ja, ik moet ook naar 

mezelf luisteren. Ik doe liever zo nog een paar stiltebekrachtigingen. Even goed te 
focussen. Maar dat kan ook weer zo veranderen, want ik ben heel vloeibaar. Op het 

ene moment voel ik dit, op het andere moment dan voel ik dat.  

 
MATRIXEN NIET MEER KUNNEN REAGEREN OP MANDELA BEWUSTZIJN – 

THUIS ZIJN  
 

Oké, dus dit is heel belangrijk om te beseffen dat deze sessies waar wij doorheen 
gaan als mensheid, ons zelf overeind krijgen, dat dát het herstel is van je eigen 

scheppende kracht, je goddelijke zijn. Eén. Twee. Dat wij deze wereld daarmee 
ondersteunen en assisteren om in vreugde en echt levensplezier, zingeving en 

vrijheid terug te laten keren. Doordat de matrix en niet meer kunnen reageren op 
mandala bewustzijn. Waardoor een andere tijdlijn openspringt. En drie, om weer 

terug te gaan naar huis. Vind ik ook wel belangrijk. Heb jij dat ook wel eens? Dat je 
zin hebt om gewoon in thuis te zijn? Ja, ik ook. Maar ik heb wel zoveel liefde ook 

voor mijn aanwezigheid hier zelf. Weet je, dat is dan wat ik vanochtend ook zei als 
mensen dan er niet meer zijn, ze overlijden vanuit hier bekeken dan, dat mensen 

hier weg zijn. De ervaring die je dan hier hebt als je achterblijft. Het is allemaal 
zo'n kort moment. Hoeveel heb je nou eigenlijk van de ander kunnen genieten? Hoe 

dichtbij mag je bij de ander komen? En heb je jezelf wel de kansen gegeven om bij 

de ander dichtbij te komen? Of heb je de ander wel eens echt de kans gegeven om 
dicht bij jou te komen? Hoe vaak heb je elkaar nou echt gezien? Dat soort dingen 
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gaan er allemaal door me heen. En met dat gevoel voel ik ook dat als ik dus 
terugdenk aan mijn huis, voel ik ook van, ik heb zoveel liefde voor mezelf om hier 

te zijn en te voelen en jou te leren kennen en te zien en ieder mens die hier is, jij, 
en op de aarde, dat het zoiets moois om elkaar hier te zien. Als je weet wat hier 

allemaal gebeurd is in dit veld, dat we hier weer zijn, als leven zeg maar, in deze 
werkelijkheid, ja het is heel bijzonder. Ik denk, ja, waarom zou ik eigenlijk aan huis 

denken? Ik vouw het hieruit. Hier. Of ik hier nou een half jaar ben, tien jaar ben, of 
honderd jaar. Ik vouw mijn leven uit. Mijn energie. Hier. Hier goede dingen doen. 

Hier genieten. Niet bij toeval ergens gaan zitten op een hoekje van een stoel of van 
een bankje en om je heen kijken. Maar bewust. Even de spieren los. Leven voelen. 

Wat is dit voor moment? Wie en wat zou dit moment hebben ontworpen dat ik daar 
nu in kan zitten? Dank. Wat een bijzonderheid. “Oh, er zijn ook andere scripten die 

veel leuker zijn. Ja, die ga ik zelf openen”. Dat, dus dan kun je wel denken aan 
thuis. En de behoefte, het gevoel is er. Bij ons allemaal wel. Maar nu zijn we hier en 

we moeten onszelf hier ontvouwen en hier gewoon dit brengen. En als je dan straks 

deze werkelijkheid uit jezelf weg ziet gaan en je blijkt nooit dood te kunnen, dat je 
gewoon weer direct thuis bent, dan ben je zo blij dat je dit hier op de aarde, dat je 

dit, jezelf in hebt gebracht. Dat je die boodschap hebt mogen brengen. Het glipt zo 
uit je handen, want het zit hier slim in elkaar. Dus welke taal ga je spreken? Wat 

wordt je keuze? Het zijn stevige vragen hoor. Het is met name een innerlijke 
verhuizing. Niet in de vorm denken buiten jezelf, oh dan moet ik dat en dat 

allemaal opzeggen en wegdoen. De materiewereld reageert op energie, op 
bewustzijn. Als je denkt in heilige geometrie-taal, oorzaak en gevolg van het 

systeem, dan reageert de werkelijkheid om je heen aansluitend daarop. En als je 
gaat leven en dus denken, voelend-denken vanuit je gevoel, vanuit je mandala, dan 

zult je merken dat in eerste instantie de werkelijkheid wat stroever gaat worden. 
Het lijkt wel alsof het een soort vastloper wordt. En als het in één keer supergoed 

gaat, en het gaat je helemaal voor de wind, dat je dan ook kunt dankbaar zijn, 
maar wel goed op letten wat er gaat gebeuren. Want waarom gaat het mij voor de 

wind? God geeft mij..., hoezo, wie? God geeft mij helemaal niets, wat is er hier aan 

de hand? Niet sceptisch zijn en wantrouwen, maar wel gewoon goed kijken wat 
gebeurt hier eigenlijk. Want dit spel wordt heel stevig gespeeld. En dan is de vraag, 

wat ga je doen? Vanuit welke frequentie, vanuit welke richting ga jij met innerlijke 
zelfbekrachtigingen bezig? Hoe ga je door al deze processen heen? Wil je wat 

veranderen aan je persoon? Of ben je hier met een koninklijke kosmische missie 
die alleen in jou ligt? Dus welke bril draag je? Ik heb helemaal niet de indruk dat 

het met mij nou heel erg veel beter gaat hoor, sinds ik hier allemaal over praat. 
Nee. Dus dat is het ook niet. Zit je nu in de mandala of zit je nu in de geometrie? 

Waar zit je nu? Scan, voel, gedachten? Los, los, los, los, los. Hoofd leeg.  
 

BEKRACHTIGING 
 

Kom even lekker je ogen dicht. Je hoeft het niet te doen dat ik het zeg, het is een 
voorstel. Maak de hele zone rondom je hoofd, in je hoofd, om je lichaam even 

helemaal leeg en vrij. Maak ook een afspraak met jezelf dat je niet in slaap valt. 
Wakker zijn. We hebben lang genoeg geslapen. Terwijl je hier nu zo zit in dit 

rustmoment wil ik je iets meegeven. Een overweging. Een mogelijk besef. Als je 

naar deze informatie luistert naar wat Martijn vertelt, als je dat vanuit je denken 
doet, dan is Martijn een onderdeel van de matrix. Dan is Martijn een persoon die 
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het denken bevordert. En er zit ook een andere Martijn. En als je je open kunt 
stellen met je bewustzijn, het gaat met name natuurlijk naar jezelf toe, maar als je 

je open kunt stellen vanuit je gevoel. Met je luisterend en voelend luistert, voelend 
naar de informatie achter de woorden, waarbij er een oproep wordt gedaan aan wie 

jij werkelijk bent, diep in je hart. Als je zo kunt luisteren dan is Martijn een 
mandala wezen. Spreekt hij ook vanuit het nul veld. Dus hoe jij luistert maakt ook 

wie Martijn is. Hoe jij luistert naar jezelf, maakt ook wie jij zelf bent. Zo mag het 
duidelijk zijn of wordt, want de manier van hoe er wordt geluisterd, of er over 

wordt gedacht, of dat er gewoon in wordt ontvangen vanuit het voelen, dat de 
manier hoe dat gebeurt, wie jij bent in dat moment, dat jij beslist daardoor, vaak 

per ongeluk, maar zeer groot mogelijk vanaf nu zeer bewust, dat jij bepaalt welk 
veld er gaat antwoorden. Ik geef een voorbeeld, je mag je ogen gewoon dicht 

houden als het over jezelf als voorbeeld mag zijn. Dat is een voorbeeld. Als jij het 
voor jezelf weet, ik heb altijd te maken met twijfel, ik ben sceptisch over mezelf. Ik 

vind dat de dingen aan mezelf anders moeten. Ik ben er nu wel eens klaar mee. Als 

je dan nu naar jezelf luistert en aandacht op jezelf zet, dan kun je twee dingen 
doen. Je kunt bijvoorbeeld over jezelf denken dat dát probleem op moet lossen. Je 

kunt over jezelf denken dat het beter moet gaan met jezelf. Je kunt over jezelf 
denken dat het niet nodig meer is om dit te ervaren. Op moment dat je dit allemaal 

denkt, ben jij zelf, waar het over gaat, een onderdeel van de matrix. Ben je een 
script. Een andere situatie is dat je naar jezelf kijkt, jezelf ervaart, dat je heel 

bewust hier op de stoel zit en dat je zonder te denken beseft, gewoon beseffen wat 
het is wat je voelt wat open mag en ook moet. Nu ben je niet de matrix, nu zit je 

in het levensveld.  
 

Deze laatste stap is extreem waardevol, omdat het gaat over jezelf. Ik heb mij, 
Martijn, als voorbeeld gegeven. Hoe je naar me luistert met denken. Dan is Martijn 

een onderdeel van de matrix. Als je luistert met je gevoel naar Martijn. Dan komt 
er ook andere informatie tot leven in jezelf. Maar uiteindelijk ben jij zelf Martijn. 

Want je luistert naar jezelf. Je hebt Martijn helemaal niet nodig. En daarmee 

verhuis je jezelf als persoon, hoe je naar jezelf kijkt, hoe je over jezelf voelt, 
verhuis je jezelf als persoon uit het script. Laten we deze even los. Wakker zijn, 

aan. Niet moe zijn, want er is bijna nog niks gezegd vandaag.  
 

MATRIX ZIT IN JE 
 

Wakker zijn, benen bewegen. Wakker, fit. En denk er goed om, ik zet mezelf er 
gewoon voor neer, want het is gewoon letterlijk zoals het is. Het gaat om jouw 

bewustzijn, hoe je je bewustzijn navigeert. En dan zie je het ook, dat we allemaal 
worden opgeleid om te denken in systemen. Maar de Matrix, dit experiment waarin 

we zitten, wat van origine dus door de Huagardiaanse beschavingen is 
ontwikkeld, dat kent in de nabijheid van correctheid, zo'n 40 miljard scenario's in 

elke nano seconde. Het is zo ontwikkeld dat in elke nanoseconde van onze 
ruimtetijd er 40 miljard, dat zijn 40.000 keer een miljoen aan mogelijkheden 

bestaan die zich kunnen voltrekken. En er blijft er maar één over en elke 
nanoseconde erna komt er weer één van de 40 miljard en weer een van de 40 

miljard en dat volgt zich dus op, dat noemen wij een tijdlijn, maar waar we 

vandaan komen noemen we het vibratieveld, die vibreert vanuit het centrum en 
vanuit het centrum van waaruit het vibreert, de matrix, is vanuit hier, hier, in je 
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middel cel van je hoofd. Daar wordt de matrix opgebouwd, niet buiten jezelf. De 
matrix zit in je.  

 
PIJNAPPELKLIER 

 
De pijnappelklier is alleen een verstoord orgaan om bepaalde sappen, 

energiesappen, niet meer te kunnen aanmaken.  
 

VIBRATIEVELD – TIJDLIJN – MIDDEN CEL HOOFD – TIJD REIZIGENDE 
GROEPEN - VOORSPELBAAR 

 
Maar die frequentie, de scenario's, dus elke nano is op 40 miljard mogelijkheden, 

dat is de flipperkast waarin we zitten. En om die koers af te buigen, dus om de 
oorzaak en gevolg wat geprogrammeerd is, waar dus nu een soort van, er is een 

koers uitgestippeld door tijdreizigende groepen. Er is een koers uitgestippeld waarin 

die entiteiten willen waar wij doorheen lopen om een doel wat zij nodig hebben te 
bereiken. Dus wat ze hebben gedaan is eigenlijk zo ontzettend veel ballast en 

trauma en andere gevoelens hebben ze zo voorgeprogrammeerd met allemaal 
negativiteit, angsten, tekorten en zo, dat we daardoor gedrag hebben om het beste 

ervan te maken. En dat is voorspelbaar. Dat is precies de route waar wij dus nu 
doorheen lopen als mensheid. Hoewel dat de afgelopen jaren al heel sterk is 

afgebogen. En wat voor ons belangrijk is, is dat op het moment dat je gaat 
bekrachtigen, op het moment dat je mandala-bewustzijn opnieuw gaat opzetten, 

heel eerlijk en zuiver, kunnen allemaal gevoelens uit voortkomen, op moment dat 
je dat doet mandala bewustzijn weer opnieuw aanzetten, wat je dan moet beseffen 

is dat de grotere visie achter dit wat ik nu vertel is dat je afwijkt van het 
voorgekookte pad van de voorgekookte oorzaak en gevolg waar je doorheen loopt 

via je gedachten die niet van jou zijn en wat er dan gebeurt is dat je buiten dat 
scenario komt. Dus ik kom met mogelijkheden, reacties in dit veld, kom je met 

reacties in contact buiten het stuk wat je dus nu al loopt, wat er al 

geprogrammeerd is. Nou, ik zal het zo wel even een beetje met een tekeningetje 
maken. Dat is één. Twee is dat je ook rekening moet houden dat je mogelijkheden 

gaat ontmoeten, ervaren die helemaal niet in het script thuishoren. Buitenaards 
aanwezigheid is niet in het script. [Iemand uit de zaal deelt iets mede niet hoorbaar 

op opname]. Ja, maar ook daarbuiten niet, want de Huagardianen hebben het zo 
ontwikkeld dat er een non-interventiebeleid was. Het is er nog steeds niet. Het 

contact is er niet en het script is er ook niet. Maar het ontstaat omdat wij gaan 
scheppen.  

 
ELON MUSK – AR – GEEN BUITENAARDSE OMDAT ZIJ NIET GESCRIPT ZIJN 

- SCHEPPEN 
 

Ik vond het wel grappig, een jaar geleden of zo gaf Elon Musk een toelichting over 
zijn visie over aliens. Toen zei hij van nou, want toen had hij het over van dat dit 

misschien ook wel agmented reality (AR) was, het samenvloeien van verschillende 
realiteiten in één. Toen zei hij van ja, als dit dan een script is, en ik denk ergens al 

dat dit niet, ik weet eigenlijk wel zeker dat dit niet de basis realiteit is, maar één 

van de vele alternatieve realiteiten, dan kan ik me eigenlijk op één manier 
verklaren waarom er geen buiten aardse zijn dat is gewoon dat ze niet gescript zijn. 
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Het maakt het dan wel heel plausibel waarom het allemaal zo moeilijk is. En verder 
werd er dan niks over gezegd, en denk ik zo van aah had A. [naam] daar maar 

gestaan [gelach]. Want hoe kan het dat dan toch wel miljoenen mensen op de 
aarde die allemaal iets ervaren op een bepaalde manier, en dat hoeft niet hetzelfde 

te zijn, dat die dat dan toch ervaren. Dus er sluipt iets op een andere manier hier in 
deze werkelijkheid, iets positiefs noem ik het dan even nu, sluipt hierbinnen, op dat 

de observant in deze werkelijkheid een frequentie uitzendt waardoor er een 
mogelijkheid ontstaat om toch iets te laten ontstaan wat niet gescript is. Daar moet 

je allemaal rekening houden.  
 

DIALOOG – HET KAN NIET IN DIT SCRIPT HET VIND NIET IN DIT SCRIPT PLAATS 
 

Iemand uit de zaal: [...?] buiten die 40 miljard mogelijkheden per nanoseconde 
niet iets anders kan ontstaan?  

Martijn: Nee, dat kan ook niet. Ja, je moet die ogen van de aarde even afzetten. 

Het kan ook niet. In dat script kan het niet.  
 

Onderling: [onverstaanbaar...?] 
Martijn: Met woorden komt het heel nauw, dus ik snap heel goed dat we wel 

allemaal hetzelfde zeggen. Maar het kan niet in dit script. Het vindt dus ook niet in 
dit script plaats. Het contact dat ik leg vindt ook niet in dit script plaats. Het vindt 

plaats in mijn bewustzijn. En doordat het in mijn bewustzijn zich afspeelt 
teleporteer ik het met mijn bewustzijn in deze realiteit maar blijft nog steeds niet 

verbonden met deze realiteit en toch lopen ze gewoon hier over de grond. Zitten ze 
gewoon op de stoel, geven ze elkaar een hand en loop je onder de bomen door en 

toch zijn ze niet in deze realiteit. En ze worden ook niet gezien. Door de 
matrixhouders, ook door de designers kunnen ze niet worden gezien. Dus het kan 

niet.  
 

DIALOOG - REALITEIT NIET ZICHTBAAR VANUIT HIER  

 
Iemand uit de zaal: Schep jij dan een geborgde realiteit? Een contact wat er dan 

wel is, schep jij dan een geborgde realiteit? Dus ongescript. 
Martijn: Ja, het is niet geborgd, het is gewoon niet zichtbaar vanuit het... Het is 

niet vertaalbaar, het is niet zichtbaar via de denk-taal van hier. Wel de denk-taal 
vanuit wie ik ben. En als jij in diezelfde denk-taal zit en wij leggen daarin contact, 

dan zie jij het ook. En als je tijdens dat moment switcht van voelend-denken naar 
denken, dan is het ook acuut weg. Hop, over. En dan trek je het ook nog uit je 

geheugen weg, ook nog. Dan weet je niet eens dat het gebeurd is.  
 

DIALOOG VERVOLGT – DIVERSE STERFELIJKHEIDSCONDITIES 
 

Martijn: R. [naam], ga eens door als je wilt. Ik heb altijd een soort van voorgevoel 
of iets bij jou dat als je iets zegt, dat het dan een soort van samenvatting is van 

een hele diepgaande conversatie. Maar het kan even zo goed zijn dat ik er helemaal 
naast zit. 

  

Iemand uit de zaal: Ja, ik was buiten aan het lopen. Ik weet niet of ik hierop aan 
sluit.  
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Martijn: Je hoeft voor mij niet verplicht iets te zeggen hoor, maar die vraag die jij 
net stelt... 

 
Iemand uit de zaal: Ja die vond ik wel heel belangrijk. Nou ik vroeg mij af, die 

had ik niet gesteld nog, die zou erbij kunnen horen. Zijn er niet verschillende 
soorten onsterfelijkheden? Dus je zou zeggen onsterfelijk, boem, klaar. Maar toen 

ik buiten liep dacht ik, wacht eens even. Misschien zijn er wel vrije 
onsterfelijkheden en gewone onsterfelijkheden. Vanuit het verhaal van vanmorgen. 

En daar zat die vraag aan gekoppeld die nu kwam. Van wow, maar dan noem ik het 
toch op mijn manier even borgen. Noem ik het toch borgen omdat die daaraan 

vastzit. Je eigen bewustzijn en van binnenuit ontstaat. In plaats van buitenaf naar 
binnen komt, nou dan zou die onsterfelijkheid andere condities wel eens kunnen 

hebben. Zowel bij de één als bij de ander. En misschien zijn er wel meer andere 
condities. Ik bedoel, we hebben het nu over twee hoofdlijnen. Zou het dus kunnen?  

Martijn: Ja zeker. Kijk sterven of onsterfelijk worden dan, is sterk afhankelijk 

verbonden met de wetgeving van waar je je op dat moment bevindt.  
De Anunnaki beschavingen zijn onsterfelijke wezens. Die zijn onsterfelijk, maar 

die zijn niet verbonden met de oorsprong. Dus wat is dat dan voor een 
onsterfelijkheid? Wat is dat dan? Wat is dan het verschil tussen die twee 

verschillende onsterfelijkheden, tussen bijvoorbeeld een oorspronkelijke, levend 
bewustzijn, wat alleen maar leeft, tussen dat bijvoorbeeld van hem. Wat is het 

verschil? En is er verschil? Heeft een intelligentie die zichzelf onsterfelijk heeft 
gemaakt of die onsterfelijk is gemaakt, dat kan ook hè. Heeft die beschaving, die 

bewustzijnstoestand, heeft die meer of minder macht dan een oorspronkelijk 
oneindig bewustzijn, wat niet sterven kan? Wat zijn de verschillen ertussen? Moet 

je gewoon naar kijken, je moet je eigen voorstellingsvermogen er doorheen laten 
gaan. Je hoeft het niet zelf te ervaren, maar te kunnen zien. We zijn zieners, hè. 

We kunnen dingen zien, we kunnen dingen doorgronden, we kunnen het 
onderzoeken met ons bewustzijn.  

[er wordt in de zaal gevraagd of de vraag herhaald kan worden] 

 
Iemand uit de zaal: Waar ik zat was, kun je zeggen dat er verschillende soorten 

onsterfelijkheden zijn? Afhankelijk van waar het ontstaat. Dat was mijn vraag en 
daar antwoordde Martijn op, dat zou wel eens kunnen. En toen mochten wij weer 

gaan navoelen. En dan zeg ik meteen, ja natuurlijk zijn er wel verschillende 
onsterfelijkheden. En de ene voel ik als een oneindige vrijheid, oneindig, oneindig. 

Ik weet niet hoeveel opties, en dat is al een verkeerd woord. En vrijheid hoort daar 
ook eigenlijk helemaal niet als woord, want je bent het. En het ander heeft toch 

gekaderdheid en moet iets met iets anders.  
Martijn: Het staat onder supervisie van iets.  

 
Iemand uit de zaal: Exact, de baas. Dat is altijd de baas.  

Martijn: Ja, dat, kijk, vanuit de plek waar wij vandaan komen, en iedereen heeft 
daar zijn eigen wereld in, ik kan het alleen maar vanuit mijn eigen plek beschrijven, 

daar is geen supervisie. Dus het is heel onvoorwaardelijk, er zitten helemaal geen 
voorwaarden aan. Je bent puur jezelf. Maar in werelden zoals bijvoorbeeld 

Anunnaki en allerlei andere beschavingen, dat zijn er echt tiendduizenden die 

onder die groepen vallen die eigenlijk onder via het archontische intelligentie her-
gecodeerd, her-geprogrammeerd zijn en daardoor in een andere realiteit zijn 
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gekomen en binnen die realiteit in de wetgeving van de archontische intelligentie 
die de matrix als het ware bouwen, onderhoud en ook verder ontwikkeld. Zijn er 

allerlei soorten en rassen en beschavingen die ook onsterfelijkheid hebben 
gekregen binnen die matrix binnen die supervisie en ze zijn dan ook gewoon 

onsterfelijk maar het is wel een onsterfelijkheid die ze hebben via het bewustzijn 
dat hen bestuurd. Het is een bewustzijn binnen een constructie. Of een 

onsterfelijkheid binnen een constructie.  
 

Iemand uit de zaal: Artificieel? 
Martijn: Als je er bent voel je dat niet zo. Dan voel je dat als een prachtige wereld. 

Want het is ook gewoon ook een hele mooie wereld. Met schoonheid en alles erop 
en eraan. Maar er is iets wat daar wordt gemist. Maar niet wordt gemist. Je ervaart 

het. Als je daar binnenkomt. Vanuit die onsterfelijkheid. Vanuit dat weten, vanuit 
dat voelen dat je erbij bent, wat echt koninkrijk, onsterfelijk, vrij is. Als je daar met 

dat gevoel binnenkomt, dan voel je de afwezigheid van die emotie. Het is een 

emotie-bewustzijn wat afwezig is. De schoonheid vanuit totaal, zonder 
voorwaarden, nergens aan het voldoen, vanuit jezelf oneindig zijn en gewoon 

lekker een leven hebben, gewoon fysiek een leven hebben. En je ziet als je daar, je 
ervaart als je daarbinnen bent, ervaar jezelf niet, als je dus een van hen bent, 

ervaar je niet dat dát stuk er niet is. En kijk maar naar deze wereld hier. Hier 
missen we ook niet dat we ons niet bewust zijn. Maar als je het een keer hebt 

gevoeld. Ohoo dan zit je op een dag in Zwaanshoek [gelach]. Je moet het een keer 
voelen. Er moet een keertje een soort ballonnetje knappen, ergens, poep! waardoor 

je voelt, oh, dit is het. En dan kan je het niet meer ontkennen, dan kan je het niet 
meer wegzetten. Dan weet je dat het er is en dan staat je leven in het teken 

daarvan.  
 

Het is allemaal mogelijk en dat gebeurt ook. En we worden ook door onsterfelijke 
wezens bezocht. Maar sommigen maken zichzelf ook schijnbaar, stellen zichzelf 

voor als onsterfelijk. En dat komt omdat ze gewoon met hun technologie door alle 

tijden kunnen reizen. Dus als jij dan 4 miljoen jaar in de toekomst kan reizen. En 
daar zijn bepaalde glyphs waarin ze jou herkennen omdat je 4 miljoen jaar geleden 

was. Dan kun jij als bezochte persoon kun je denken oh dat zijn onsterfelijken. 
Terwijl ze nog maar net 10 minuten geleden waren, 4 miljoen jaar geleden. Het 

wordt gewoon gegoocheld met ruimte en tijd.  
 

DIALOOG – SPREKEN OVER BUITENAARDSEN 
 

[Iemand uit de zaal geeft aan dat heel wat mensen/ spirituele leraars genoemd niet 
over buitenaardse spreken maar wel heel erg vanuit hun organische mens zijn 

lijken te spreken]. 
Martijn: Maar misschien gaat het niet zozeer om dat zij er wel of niet over hebben, 

misschien gaat het erom dat jij het er niet over hebt. Nou, als je onderzoekt wat 
een matrix is, als je onderzoekt wat het veld is, eigenlijk een deep learning field, 

wat reageert op bewustzijn of de aanwezigheid daarvan, welke scriptkaart, daar 
hebben we het allemaal niet over gehad over welke scriptkaarten er worden 

getrokken, en welke eindproducers zich bemoeien met wat er allemaal zichtbaar 

wordt en niet zichtbaar wordt. Je zou kunnen zeggen dat jij hiermee bezig bent, dat 
geldt dus voor ons allemaal, dat je met iets bezig bent, moet je er heel ernstig 
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rekening mee houdt dat mensen die er eerst nog helemaal niet mee bezig waren, 
door jouw omzetten van jouw schakelaars innerlijk, daar het ineens ook over 

hebben. Want ik weet nog wel toen ik in 2014 H. [naam] ontmoette, die het huis 
heeft weggegeven in Kerkenveld. Ik weet nog wel dat zij, zij was altijd met 

monniken bezig. Kwamen uit Tibet en uit Buthan en kwamen daar eens naar 
Kerkenveld. En dat waren van die hele mooie weken van stilte. En op een gegeven 

moment nodigden ze mij een keer uit in Aalsmeer, in een school die toen door J.K 
[naam] werd gehuurd, met zijn vrouw R. [naam]. En dat was heel mooi. Toen was 

daar, was zij daar ook en toen zei ze tegen me van, goh het is zo apart hè, ze was 
met de boeddhistische leer bezig, zeg maar eigenlijk in de boeddhistische leer 

wordt in ieder geval bijna niet gesproken over buitenaardse, wel over Bardo maar 
niet over buitenaardse, heel weinig, heel minimaal. “als ik er iets over zeg tegen de 

monniken dan is het altijd van, nee, hier”. Ze zegt dat vind ik zoiets aparts, want jij 
praat eigenlijk ook gewoon puur over die innerlijk kracht. Maar je legt ook de 

dingen eromheen ook bloot. En dat past heel erg ook bij deze tijd. Vroeger was dat 

misschien veel minder of helemaal niet. Maar zou je niet eens een keer met die 
mensen in gesprek willen gaan, dat we een keer naar Bhutan gaan, om hierover te 

praten en dan kun je misschien kennis maken met die mensen. Dat heb ik niet 
gedaan want ik zat toen ook met allemaal lezingen en dacht ik heb, daar hoef ik 

helemaal niet voor naar Bhutan toe. Dus vervolgens, een half jaar later kwamen die 
monniken dus naar Drenthe toe. En toen begonnen ze te praten over buitenaardse. 

Toen zei H.[naam] tegen mij, dat is apart, ik heb helemaal nog niks over jou 
verteld, ik ben dan naar al die lezingen gegaan, twee keer naar een serie, ik heb 

die lezingen ook toen gegeven in Kerkenveld zelf, bij haar toen nog in het huis, of 
in het buitenhuisje. Die mensen die komen daar en die beginnen te praten over 

andere mensenvolken, elders in de kosmos. Ik zeg, dat is het, dat is wat hier 
gebeurt. Je moet beseffen dat het veld waarin je leeft, het veld wat niet een per se 

negatief veld is of een per se positief veld. Er lopen allerlei dingen doorheen je 
moet beseffen dat het veld reageert en zich aanpast en adapteert zich op basis van 

wat jij denkt en voelt en wat je ook uitzet. Mijn vader zegt dat ook wel eens tegen 

mij vroeger werd er helemaal niet over gesproken over dat en dat, zus en zo. 
Tegenwoordig wel. En dan vraag ik aan hem “hoe denk jij pa dat het komt dat er 

dan tegenwoordig wel over wordt gesproken?”. Nu is hij bijna 80 hij heeft heel lang 
in bepaalde mind denkvelden gezeten en nu is hij ook heel snel geëmotioneerd, hij 

moet ook heel veel huilen. En dan zegt hij van ja ik denk dat het gewoon komt 
omdat ik het zelf bevat, dat ik het nu zelf bevat wordt er ook veel meer over 

gepraat om me heen en dan is mijn moeder op zo'n moment bijna, en bijna altijd is 
dat zo, je kunt bijna klok op gelijk zetten, dan is zij terwijl zij hier altijd mee bezig 

is, is zij het instrumentarium om tegen hem te zeggen, “hè nee F. [naam] dat komt 
gewoon door de tijd waarin wij leven dat iedereen het er over heeft en daarom heb 

jij het er ook over”. Maar de kern is dat alles draait vanuit jouw bewustzijn en dat is 
wat je moet zien. Heel interessant. De wereld verandert gewoon mee in het 

positieve of in het negatieve. Het wil niet zeggen als je positieve dingen doet, dat 
de wereld dan positief meebeweegt. Want als deze positieve beweging die jij maakt 

het hele script op losse schroeven zet, ja...  
 

DIALOOG – ER IS GEEN COLLECTIEF PROCES EN VERSCHUIVING GAANDE 

EN NODIG 
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Iemand uit de zaal: Ja, dat vind ik soms wel moeilijk om te onderscheiden of te 
begrijpen. De impact van zo'n individueel bewustzijn en collectief bewustzijn. En in 

welke mate is er dan collectief bewustzijn? En als dat zo impactvol is, maar dat je 
zelf in jezelf doorleeft en ervaart, en dat dát dan collectief, zo schijnbaar dan, 

verandert.  
Martijn: Ja. Nu zit je weer op het startpunt. Welke ogen ga je nu opzetten? Door 

welke ogen kijk je. Als je het goed ziet, dat is, en ik vind dat zelf ook iets heel 
interessants in deze wereld, maar als je het goed ziet, dan zie je dat er geen sprake 

is van een collectieve verandering. Er is geen collectief proces. Het is allemaal 
nonsens. Het is wel hoe het zich laat zien, het is waarin we lijken te geloven, het is 

een soort script wat klaarligt, maar de absolute waarheid is dat het leven in een 
kwantum fysische reactie geldt. En je zult zien dat er helemaal geen collectieve 

verschuiving gaande is, en ook niet nodig is. Er moet niet eerst iets in de collectieve 
energie veranderen, helemaal niet. Voor de mensen die daarin geloven, die zullen 

ook bijna altijd te zien krijgen dat er een collectieve verandering is, en dat zij 

daardoor ook kunnen veranderen. Maar het is niet zo, het werkt andersom. En daar 
moet je ook in volharden. Je moet volharden, je moet staan voor wat je voelt. Ook 

als je tegen de wind ingaat, als je tegen de watervallen in springt. Als je overal 
tegen in.., je moet zien dat je doet wat je voelt en dan zult je zien dat de 

veranderingen in de wereld een gevolg zijn van jouw handelingen. En ik weet wel 
dat dát heel zwart-wit uitgedrukt is, maar toch is het zo. En er zijn 8 miljard 

ingangen hier in de wereld, 8 miljard mensen dan, wat ik zei officieel, 8 miljard 
mensen die zitten aangesloten, 8 miljard mensen biologisch, hebben een 

verbindingsmogelijkheid met een persoon in een andere wereld. Maar laten we 
zeggen dat er 30% of 35% op dit moment van de mensheid aangesloten is op via 

oorspronkelijke intelligentie, dus dat is verspreid over de wereld, is er best wel veel 
collectieve energie. Maar als we daarop zouden wachten, dan gebeurt er niks. De 

machthebbers achter de schermen, die dus de programmeur zijn, aanpassingen van 
de Anunnaki groepen, die nog steeds op machtige plekken hier op de aarde zitten, 

echt als mensen, als mensen, zichtbaar, die weten dat heel goed. Die weten dat jij 

de instructeur bent, die weten dat. Dus wat ze doen is alle hens aan dek vanuit hun 
kant bekeken, om jou te laten verhullen, niet te laten weten dat jij de instructeur 

bent. Ze willen op alle mogelijke manieren dat je blijft denken dat je onderdanig 
bent, dat jij niets te vertellen hebt maar dat een ander beslist wie de verkiezingen 

wint. Als je weet waar we toen in staat zijn, wie we zijn. We kunnen in een maand 
tijd, bij alle verkiezingen kunnen we in een maand tijd kunnen we precies de 

mensen daar laten, op hun plek laten komen waarin wij voelen wie het zou moeten 
zijn, zonder ze aan te wijzen. Ja, dus welkom in de matrix.  

 
DIALOOG – ER IS GEEN SPRAKE VAN COLLECTIEVE KRACHT 

 
Iemand uit de zaal: Als voelende bewustzijn bij elkaar opgeteld tot nulpunt komt, 

of tot kracht, hoe zou je dan over bewustzijn van elementale, dat is 
waterbewustzijn? Dat is ook een bewustzijn...  

Martijn: Matrix! Daar hebben we een hele uitzending over gemaakt. Jij hebt zeker 
nog nooit Crowd Power gezien. Het is allemaal onderdeel van het ontwerp. Het 

reageert eigenlijk. Het elementale hebben verder helemaal geen enkele eigen..., ze 

hebben een eigen programma. Maar het doet niks. Als wij er niet zijn, stel je voor 
dat wij ons allemaal terugtrekken. En dat er geen scheppende wezens meer hier 
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zijn. Dan valt alles onmiddellijk gewoon in het script, zonder de aanpassingen die er 
nu zijn omdat jij er bent. Valt alles gewoon in het script en zullen de elementalen 

daar hun eigen rol in vervullen. En de bomen en de natuur en het water. Alles heeft 
daar zijn eigen functie in. Maar er is eigenlijk niemand die daarin geïnteresseerd is. 

Het zijn scripten die gebouwd zijn om het experiment wat er toen draaide, om dat 
invulling te geven naar een bepaald niveau. Maar het zijn onderdelen van de 

matrix, onderdelen van het experiment. De bottom line is dat de echte 
elementalen ben jij. En dat weten we ook. We zoeken het vaak naar een te groot 

niveau. Je moet hem in kleinschaligheid opzoeken. Degene die kleinschalig in het 
eigen bestaan, niet groot, maar klein. Als je kleinschalig in je eigen bestaan goed 

zorgt, je moet zorgen waar je voor kunt zorgen. Als je zorgt in je eigen kleinere 
domein waar je leeft, met alle dingen daarin en aan verwant, en daar gaat je liefde 

naartoe en je leeft in dat niveau, en je bent in dat niveau ook nog eens bezig met 
dingen in de wereld, dan zult je merken dat je vanuit die bloementuin, die oase, 

dus dat is je eigen elementale kracht, dat je vanuit die situatie de wereld naar dat 

niveau brengt. En hop daar, en hop, hop. Dus er is geen sprake van een collectieve 
kracht. Dat heeft natuurlijk hele grote redenen. Maar je kunt zo zeggen dat dát wel 

kracht heeft. Je vraagt het mij dus ik geef die reactie. Maar je kunt dat zo 
wegschuiven, dat is het mooie. Je kunt zo zeggen nee, maar het is wel zo, het is 

wel kracht. Want dat voel ik, dat zie ik, want dat script is er ook. Maar ik kom hier 
niet vandaan en ik geef je wel eerlijk antwoord. In tegenstelling tot de meeste 

mensen die wel hier vandaan komen geen eerlijk antwoord geven.  
 

[Iemand uit de zaal deelt ervaring over paarden] 
 

KIJKEN WAT DEZE TIJD IS 
 

Deze dag is besteed aan de achtergrond. Dat je die maar goed in jezelf mag 
opnemen. Niet opslaan. Dat is niet mijn bedoeling. Dat je mijn informatie opslaat, 

maar even opneemt om het te onderzoeken. Als je het gevoel hebt dat je het ook 

gewoon weer los moet gooien, dan gooi je dat gewoon heel bewust los. Je mag het 
zo weer helemaal teruggooien. Ik heb alles vast, hoort ook bij mij. Ik deel het met 

je in puurheid, omdat het een enorm grote gebeurtenis is waar we in terecht zijn 
gekomen. En met name ook de laatste episode, na het vertrek van de laatste grote 

beschaving die hier is geweest. Ik noem net al eventjes het woord Tartarië, dat is 
niet Tartarië zelf, want daar zit heel veel betekening in. Maar de mensen die 

onderzoek hebben gedaan naar die rijken, die zijn natuurlijk wel gestuit op hele 
grote beschavingen hier op de aarde. Dat is een schijf van de matrix die gestopt is 

en ook uitgegroeid is in deze werkelijkheid. Alles is daarvan nagenoeg verdwenen. 
Om vervolgens ingelijfd te worden door de Anunnaki die toen zijn gekomen hier. 

Ik zal er volgende keer iets over vertellen, want dat heeft te maken met... dat wil ik 
het eerste uur alleen voor gebruiken en meer niet. Dat is de val van het bewustzijn 

vanuit de plek waar wij zijn gekomen. Om die schijf naar beneden toe loopt, waar 
we nu staan. En dan stoppen we het er verder ook over. Tenminste, wat mij 

betreft, als jullie het vinden van niet, dan is dat ook goed. Maar dan kunnen we ook 
van dat stuk starten met werken in het lichaam. Lichaamsbewustzijn, werken in de 

mind, mind bewustzijn. Vervolgens de dag die daarop volgt, werken met ons hart, 

met onze passie. En het allemaal door de kijkers van het hart, door de kijkers van 
je kosmische ogen. Om hier op aarde ook echt ruim baan te maken. Je moet weten 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath & Milou                      Pagina 55 van 55                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

in wat voor tijd hier zitten. En daarmee kun je ook zien maar dat moet je zelf gaan 
zien, daarmee kun je ook zien wat deze tijd is waarom deze tijd zo loopt zoals die 

nu loopt, wat de krachten zijn achter de schermen maar ook wat die krachten 
achter de schermen dus in jouw persoonlijke leven aan doen zijn wat ze daar doen 

want ze zijn heel dichtbij. Op positieve manier maar ook op een niet positieve 
manier zijn heel dichtbij zijn ze om en als je dan alleen met wereldse dingen bezig 

gaat, dat is een beetje contradictie in de boodschap die ik afgeef, het gaat over de 
wereld maar je kunt pas de wereld in kijken als je goed je eigen omgeving 

belichaamd. Als jij je eigen lichaam goed in neemt en als je goed luister naar wat in 
je eigen omgeving allemaal plaats vindt en dan kunnen we daar dan ook nog de 

volgende keer gewoon gelijk in starten. Mochten er nog vragen op poppen schrijf ze 
dan gewoon even op thuis en loop ze dan nog even goed door in aankomende twee 

weken. Ga er nog eens even voor zitten, pak desnoods even een pen en papier en 
maak even met paar cirkeltjes niet om mijn verhaal maar voor je mind is dat ook 

belangrijk dat je een paar cirkeltjes teken en gewoon kijken wat heb ik nou kunnen 

horen wat heb ik nou kunnen voelen, gewoon even voor het beeld want de mind 
heeft het nodig want ze hebben uit de mind van deze lichaam en weggehaald. Het 

heeft te maken met de terugkomst van we hier zijn en ook het beëindigen van tijd 
spannen waarin we leven. Het is een extreem belangrijke tijd over de hele aarde is 

het extreem belangrijk, dus ook bij jou in de huiskamer en vooral alles met passie 
kunnen doen ook als het moeilijk is.  

 
Ja, fijn. Fijn dat we hier met elkaar vandaag mogen zijn. Ik ben me bewust van dat 

het veel woorden zijn. Veel toelichting, veel uitleg. Ik ben me er bewust van bewust 
maar doe het ook heel bewust ik doe het heel bewust om deze dag op bepaalde 

manier ergens in het bewustzijn beetje zowat los te borrelen waardoor die 
aankomen andere twee dagen daar heel vloeiend en vloeibaar op kunnen reageren 

ook dingen die ik verteld hebt zorgen ook voor op een andere manier in je 
bewustzijn dat er wat kennis wat los kan trillen uit jezelf. Ik spreek rechtstreeks uit 

mezelf, niet uit een boek. Ik heb alles bij me, ik heb het allemaal meegemaakt, ik 

heb het allemaal gezien, ik ben een onderdeel daarvan. Van al die gebeurtenissen, 
ik heb het zien gebeuren, ik ben er helemaal bewust van. Ik heb helemaal moeten 

leren hier in deze wereld als Martijn hier ook te kunnen zijn en te leven. Ik vind het 
nog steeds heel erg lastig. Omdat alles hier onder een soort tijd druk staat. Ik kan 

er wel uit die tijd druk in mezelf, maar alles hier zit toch ook echt in elkaar gepakt. 
Maar ik ben heel blij dat we hier zijn en de informatie heeft dus wel meer dan 

alleen een boek informatie omdat het uit mijn levende, stroomde bewustzijn komt. 
Snap je dus er zit liefde achter omdat ik weet dat iedereen dit in zich weet in zich 

draagt en als je me nou vraagt waarom doe je dit ja gewoon om bewustzijn wakker 
te maken om bewustzijn wakker te maken zodat we elkaar weer kunnen ontmoeten 

binnen deze trillingen dat we elkaar kunnen ontmoeten van mens tot mens, 
hartelijk, en dat we elkaar ook kunnen ondersteunen door elkaar los te laten, in 

plaats van elkaar altijd te claimen en dingen van elkaar te willen. Dan komen de 
mooiste dingen uit voort. Want iedereen is bevoorraad met de allerhoogste vibratie 

van het leven in zich. Dus ik wens je een mooie reis naar huis terug en tot over 
twee weekjes.  

 

Dank u wel. Tot dan.  
[Muziek] 
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